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Brzojavka 
najodgovornejšim zveznim 
in republiškim vodstvom 

S slavnostne seje skupščine smo poslali predsedstvu 
SFRJ, Centralnemu komiteju Zveze komunistom Jugoslavije, 
predsedstvu Slovenije in Centralnemu komiteju ZK Slovenije 
brzojavko /. naslednjo vsebino: 

»Delegati skupščine občine Velenje in vodstev družbeno 

političnih organizacij, zbrani na slavnostni seji ob občinskem 

prazniku v Titovem Velenju, ki ji prisostvujejo delegacije 

predstavnikov občinskih skupščin in vodstev družbeno politi-

čnih organizacij pobratenih občin Pucareva. Splitu. Vrnjačke 

Banje, Subotice in Djakovice se obračamo na vas z zahtevo 

in podporo, da se r vseh delih Jugoslavije zagotovi ustaviti 

red. 

Ob našem dolgoletnem sodelovanju med pobratenimi 

mesti s Titovim imenom so se stkale pristne gospodarske, po-

litične. kulturne in druge s humanostjo prežete vezi. zato smo 

ogorčeni nad stanjem, ko se poskuša s pritiski doseči posami-

čne interese in zasejati v naša prizadevanja in bratstvo in 

enotnost ter vsesplošni razvoj, seme sumničenj in sovraštva. 

Enotni smo. da ustavne in druge spremembe, če bodo 
dosežene brez soglasja narodov in narodnosti Jugoslavije, ne 
morejo biti trajni temelj nadaljnjega skupnega razvoja, da je 
izhod iz krize le v demokratičnem skupnem hotenju in napo-
rih za lasten razvoj socialistične samoupravne Jugoslavije. 

Prepričani smo, da je nadaljnji stabilnejši razvoj v SFRJ 
možen le ob enakopravnosti, medsebojnem spoštovanju in 
večji motiviranosti za ustvarjanje vseli, ki tu živimo. Za tako 
pol razvoja smo se v medsebojnem sodelovanju zavzemali do-
sedaj in se bomo tudi v bodoče.« 

Teden otroka 

V počastitev tedna otroka se je po šolah, vrtcih in krajevnih skup-

nostih naše občine zvrstilo več prireditev. Eno takšnih so prejšnjo nede-

ljo pripravile vrle članice društva prijateljev mladine iz Lokovice. Že S. 

pionirske letne olimpiade, s katere je tudi gornji posnetek, se je udeleži-

lo okrog 80 najmlajših krajanov iz krajevnih skupnosti Zavodnje, Pesja, 

Škal in domačinov. 

Letošnji teden otroka je minil v znamenju »Otrokom najboljše«. 

Pa je temu tako? Ža l , moramo ugotoviti, da ne povsod in vedno. Otroke 

imamo sicer radi. To pa je za njihov razvoj, za razvijanje njihovih spo-

sobnosti mnogo, mnogo premalo. Zato moramo bolj kot kdajkol i prej v 

teh nerožnatih časih paziti, da ne bodo prav otroci žrtve globoke krize, 

skrbno presoditi, kaj je tisto, kar najmanj rabijo za svoj razvoj. Še kako 

prav bi bilo, da najmlajšim družinskim članom nismo namenili dovolj 

pozornosti le v tednu otroka, ampak da bodo deležni skrbi svojih in 

družbe staršev skozi celo leto. 

Od 1. oktobra 55 odstotkov več 

Zadnja letošnja 
podražitev stanarin 

Stanarine in najemnine so v občini Velenje od 1. oktobra višje /a 55 

odstotkov. Tako so sklenili delegati skupščine Stanovanjske skupnosti 

občine Velenje na oktobrskem zasedanju. To pomeni, da bomo v občini 

Velenje do konca leta s stanarinami dosegli 2.52 odstotkov vrednosti re-

valoriziranega stanovanjskega sklada in da je to tudi zadnja podražitev 

stanarin v letošnjem letu v občini Velenje. 

Čeprav"so delegati to podraži-

tev sprejeli, menili so namreč, da 

je potrebna, da preprečimo pro-

padanje stanovanjskega sklada, 

da so sredstva, ki so na voljo za 

vzdrževanje stanovanj premajh-

na, pa niso šli m imo tega, da pa 

je precej denarja izgubljenega 

zato, ker stanarine ne izterjujejo 

j j f t t t j no . Niso mogli m imo podat-

$ K d a je v letošnjem letu za 30 

j i s t a S l mil i jard neizterjanih terja-

tevSkjporabnikov družbenih sta-

S 

novuiij. i K> ju pa precejšnja šte-

vilka. če jo pr imerjamo s 40 mili-

jardami kolikor jih b omo do 

konca leta »dob i l i « na račun viš-

j ih stanarin. 

Tokrat so bili delegati zaradi 

tega problema, na katerega opo-

zarjajo na sleherni seji skupšči-

ne, vedno izraziteje pa takrat, ko 

so na dnevnem redu podražitve, 

neizprosni. Zahtevali so, da se 

neplačniki objavi jo v našem ča-

sopisu. (mkp) 

Nove osnovne šole so se seveda najbolj razveselili učenci, ki so jo tudi 
predali namenu 

Na VII. OŠ Šalek od ponedeljka pouk 

Ob občinskem 
prazniku 
— nova šola 

Praznik občine Velenje je vsako leto slovesen. Bil je pred leti, ko 

smo namenu predajali nove in nove pridobitve in bil je tudi v letih, ko na 

ta dan nismo prerezali nobenega traku. Morda je bil zato toliko sloves-

nejši letos, ko smo otvorili V I I . osnovno šolo, resnici na ljubo, ne še cele, 

kajti telovadnica ji še vedno manjka. A če smo /mogl i zgraditi šolo. bo-

mo tudi telovadnico ob njej. 

Od ponedeljka je v novi šoli 

Šalek že pričelo pouk 510 učen-

cev. Šola, katere notranja površi-

na meri 4700 nr je stala 10 mili-

jard dinarjev. Sredstva zanjo 

smo občani Velenje zbrali s sa-

moprispevkom, prispevki delov-

nih organizacij in sredstvi Občin-

ske izobraževalne skupnosti . 

V soboto opo ldan se je pred 

šolo in v njej zbralo veliko Ve-

lenjčanov, ne samo tistih, ki j im 

je namenjena učencev, učite-

ljev, otvoritev so prišli pozdravit 

tudi mnogi drugi ; tisti, ki so pri-

sostvovali svečanemu zasedanju 

občinske skupščine, vodstev 

družbenopol i t ičn ih organizacij , 

mnogi gostje, ki so na ta dan pri-

šli v Titovo Velenje, predstavniki 

pobratenih mest in partnerskega 

mesta Djakovice in mnog i , ki so 

prišli z vseh koncev občine Vele-

nje. 

Med gosti je bil tudi Mi loš 

Prosenc, sekretar Centralnega 

komiteja Zveze komunistov Slo-

venije, ki je imel ob tej priložno-

sti tudi slavnostni govor. 

Predstavniki šole so vse spreje-

li gostol jubno, s staro slovansko 

navado — kruhom in soljo ter 

medico, učenci so j im pripravili 

lep program, Franc Avberšek, ki 

je prisotnim spregovoril v imenu 

gradbenega odbora za izgradnjo 

te šole, pa je poudari l , da je šola 

zgrajena za 720 otrok in čeprav 

j ih je v ponedeljek k pouku sedlo 

samo 510, j ih novi že čakajo v 

vrtcih in že prihodnje šolsko leto 

bo šola povsem polna. 

(mkp , mz) 

Sestavljena organizacija združenega dela Gorenje 

Dvakrat vizija pri 
hodnosti 

Prihodnje dni se bosta za sko-

raj 21.000 delavcev sestavljene or-

ganizacije združenega dela Gore-

nje vrstila dva nadvse pomembna 

dogodka. 

V ponedeljek, 17., in v torek, 

18. oktobra, bo v Titovem Vele-

nju problemska konferenca o na-

dal jnjem razvoju tega poslovne-

ga sistema, katere delovno geslo 

je » K a k o v pr ihodnost« . Pred le-

ti, ko so sprejemali poslovno fi-

lozofijo oziroma doktr ino, so 

opredelili vizijo Gorenja kot so-

dobne, transnacionalne sociali-

stične korporacije (združenega 

podjetja), ki bo usposobljena v 

povprečju več kot polovico svoje 

proizvodnje prodati na tehnolo-

ško najzahtevnejših tujih trgih. O 

pogledu v prihodnost razpravlja-

j o te dni člani Z K Gorenja , raz-

mišljanja in ugotovitve pa bodo 

njihovi delegati skupaj s poslo-

vodnimi delavci obravnavali na 

problemski konferenci o nadalj-

njem razvoju tega poslovnega si-

stema. Delegati problemske kon-

ference, na katero so povabil i 

zraven drugih gostov tudi pred-

stavnike občin, kjer so Gorenje-

ve delovne organizacije, bodo 

pregledali razvojno pol i t iko in 

razvojno strategijo Gorenja tudi 

glede na razmere, ki bodo v Ev-

ropi po letu 1992. 

\ V torek, 18. oktobra, ob 10. uri 

pa bodo v Rdeči dvorani odprl i 

že tradicionalno razstavo dosež-

kov in razvojnih hotenj poslov-

nega sistema Gorenja . Kot vselej 

bodo tudi letos predstavljene šte-

vilne novosti za pr ihodnje leto, 

sicer pa bo v središču pozornosti 

zagotovo kakovost Gorenja . 

N. K. 

Krajevna skupnost Šoštanj 

Vsestranski 
napredek 
s skupnimi močmi 

Praznik krajevne skupnosti je prav gotovo najprimernejša prilož-

nost za oceno opravljenega dela. za pogovor o nalogah v prihodn je ter za 

javno zahvalo vsem listini, ki so pri uresničevanju zastavljenih cilje* po-

magali po svojih najboljših močeh. 

To so konec prejšnjega tedna 

na svečani seji skupščine kraje-

vne skupnosti storili tudi krajani 

Šoštanja. Slavnostni govornik, 

predsednik skupščine krajevne 

skupnosti Rud i Bajec, je v svo-

jem govoru najprej obudi l spo-

mine na dogodke izpred 47. let. 

ko so partizani v noči iz 7. na 8. 

oktober, leta 1941 za nekaj ur os-

vobodil i Šoštanj ter na tragično 

maščevanje okupatorja , ki je iz 

mariborskih zaporov pripeljal 10 

krajanov in j ih ustrelil kot talce. 

O b tem nikakor ni mogel zaobiti 

trenutnega dogajanja na gospo-

darskem in polit ičnem področju 

v naši domovin i . Posebej je pou-

daril, da nas težave ne smejo 

omajati , ampak moramo vsi pri-

spevati svoj delež za lepše čase, 

postoriti marsikaj, da bosta pri-

šla bratstvo in enotnost do svoje 

prave veljave brez ovir in števil-

nih tegob. 

Ogromen vsestranski napre-

dek so krajani Šoštanja dosegli s 

hodnje ureditev zazidalnega na-

črta in začetek aktivnosti za revi-

talizacijo trga Bratov Mravljakov 

v Šoštanju. Tudi razmišljanja in 

začetne priprave na izgradnjo 

kabelsko distribucijskega siste-

ma je treba nadaljevati do kon-

ca. 

Poleg predstavnikov družbe-

nopolit ičnega življenja naše ob-

čine so se svečane seje skupščine 

krajevne skupnosti Šoštanj ude-

ležili tudi predstavniki pobrate-

nih Vrncev iz Vrnjačke Banje. V 

svojih pozdravnih besedah so iz-

razili željo po nadal jnjem uspeš-

nem sodelovanju in izmenjavi iz-

kušenj ter povabil i delegacijo 

pobratene krajevne skupnosti 

Šoštanj na praznovanje njihove-

ga praznika, ki ga slavijo 13. ok-

tobra. Svoje misli pa končali z 

naslednjimi besedami: »Težki 

časi nas morajo zbliževati in še 

krepiti bratstvo in enotnost.« 

O b koncu svečane seje skup-

ščine krajevne skupnosti Šoštanj 

S svečane seje skupščine krajevne skupnosti Šoštanj 

skupnimi močmi ter ob pomoči 

širše družbenopol i t ične skupno-

sti predvsem na komuna lnem 

področju. Posodobitev Tekavče-

ve, Aškerčeve in Koroške ceste 

ter rešitev še nekaterih drugih 

vprašanj so dovol j tehten dokaz, 

kako je mogoče z dobr im delom 

in aktivnostmi ustvariti tudi v ne-

rožnatih časih pogoje za naš lep-

ši jutri. S prestavitvijo eksplota-

cijske meje je Šoštanju odprta 

pot nadaljnega razvoja, zato je 

ena od prednostnih nalog v pri-

so podelil i najprizadevnejšim 

krajanom plakete in priznanja. 

Najvišje priznanje, grb mesta Šo-

štanj, sta letos prejela Janez Lek-

še, in sicer za svoje vestno delo v 

delegatskem sistemu in pri iz-

gradnji kabelsko distribucijskega 

sistema, ter Olga Medved za 

marlj ivo delo na vseh področjih 

življenja in dela v krajevni skup-

nosti. Učenci tamkajšnj ih osnov-

nih šol in gostje ter krajani pa so 

se nato zbrali še na komemoraci-

ji na Cesti talcev v Šoštanju. 
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Delegat, kaj pa je tebe treba bilo? 
Da se že grejemo je nesporno 

dejstvo. Da po višji ceni je kot 

kaže dejstvo. Če zakonito, je pa 

sporno, a še vedno dejstvo. 

Danes bi me sicer nekateri ra-

di prepričali o nasprotnem in mi 

dobrohotno razlagajo, da ne ra-

zumem čisto dobro. Res so poti 

delegatskega odločanja zaplete-

ne. včasih odločitve tudi nera-

zumljive. a ta, o čemer pišem to-

krat. je vsaj zame kristalno ja-

sna. Bila sem tam, ko so delega-

ti, če ti odločajo o ceni toplotne-

ga ogrevanja, rekli podražitvi 

NE. Nekateri so ta NE razumeli 

drugače, celo kot nepotreben, 

ker so glasovali o nečem, kar je 

bilo že tako ali tako sprejeto. 

Sama še vedno trdim, da glaso-

vali so, in glasovali so PROTI. 

Poglejmo potek dogajanja, ki 

je v zadnji fazi sporen. 

V začetku septembra se po-

draži toplotna energija na pragu 

TEŠ. 

V začetku septembra Izvršni 

svet Sob Velenje sprejme »odred-

bo« o najvišji možni podražitvi 

ogrevanja. Dovoljenje da do 90 

odstotkov, odločitev pa je stvar 

delegatov. 

V septembru se sestane Odbor 

za plan pri Komunalni skupno-

sti, ki na podlagi pravilnika kot 

pooblaščen organ skupščine po-

draži ogrevanje za toliko kolikor 

je dražja na pragu TEŠ-a. 

NAŠA TEMA 

Na osnovi tega bi lahko Vekos 

že natisnil višje položnice za 

ogrevanje. A pravim bi lahko. In 

tudi bi, če ne bi bilo skupščine, 

ki je soglasje odbora postavila 

na glavo. 

Konec septembra je skupščina 

Komunalne skupnosti. Po mno-

gih zapletih, ko v zboru uporab-

nikov s cenami ne gre in ne gre 

tako kot bi si želeli, ko se ugoto-

vi, da je predlogov skoraj toliko 

kot delegatov, pade predlog, ki 

gre v glasovanje. Ta predlog pa 

je tisti, o katerem je svoje že re-

kel odbor. Že prej. Odbor je po-

dražil, delegati pa so z glasova-

njem podražitev zavrnili. S tem 

pa odločili, da podražitve še ne 

bo. 

Če moja trditev ne drži, potem 

me zanima: zakaj je bil predlog 

dan v glasovanje, če je bila po-

dražitev zakonito sprejeta že na 

odboru? Ker so delegati glaso-

vali o tem predlogu in ga zavrni-

li, kaj velja ? To kar je odločil od-

bor v imenu delegatov ali to, kar 

so odločili delegati v svojem ime-

nu? 

Glede na kasnejši tok dogaja-

nja, bi rada zvedela pa še nekaj, 

česar še vedno ne vem: smo po-

dražili, ali nismo? Če smo, kdo 

je podražil in za koliko ? 

Milena Krstič-Planinc 
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Iz govora Miloša Prosenca, sekretarja Predsedstva CK ZKS 

»Nihče nam ne bo vsiljeval svoje volje 
Slavnostni govornik na slovesnosti ob otvoritvi nove šole v 

Titovem Velenju je bil sekretar predsedstva CK ZKS Miloš 
Prosenc, ki je namenil v svojem govoru vso pozornost sedanjemu 
trenutku v naši domovini. 

Opozoril je na resnost raz-
mer in med drugim dejal: 
»Hkrati z gospodarskimi 
problemi in socialnimi vpra-
šanji se vedno znova odpira-
jb tudi politične teme, ki za-
devajo položaj človeka in 
človekovih svoboščin. Ob vse 
večji ekonomski, politični in 
človeški negotovosti se ne-
nehno postavlja tudi vpraša-
nje, ali poznamo svojo druž-
beno perspektivo in možno-
sti izhoda iz težav? Ljudje so 
vse bolj kritični, zbegani in 
zahtevajo jasne odgovore, ka-
ko naprej ter večjo odgovor-
nost posameznikov in institu-
cij političnega sistema. Na 
najbolj odgovorni točki je zve-
za komunistov in najvišji drža-
vni ter oblastni organi. Gre za 
vse bolj opravičeno skrb in 
bojazen, da ne bi v sedanji 
družbeni napetosti potegnili 
napačnih potez, ki bi onemo-
gočile demokratično reševa-
nje ključnih problemov v Ju-
goslaviji in nadaljnje pogla-
bljanje socialistične samou-
pravne demokracije. 

Nobenega problema — ne 
razvojnega, ne ustavnega in 
tudi ne kosovskega — ne bo-
mo razrešili s silo in z zanika-
njem različnosti ali celo z 
grožnjami, da je vsako druga-
čno stališče tudi, če je obliko-
vano demokratično in z voljo 
ljudi, že napad na Jugoslavijo 
in njeno stabilnost. To je 

obrambna drža birokracije. 
Mislim, da je prav obratno: 
stabilnost naše več nacional-
ne skupnosti bo vse bolj krh-
ka, če se v njej vsak narod in 
posameznik ne bo čutil svo-
bodnega, saj le tako lahko 
največ pripomore k svojemu 
in skupnemu razvoju, kar je 

Miloš Prosenc, sekretar Predsed-

stva CK Z K Slovenije 

skupen cilj vseh tistih, ki 
nam ni vseeno, kako bomo v 
Jugoslaviji živeli in kakšno 
državo bomo imeli: unitarno 
ali demokratično. Takšno, ki 
bo sposobna razvijati boga-
tejši socializem in večjo kva-
liteto življenja v njej ali tak-
šno, nad katero bo leglo 
vzdušje izrednega stanja in 
napetosti, kar bo ugonobilo 

vsako voljo in kreativnost, ki 
jo še kako potrebujemo, če 
želimo voz potegniti iz bla-
tnih kolesnic.« 

Prisotne je v svojem govo-
ru spomnil na nedavno kon-
ferenco slovenskih komuni-
stov s katero smo ustvarili 
družbeno politične pogoje, 
da bi svojo in širšo družbeno 
pozornost usmerili k tistim 
vprašanjem, ki zadevajo »so-
cializem po meri l judi«, nato 
pa se je spet ustavil pri zad-
njih dogodkih v Jugoslaviji. 
Med drugim je rekel: »Nikoli 
se nismo zavzemali za tržno 
gospodarstvo in reformo go-
spodarstva samo zaradi sebe. 
Ce bi bilo tako, potem bi nam 
sedaj lažje šlo kot nam gre, 
toda pripravljeni smo vzdržati 
na tej poti, ker samo to pelje 
naprej iz krize in v bogatejšo 
družbo. 

Nikoli nismo menili, da sa-
mo v Sloveniji razumemo de-
mokracijo; je pa ta edina al-
ternativa za vso Jugoslavijo. 
Nikoli nismo bili proti strp-
nemu usklajevanju o vseh 
skupnih zadevah, smo pa v 
zvezi komunistov proti temu, 
da bi vsak problem brez upo-
števanja specifičnosti poti-
skali na skupno kopito, ker 
potem s tako rešitvijo v kon-
čni fazi ni nihče zadovoljen. 
Vprašanje kvalitete življenja v 
naši skupni domovini posta-
vljamo in bomo postavljali za-
to, ker smo se na podlagi zgo-
dovinske odločitve AVNOJ 
združili v federativno Jugosla-
vijo zato, da bi v njej gradili 

socialistične in samoupravne 
odnose po volji ljudi ter demo-
kratično življenje, za kar pa je 

predpogoj polna enakoprav-
nost vseh narodov in narod-
nosti. Pri tem ne mislim, da 
nismo tudi mi soodgovorni 
za razmere v Jugoslaviji in da 
je pri nas vse dobro, drugje 
pa vse zanič, kar se nam pod-
tika. Toda nihče nam ne bo 
vsiljeval svoje volje ali poti-
skal druge platforme, ki ne bi 
vsebovala tega, o čemer sem 
govoril in kar je tudi pro-
gramska orientacija Zveze 
komunistov Jugoslavije. Tre-
ba je imeti pokončno držo, 
kot sem dejal na konferenci 
ZKS, pri tem pa imeti pred 
očmi slovensko suverenost in 
jugoslovansko skupnost . . .« 

V svojem govoru se je Mi-
loš Prosenc dotaknil tudi Ve-
lenjskih vprašanj, čisto na 
koncu pa se je obrnil k do-
mačinom, krajanom Šaleka, 
kjer tudi stoji nova šola. Ta-
kole je dejal: »V tej krajevni 
skupnosti živite na istem pro-
storu poleg večinskega sloven-
skega naroda še Hrvati, Srbi, 
Muslimani, Črnogorci, Al-
banci in nekaj krajanov, ki so 
se opredelili za Jugoslovane. 
V tej atmosferi negotovosti in 
lahko rečem tudi manipulacije 
z množicami ne bi smel nihče 
netiti vžigalic nad suhim list-
jem nacionalnih strasti. To bi 
si želeli za vso Jugoslavijo in 
to naj bo skupno sporočilo z 
našega srečanja. Tudi zaradi 
mladih in njihove bodočnosti! 

CELJSKO OBMOČJE @ CELJSKO OBMOČJE @> CELJSKO 

Ne dodatnih ekoloških obremenitev 
Zahtevamo, da bo v prihodnje o vsaki nadaljnji aktivnosti sproti 

obveščena tako slovenska kot vsaka od lokalnih javnosti. Občutek, da se 

tako usodne stvari, kot je lociranje odlagališča, odvija za hrbti prebival-

cev katerekoli skupnosti, dodatno zmanjšuje možnosti za uspešen rezul-

tat pri trajni rešitvi odlaganja radioaktivnih odpadkov — to so med dru-

gim zapisali v stališča, ki j ih je skupina delegatov za zbor občin skupšči-

ne S R S s sedežem v občini Celje naslovila na zbor občin republiške 

skupnosti. Z a posebno stališče so se odločili po informacijah o aktivno-

stih za določitev trajnega odlagališča radioaktivnih odpadkov in seveda 

po obsežnih razpravah (ogorčenih seveda) v celjskih in drugih občinah 

ter na regijskih telesih. 

Seveda ni potrebno ponovno 

poudarjati , zakaj je ta informaci-

ja tako razhudila l judi na celj-

skem območ ju , saj smo o tem že 

dovolj pisali. V stališčih pravijo, 

da čeprav še ne gre za terenske 

raziskave oziroma raziskave, za 

katera bi bila potrebna dovolje-

nja lokalnih oblasti, je javnost na 

Celjskem zaradi dogajanj v »ka-

binet ih« Geološkega zavoda 

vznemirjena. Opozar ja jo na vse 

bolj ob l ikovano ekološko zavest 

prebivalcev, ki tudi poznajo 

obremenjenost okolja in gotovo 

ne bodo dovoli l i , da bi občina 

dala potrebna soglasja za locira-

nje odlagališča na tem območju . 

Pri vsem tem pa ne gre za nikakr-

šno sklepanje na pamet, saj so se 

v celjski občini in nato tudi v re-

giji lotili tega področja na stro-

kovni osnovi. Občinski doku-

menti in regijska ekološka bilan-

ca kažejo, da ni mogoče to ob-

močje ekološko dodatno obre-

menjevati. Take bilance pa so 

ponekod že, drugod pa bodo v 

kratkem vgrajene v vse planske 

dokumente. 

O b trdnem spoznanju, da ni 

možnosti za lociranje trajnega 

odlagališča jedrskih odpadkov 

na območ ju cel jske regije, v stali-

ščih predlagajo, da izvršni svet 

skupščine SRS ustavi nadal jnje 

raziskave pri iskanju odlagališča 

na vseh teh petih perspektivnih 

lokacijah na celjskem območ ju 

(Smrekovec, Velunje, Stranice, 

vzhodni in severovzhodni del 

Dobrne). Na ta način bodo tako 

posredno in neposredno privar-

čevana znatna sredstva in pre-

prečeno nadal jnje nepotrebno 

vznemirjanje občanov celjske re-

( - f k ) 

Rečem vam, da nekaterim 

prav vse prav pride! Če je na 

primer za nek občinski praznik 

slabo vreme pa zato odpade 

kako srečanje in z njim morda 

še kaka pojedica, takoj rečejo: 

aha nam je to odpadlo , oni so 

pa lahko šli nekam posedet. In 

tisti »on i « izgovorijo s takim 

naglasom, da še človek, ki stva-

ri ne pozna najbolje, takoj ve, 

za koga bi lahko šlo. L judem 

ob tem seveda ni pomembno , 

če je to res ali ne, saj bi tudi v 

primeru, da ni bilo res, našli 

kakšne primerne besede. 

In nekaterim tudi smučarska 

centra na Golteh in na Rogli 

prideta prav, da govorijo o re-

SAVINJSKO ŠALEŠKA NAVEZA 

Zimska neenotnost 
gijskem razbijanju. Seveda pri 

tem ne mislijo, da bi bilo treba 

oba centra združiti in ju morda 

celo stisniti skupaj ; prav j im 

pridejo čisto druge stvari. No-

beden od obeh centrov sicer ne 

leži v nobeni od »glavnih« re-

gijskih občin, toda vseeno pra-

vijo, da se »Gol taš i« ozirajo 

proti Koroški, pa se ob tem tu-

di takoj spomni jo nekaterih 

ambici j o še tesnejši navezavi 

oziroma povezavi tega območ-

ja. Za tako razmišljanje j im pri-

dejo p iav že skupne vozovnice 

za smučarijo. Z enotno karto je 

namreč mogoče smučati tako 

na Golteh kot na Kopah . O 

tem, da bi kdo pomisli l na 

»merxovski« interes sploh ne 

pomisl i jo. 

Na drugem koncu pa kažejo 

na Roglo, ki se s podobno ori-

entacijo usmerja na maribor-

sko Pohorje. In ob tem spet 

spominja jo , da so se Zrečani z 

Rogli že pred časom tudi turi-

stično organizacijsko povezali 

s tistimi » tot imi« . O b vsem tem 

pa bi vendarle pričakovali , da 

si bo kdo omislil skupno vo-

zovnico za oba »naša« zimska 

centra. Tako pa pravijo, da 

sploh nič ne sodelujeta. 

Ampak , če j im že po malem 

dam prav, pa le vidim, da se bi 

lahko stvari premaknile na bo-

lje. Zvedel sem namreč, da bo 

na Gol teh novo dvosedežnico 

postavil Unior. Vsi pa seveda 

vemo, da ima Unior tudi Ro-

glo. 

Morda bo kdo rekel, da to 

vendar n ima nobene zveze. 

Morda res ne, toda tisti, ki j im 

prav vse prav pride, bodo niti 

že znali povezati. 

(frk) 

KS Šmartno v Titovem Velenju Ob prazniku priznanja 
V krajevni skupnosti 

Šmartno v Titovem Velenju so 
s svečano sejo skupščine kra-
jevne skupnosti pred tednom 

dni, proslavili krajevni praz-
nik, 6. oktober. 

Ob tej priložnosti so pode-
lili tudi priznanje skupščine 

krajevne skupnosti. Za dobro 
delo v delegacijah, so prizna-
nje prejeli: Jože Ambrožič, 
Ludvik Glavnik in Edo Cen-

trih, za razvoj športnih aktiv-
nosti \ kraju, pa so izročili 
priznanje Milanu Pogorelčni-
k u. (mkp) 

EMONA EKSPRES-

Vse poti 
vodijo v... 

To, kar bi lahko slišala Jugo-

slavija na nedavni konferenci 

slovenske socialistične zveze o 

varstvu človekovih pravic, bi 

marsikomu v teh časih sploh 

ne moglo škodovati. Toda. ju-

goslovanski tisk ima preveč 

opraviti z mitingi, odstopi , s 

klicanjem na odgovornost, s 

Kosovom, s srbsko in jugoslo-

vansko ustavo in z "napad i na 

JLA . Tako so ostali govorci po 

krivici preslišani in poignorira-

ni, kar je tudi odraz nepripra-

vljenosti vseh tistih, ki danda-

nes toliko kričijo o krivicah, ki 

da se dogaja jo na Kosovu in v 

Srbiji nasploh, ki manipulati-

vno brskajo po zasebnem ži-

vljenju nekaterih polit ikov -

zlasti slovenskih da bi s po-

ceni provokaci jami, lažmi in iz-

mišl jot inami diskvalificirali vse 

in vsakogar, ki ne misli tako 

»kot bi moral misliti v teh tež-

kih časih«. 

Pa prav o svobodi misli in 

pogledov je bilo na konferenci 

o varstvu človekovih pravic to-

liko lepo izrečenega in poveda-

nega, čeprav je že od vekomaj 

znano, da se človek loči od opi-

ce prav po tem, da zna in hoče 

in ima pravico misliti s svojo, 

ne s tujo glavo. Prav zato. ker 

so za nas vse predolgo mislili 

drugi, smo zdaj tam, kjer smo: 

v znani lumpenproletarski ma-

niri se zdaj marsikdo razglaša 

za misel naroda, za najbol j ver-

nega slugo kolektivne misli in 

celo za misel nekega namišlje-

nega jugoslovanstva, ki da je 

alfa in ornega našega bodočega 

obstoja in sploh jamstvo, da bo 

Jugoslavija še naprej država. 

Vse je naenkrat postalo sa-

mo črno in belo, s poudarkom 

na Slovencih kot črnih ovcah v 

tej naši bratski skupnosti. Zna-

na slovenska kmečka trmogla-

vost bi na primer rada vedela, 

ali lahko v Sloveniji še govori-

mo slovensko in če morebiti 

lahko kakšno rečemo tudi o na-

ših skupnih ustavnih spremem-

bah. Tako slovenski narod v 

teh težkih časih provocira de-

mokrat ično jugoslovansko jav-

nost, ki je za enotnost, za brat-

stvo, za jugoslovanstvo vča-

sih tudi s pozivi k orožju in k 

nekakšni novi vstaji, ki ho baje 

v primerjavi s kosovsko bitko 

mačji kašelj, kar nam nakazuje-

jo že nedavna dogajanja v No-

vem Sadu. 

Optimist i so prepričani, da 

bo zdaj mil itantnost l judskih 

množic , ki je dosegla enotno 

Srbijo v neenotni Jugoslavij i , 

splahnela! Spremembe srbske 

ustave bodo takšne kot so rekli 

v Beogradu, saj praktično ni 

več nikogar, ki bi si upal kakor-

koli oponirati demokrat ičnemu 

l judskemu besu, ki je skorajda 

demoliral poslopje vojvodin-

skega parti jskega komiteja. Tu-

di, če bi kdo v predlogu spre-

memb srbske ustave opazil , da 

manjka kakšna vejica, bo /da j 

lepo tiho, da ga ne bi diferenci-

rali še kako drugače, kot pa sa-

mo s klicanjem po odstopu. 

Igra je dobl jena, bitka tudi. kaj 

pa vojna? Solovičev odbor za 

turistična popotovanja po do-

movini se je razpustil, ker je 

baje spoznal, da ni več potrebe 

po organiziranju mit ingov, saj 

je dosegel to, kar je hotel. Če 

se prav spomn im, je hotel ure-

ditev razmer na Kosovu in če 

kaj vem. so razmere v tej po-

krajini vse prej kot urejene 

še slabše so kot takrat, ko ome-

njenega odbora še ni bilo. Tež-

ko bi rekli, da je bil namen od-

bora. da razmere na Kosovu 

poslabša, vse namreč ka/e. da 

mu za Kosovo sploh ni šlo. šlo 

pa mu je za »novo srbsko v sta-

j o « . ki bo popravi la krivice 

»druge Jugoslavije« i/ leta 

1974. kot sta je čedalje glas-

Piše: 

Vinko 

Vasle 

neje slišati — Tito in Kardelj 

(eden na pol Slovenec po mate-

ri. drugi pa — kako grozno 

spoznanje! — sploh samo Slo-

venec) oslabila Srbijo v stilu 

znanega reka »Slaba Srbija — 

močna Jugoslavi ja«. Tako ne 

kl ičemo na odgovornost samo 

živih (ki se lahko celo branijo s 

prostosti, če si upajo), ampak 

že tudi mrtve. Nič ne mislim 

primerjati, ampak spomnimo 

se, da je znameniti Džugašvili 

imenovan Stalin nekatere svoje 

partijske sovražnike najprej 

obsodil na smrt. likvidiral in 

jih potem za kazen posmrtno 

izključil iz partije. Zaradi ko-

munistične doslednosti! 

Po vsem. kar se je zgodi lo v 

teh dneh (zlasti v Novem Sa-

du). bi ta h ip morala zav ladati 

red in mir in blaga spokojnost. 

Ampak , sem že rekel, da je bila 

dobl jena samo ena bitka, vojna 

še zdaleč ne. Resni analitiki na-

šega političnega sistema na-

mreč opozarjajo, da zmaga no-

ve srbske ustave še ni dovolj, 

ker se bodo srbske množice le-

pega dne spomnile, da jim no-

va republiška enotnost še ne 

daje zajetnejšega kosa pa če-

prav samo črnega kruha. Kaj 

torej storiti, da se jezne množi-

ce ne bodo obrnile proti last-

nim reformatorjem, ker se bo-

do počutile nategnjene in pre-

varane? Tukaj nastopimo Slo-

venci s svojim popoln im nera-

zumevanjem zgodovinskih tre-

nutkov Jugoslavije, ko se v 

imenu nove bratske ljubezni, 

enotnosti in Jugoslavije nika-

kor nočemo odreči nekaterim 

svojim suverenim pravicam in 

še kar gobcamo o tem, da teh 

in teh predlogov sprememb 

zvezne ustave že ne bomo spre-

jeli. 

V redu, ampak potem bomo 

lahko sebi pripisali — slišimo 

vsak dan — če bo država padiu 

v ustavno krizo, čeprav ne vem, 

kaj bi pri vseh naših krizah to 

še dodatno pomeni lo. Absolut-

na manjšina kar Slovenci 

smo — pač ne more zaradi svo-

jega pregovornega egoizma in 

separatističnih teženj še naprej 

slepo zagovarjati nekaterih 

svojih pogledov na novo zve-

zno ustavo. Baje, pravijo neka-

teri. te pravice n imamo in naj 

nikar ne izkoriščamo zmedene 

ustavne možnosti , da se ustava 

sprejema s popoln im soglasjem 

vseh federalnih enot. Če bo tre-

ba, se bo zgodi lo tudi drugače. 

Dušan Popovski, predsednik 

zv ezne skupščine, je celo napo-

vedal svoj tfepreklicni odstop, 

če do 2tl oktobra sedanji pred-

log ustavnih sprememb ne bo 

sprejet. Da gre za izsiljevanje 

in nesprejemljiv pritisk, je po-

polnoma jasno, ampak kaj 

takšnega v tej deželi nikogar 

več ne preseneča. I.goistični in 

vase zaverovani Slovenci bi se 

namreč morali zavedati, da to 

nikamor ne pelje, čeprav bi ra-

di vsaj vedeli, kam to pelje. In 

si tudi misl imo. 

Da bi si vendarle zadnji hip 

premislili, si zlasti prizadeva 

beograjski tisk. ki vsak dan od-

kriva šovinistične in nacionali-

stične slovenske grehe in greš-

nike. In na slovenskih zidovih 

parole »Srbe na vrbe« in »Bo-

sance u lance« in še kakšno, če 

ho treba. Saj ni pomembno , da 

teh parol dejansko ni. po-

membno je. da bi lahko bile, 

da vse kaže, da morajo biti. In 

kaj imamo Slovenci za govoriti 

lepo o svojih politikih to je 

nesprejemljivo, saj se ve, da je 

tudi v slovenskem partijskem 

vrhu treba narediti diferencia-

cijo - je rekel eden od govor-

cev. ki je pomagal odstaviti 

svoje lastno partijsko predsed-

stvo v Novem Sadu. Zakaj ne 

bi šel delat red še v Slovenijo? 

» N A Š Č A S « , glasilo Sociali-

stične zveze delovnega ljudstva 

Velenje, izdaja Center za infor-

miranje, propagando in založ-

ništvo Velenje, cesta Františka 

Foita IO. 

» N A Š Č A S « je bil ustano-

vljen l . maja 1965; od I. janur-

ja 1973 je izhajal kot štirinajst-

dnevnik »Šaleški rudar« , kot 

tednik pa izhaja » N A Š Č A S « 

od 1. marca 1973. 

Uredništvo: Stane V.ovk (di-

rektor in glavni urednik), Boris 

Zakošek (odgovorni urednik), 

Mi lena Krstič-Planinc, Bogdan 

Mugerle, Janez Plesnik, Tatja-

na Podgoršek, Mira Zakošek 

(novinarji) . 

Izhaja ob četrtkih. 

Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Franti-

škaFoita 10. telefon (063) 

853-451, 856-955, 855-450. Br-

zojavni naslov: Informativni 

center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 

1.000 dinarjev. Mesečna naro-

čnina 3.560 dinarjev, polletna 

naročnina za indiv idualne na-

ročnike 21.340 dinarjev, za tuji-

no 36.260 dinarjev. 

Ž iro račun pri S D K , podruž-

nica Titovo Velenje, številka 

52800-603-38482. 

Graf ična priprava, korektu-

re, tisk in odprema: Č G P Večer 

Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in 

fotografij ne vračamo. 

Za » N A Š Č A S « se po mne-

nju sekretariata za informira-

nje izvršnega sveta skupščine 

SR Slovenije, številka 421-1/72 

od 8. februarja 1984 ne plačuje 

temeljni davek od prometa'1-1 

proizvodov. 
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FOTO KRONIKA Slovesno zasedanje zborov občinske skupščine 

Iz slavnostnega govora Draga Šuleka 

Predno je na govorniški oder na svečanem zasedanju /borov skup-

ščine in vodstev družbeno političnih organizacij občine Velenje stopil 

svečani govornik, predsednik skupščine občine Velenje Drago Sulek, so 

vsi v dvorani doma kulture vstali. Oglasi la seje himna. Hej slovani. Za-

pel jo je mešani pevski zbor Centra srednjih šol. 

Tak je bil začetek slovesnosti 

ob občinskem prazniku. 8. okto-

bru. Med nami so bili predstav-

niki republiških organov in orga-

nizacij, medobčinskih organiza-

cij, pripadniki oboroženih sil, so-

sednjih občin in pobratenih ob-

čin Pucareva, Splita. Vrnjačke 

Banje in Subotice ter partnerske-

ga mesta Dakovica. Zbor pa so s 

številnimi brzojavkami pozdravi-

li tudi mnogi drugi, med nj imi 

posadka ladje Velenje. 

Po slovesnem govoru Draga 

Šuleka je nastopil najsvečanejši 

trenutek, podelitev priznanj in 

nagrad občine Velenje. Srebrni 

grb občine Velenje, ki se pode-

ljuje za večletno uspešno delo in 

za dosežke s katerimi se poveču-

je ugled občine in se lahko pode-

lita le dva, sta prejela Jane/ Ba-

sle za ustvarjalni prispevek k raz-

voju občine s predanim delom 

na najvišjih družbenih in poslo-

vodnih funkci jah in l\an Mar in 

za požrtovulno in predano delo 

in za izjemne rezultate pri razvo-

ju glasbenega izobraževanja in 

glasbene kulture v občini Vele-

nje. 

Bronasti grb občine Velenje so 

prejeli Albin Amon, za predano, 

vztrajno in uspešno delo na od-

govornih družbenih funkci jah in 

v svojem življenjskem oko l ju : 

Rudi Bajec /a večletno aktivno in 

uspešno delo v borčevski organi-

zaciji. v telesno kulturnih organi-

zacijah. v krajevni samoupravi 

ter društvenem življenju Šošta-

nja; Stane Prašnikar /;i dolgolet-

no uspešno delo in dosežke, ki 

so pomembno prispevali k razvo-

ju Šmartnega ob Paki: in Avto 

moto društvo Titovo Velenje /,i 30 

let iz jemno uspešne vzgojne in 

preventiv ne dejavnosti v cestnem 

prometu in za uspehe na drugih 

področj ih društvene dejavnosti. 

Nagrado 8. oktober, ki se pode-

ljuje /a izredne uspehe in dosež-

ke pri razvoju gospodarstva in 

utrjevanju družbeno ekonomskih 

odnosov v občini Velenje pa so 

prejeli Mar jan Gaberšek za uspe-

šno vodenje delovne organizaci-

jo Modn i salon: delovna organi-

zacija Kra Titovo Velenje za iz-

redno skrb pri zagotovitvi in iz-

boljšanju osnovne preskrbe v ob-

čini Velenje. Denarni del nagra-

de p;i so pokloni l i bolnišnici To-

polšica za nakup nujne medicin-

ske opreme. Skupina poslovnih 

delavcev velenjskega dela Gore-

nje . sozd Stane Debevc, Todor 

Dmitrovič, Jože Dolinar. Ivan 

Draužbaher, Stane Flander, So-

nja Klemene, Zofi ja Klobčar, 

Slavko Korošec. Andrej Kr/ič, Jo-

že Kuder, Mart in Marolt . Jane/ 

Miklavčič, Albin Repše, Jože Sta-

nič. Krika Špeglič, M i ro Ternik, 

Mar jan l rbančič, Ivan Vitežnik, 

Jože Zagožen in Darko Zupane. 

Delavci Gorenja so z uspešnim 

u res n i če v a n j e m sanacijskega 

programu od ukrepa družbenega 

varstva \ letu I983 ustvarili so-

lidne temelje za svoj razvoj in s 

tem v veliki meri tudi za nadalj-

nji razvoj občine Velenje. Ne-

dvomno so sanacijski razultati 

uspeh prizadevanj tisoče delav-

cev za tekočimi trakovi, v remon-

tnih delavnicah, v nabavi, proda-

ji. serv isu. razv oju in v seh drugih 

službah Gorenja , toda nesporno 

je. da so najtežje breme nosili 

poslovodni delavci. Skupin i teh 

delavcev, ki so vztrajali na odgo-

vornih funkcijah od začetka do 

danes, so podelil i letošnjo nagra-

do 8. oktober. Denarni del na-

grade so v podporo akciji Mlad i 

raziskovalci za razvoj občine Ve-

lenje odstopili mlad im. Nagrado 

Karla Destovnika-Kajuha, ki se 

podel juje posameznikom in or-

ganizaci jam za izredne delovne 

uspehe in dosežke na področju 

družbenih dejavnosti v občini 

Velenje pa so prejeli Herman Ar-

lič za aktivno delo na vseh po-

dročjih družbeno političnega živ-

ljenja v krajevni skupnosti Škale 

in telesno kulturno dejavnost v 

občini Velenje. Herniina Groznik 

za aktivno družbeno pol i t ično 

delo. še posebej pri razvoju in 

širjenju taborništvu ter kot izred-

ni vzgojiteljici m lad ih : Občinski 

odbor Rdečega križa Titovo Vele-

nje za aktivno delo in uspehe pri 

širjenju humanitarne dejavnosti 

in Zve/a društev upokojencev Ve-

lenje /u izredne uspehe pri pove-

zovanju društev upokojencev ob-

čine Velenje. 

V imenu vseh nagrajencev se 

je zahvalil Janez Basle, prisotne 

pa je v imenu pobratenih občin 

in partnerskega mesta pozdravil 

predstavnik občine Pucurevo 

Alit Kamič. Pankrac Semečnik, 

predsednik O K Z S D L Velenje 

pa je vsem prisotnim prebral vse-

b ino telegrama, ki smo ga s tega 

zbora poslali predsedstvu federa-

tivne republike Jugoslavije. C K 

Z K J , predsedstvu SRS in sloven-

skemu centralnemu komiteju 

Zveze komunistov . 

Po krajšem koncertu pa so de-

legacije položi le cvetje pred spo-

menik tovariša Tita, pred spome-

nik Onemele puške in pred spo-

menik Edvarda Kardelja. 

Svečanega zasedanja občinske skupščine so se udeležili številni gostje iz 

republike, sosednjih in pobratenih občin. 

[po Pozdravne besede predstavnika pobratenih mest Alita Kamiča 

Pobratene občine smo sposobne 
dokazati, kako živimo v bratstvu in enotnosti 

Slovesno zasedanje skupščine je z nekaj pesmimi popestril pevski zbor 

Centra srednjih šol 

S svojim delom in znanjem 
si zagotovimo lepši jutri! Najvišji letošnji priznanji, srebrna grba občine Velenje, sta prejela Ja-

nez Basle (levo) in Ivan Mar i n (med sprejemom priznanja). 

Nagrado 8. oktober je prejela tudi skupina poslovodnih delavcev Gore-

nja. V njihovem imenu jo je sprejel Andrej Kržič. 

V imenu pobratenih občin — Pucareva, Splita, Vrnjačke I 
Banje, Subotice in prijateljske Djakovice, je prisotne pozdravil < 
predstavnik občine Pucarevo Alit Kamič. 

Med drugim je v svojih po-
zdravnih besedah poudaril: 
»Zavedati se moramo, da je 
naša družba razredna in da 
vodimo težko razredno bor-
bo. To je boj delavskega raz-
reda za svojo zgodovinsko 
pozicijo, za pravico razpola-
ganja z dohodkom, z akumu-
lacijo. Trenutno stanje pa je 
takšno, da so vplivi drugih 
struktur pri nas na dohodek 
tako močni, da je delavcem 

preostalo le še to, da se bori-
jo za osebne dohodke. Ravno 
to pa je pripeljalo tako daleč, 
da so se začele stavke, da de-
lavci vse bolj množično od-
hajajo pred skupščine. Zara-
di tega namenjamo zdaj več 
pozornosti socialni politiki 
kot pa politiki socialističnega 
razvoja. 

Mislim, da smo pobratene 
občine sposobne, da takšno 
stanje spremenimo, da s svo-

jim primerom pokažemo, ka-
ko lahko živimo v bratstvu in 
enotnosti. Zato tudi mislimo, 
da v tej državi ne more delati 
vsakdo kar hoče in kakor ho-
če, ampak samo to, kar je do-
bro vsemu jugoslovanskemu 
ljudstvu. Vsi, ki drugače misli-
jo, sigurno niso z nami ali bo-
lje povedano, mi nismo z nji-
mi. 

In na koncu vam še enkrat 
želim zdravja ter miren in 
uspešen razvoj.« 

Alit Kamič 

»Letošnji praznik občine Velenje slavimo v času in razme-
rah, ki nas navdajajo z mešanico začudenja in strahu, ko pre-
prosto ne moremo verjeti, da se vse to, kar lahko vidimo in pre-
beremo, zares dogaja v naši domovini. Čeprav osebno še vedno 
verjamem, da smo in bomo, vsaj dolgoročno, ljudje v vsakem 
kraju, v vsaki občini pretežno »sami svoje sreče kovači«, ne vem 
in ne znam oceniti, koliko somišljenikov imam za takšno prepri-
čanje v tej dvorani, v naši občini, v Sloveniji in v Jugoslaviji.« 

Nato je predsednik občinske 

skupščine nanizal v svojem govo-

ru gospodarske in druge dosežke 

v občini, ki nedvomno kažejo, da 

je politika opiranja na lastne sile 

zanesljivo prava. Osvetlil pa je 

tudi naše probleme in nadalje-

val: 

»Seveda se s preprostim sešte-

vanjem plusov zu uspehe in mi-

nusov za neuspehe težko doko-

pljemo do globalne ocene o tem, 

kako uspešni smo pravzaprav bi-

li. Temeljni problemi neravnove-

sja med trenutno gospodarsko 

močjo in med rastočimi potreba-

mi po družbenem standardu, ki 

izvirajo iz pretekle eksplozivne 

rasti, še zdaleč niso razrešeni. 

Kljub temu upam trditi, da smo 

se v občini Velenje že premaknil i 

na pravo stran pomembne pre-

lomnice. Ne samo po sili gospo-

darskih razmer, temveč pred-

vsem po logiki zdravega razuma 

je prevladalo pomembno spo-

znanje, da dosedanji poudar jeno 

količinski razvoj, v katerem šteje-

jo le tone. metri, komadi , ne vodi 

nikamor. Z vrsto uspešno izvede-

nih sanacij, začenši z Gorenjem 

leta 1983, je občinsko gospodar-

stvo tudi praktično dokazalo, da 

lahko na ohranitev relativnega 

blagostanja računamo samo z 

boljšo organizaci jo dela, z več 

znanja in z odpiranjem v svet, 

katerega zahtevna in neizprosna 

tržišča so edino objektivno meri-

lo dosežene kvalitete. 

Spoznanje o nujnosti zamenjave 

kulta kvantitete s kultom kvalite-

te v naši občini ni le politična pa-

rola. O tem smo se poenotili ko-

munisti občinske organizacije na 

svoji pomladanski konferenci in o 

tem smo se poenotili v občinski 

skupščini s soglasnim sprejetjem 

ciljev in razvojne strategije občine 

Velenje, popularno imenovanim 

programom » Q « . Ta program se-

veda ni mogel zrasti kot nekaj 

odtujenega le v glavah peščice 

občinskih funkcionarjev. Svoje 

korenine ima že v omenjenih sa-

nacijskih programih, v ukrepih 

rudnika in elektrarne za večjo 

gospodarnost in za večjo 

produktivnost in v vsesplošnih 

skupnih prizadevanjih vrstč dru-

gih kolektivov za to. da bi se dvi-

gnili nad sivino povprečja. Vse-

bina programa je v marsičem v 

dobrem sozvočju z napovedano 

jugoslovansko reformo gospo-

darskega sistema v smeri tržnega 

gospodarstva, ko naj bi vsakdo v 

stabilnejših pogojih gospodarje-

Drago Šulek govoril o sedanjem 

trenutku in med drugim dejal: 

- »Nisem prepričan, g loboko pa 

upam, da bo v naši domovin i tu-

di v teh težkih časih zmagal raz-

um, da nas različni pogledi na 

spremembe ustave ter kriza dr-

žavnosti v republiki Srbiji in iz 

nje izvirajoči mitingi solidarno-

sti, ne bodo pripeljali do globo-

kega družbenega razkroja in s 

tem potisnili v razvoju desetletja 

nazaj. V imenu nas in naših otrok 

upam, da bodo razkrite nizkotne, 

iz zgodovine predobro poznane 

.metode zlorabe nacionalnih čustev 

ljudskih množic za to, da določene 

strukture ali družbene grupacije 

poskusijo uveljaviti nadvlado nad 

drugimi. Danes, tovarišice in to-

variši, n imamo več Tita, ki bi 

lahko s svojo državniško mo-

drostjo in s svojo avtoriteto obr-

nil tok dogodkov spet v pravo 

smer. To lahko storimo le sami, 

ne z argumenti moči , temveč z 

močjo argumentov. Prebivalci 

Titovega Velenja moramo imeti 

do sedanjih razmer še posebej od-

govoren odnos. Ne samo zato, ker 

smo Jugoslavija v malem. Zaradi 

nas samih torej, ki smo sodelovali 

v izgradnji tega mesta in si v njem 

urejamo življenje moramo Jugo-

slaviji pokazati in dokazati , da 

lahko 33000 Slovencev, 3200 Mu-

slimanov, 2100 Hrvatov, 1800 Sr-

bov, 2800 pripadnikov drugih na-

rodnosti v tem mestu in v tej obči-

ni še naprej živi v miru in slogi in 

se s svojim delom in znanjem še 

naprej trudi ne le za preživetje, 

temveč za lepši jutri. In tako bi 

lahko bilo povsod v Jugoslaviji .« 

nja prevzel večjo odgovornost za 

svoj lastni obstoj in razvoj.« 

Opozor i l je na napake iz prete-

klosti, nato pa obudi l spomin na 

noč med 7. in 8. oktobrom leta 

1941, ko je skupina partizanov 

za nekaj ur zavzela mesto Šo-

štanj. 

»Verjetno j im tega niso ukazali 

iz Ljubljane ali Beograda,« je de-

jal , »ampak so se /a akcijo odlo-

čili tukaj. In tako ni bilo samo v 

Šoštanju, tako je bilo v celotni Ju-

goslaviji. Vsi so kaj hitro spozna-

li, da se morajo kl jub bre/upnosti 

položaja za svobodo boriti sami, s 

svojim pogumom, s svojo iznajdlji-

vostjo . . . « 

O b koncu svojega govoru pa je 

O b koncu slovesnosti so delegacije položile cvetje k Titovemu in Karde 

Ijcvemu spomeniku ter k spomeniku Onemele puške. 

Drago Šulek 
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35. Mednarodna razstava »Sodobna elektronika '88« v Ljubljani Podnajemniki v solidarnostnih stanovanjih 

So prijavljeni? 
Precej neprijavljenih prebivalcev šteje naša dolina. Ugotovitev ni 

nova, toda kako temu pojavu priti na rob? Zlasti veliko je med neprija-

vljenimi podnajemnikov. Čeprav smo v občini Velenje pred časom spre-

jeli odlok o teh razmerjih, pa doslej verjetno še nikomur ni uspelo ugo-

toviti, kol iko tistih, ki sobe oddajajo, se sploh ravna po njem. Tudi last-

niki stanovanj v občini Verjeno ne vedo, kdo sploh biva v njihovih stano-

vanjih. 

Prejšnji teden, četrtek, pa so 

predstavniki delovne skupnosti 

SIS gospodarskih dejavnosti, 

predstavniki Vekosove temeljne 

organizacije Stanovanjske oskr-

be skupaj s predstavniki Postaje 

milice opravil i ogled stanja v ne-

katerih stanovanjih, ki so last Sa-

moupravne stanovanjske skup-

nosti občine Velenje, solidar-

nostnega sklada. Izbor stanovanj 

najbrž ni bil nakl jučen, bili so v 

šestih stanovanjih, dveh na Kers-

nikovi 1, dveh v Hrastovcu št. 1, 

v enem stanovanju v ulici Heroja 

Šercerja 2 v Šoštanju in enem v 

Šaleku 50. 

Pri tem so ugotovili , da ima jo 

nekateri od imetnikov stanovanj-

ske pravice v teh stanovanjih 

prostor umno zaseden, najbrž ne 

zaradi razumevanja stiske mno-

gih podnajemnikov, prej zaradi 

kakšnih drugih razlogov. Čeprav 

tudi tega ne moremo trditi. Se pa 

postavlja vprašanje, ima jo pod-

najemnike prijavljene, tako kot 

to zahteva od lok? 

Tokrat so naredili le uraden 

zapisnik o tem, koga so v teh sta-

novanj ih »našl i« in si zapisali tu-

di imena tistih, ki so bili v času 

njihovega obiska odsotni . Vse 

podatke bodo še skrbno preveri-

li, in če bo potrebno tudi ukrepa-

li proti tistim, ki izkoriščajo sta-

novanjsko stisko l judi , pridobil i 

bodo uradne dokumente prija-

vno-odjavne službe, ki so j o tudi 

seznanili s stanjem podobno kot 

vse pristojne organe. 

Bati se je le, da bodo kratko 

spet potegnili podna jemnik i , ki 

bodo moral i kot »dokaz« soli-

darnostnega početja imetnikov 

stanovanjske pravice, pred vrata. 

I Samoupravna stanovanjska skupnost 

Pričetek planskih 
aktivnosti 

V Samoupravni stanovanjski skupnosti občine Velenje so že pričeli 

s pripravo planskih dokumentov za prihodnje leto. D o IS. novembra bo-

do pripravili usmeritve in elemente plana za prihodnje leto. 

Tako uporabniki kot izvajalci 

morajo do tega da tuma posredo-

vati elemente planiranja na 

skupno službo SIS gospodarskih 

dejavnosti. V osnovi mora jo biti 

seveda skladni s srednjeročnim 

programom stanovanjske skup-

nosti za obdobje 1986—1990 in 

samoupravnim sporazumom o 

temeljih plana Stanovanjske 

skupnosti občine Velenje. 

Na osnovi tega bi do 15. de-

cembra pripravili in obravnavali 

osnutek plana Stanovanjske 

skupnosti , do 31. januar ja pri-

hodnjega leta pa bi osnutek 

obravnavali in sprejeli delegati 

Samoupravne stanovanjske 

skupnosti občine Velenje. 

(mkp) 

Gorenje Mali gospodinjski aparati 

Povečana proizvodnja 
V delovni organizaciji Gorenje Ma l i gospodinjski aparati v Nazar-

jah so v prvih devetih mesecih letos naredili 840.915 malih gospodinj-

skih aparatov, kar je 9 % več kot v enakem obdobju preteklega leta. za 

prodajo na tuje trge pa so j ih namenili 393.453. Poudariti pa je treba, 

da delajo letos v tej Gorenjevi tovarni zahtevnejše male gospodinjske 

aparate. 

V obdob ju januar—september 

so v Goren ju Mal i gospodinjski 

aparati naredili 330.095 elektri-

čnih ročnih mešalnikov, 172.788 

kavnih ml inov, 171.956 rezalnih 

strojčkov itd. V primerjavi z ena-

kim lanskim obdob jem so, na 

primer, povečali proizvodnjo re-

zalnih strojčkov kar za 36 %, pro-

izvodnjo kavnih ml inov pa za 

6 %. 

N . K. 

POD PRHO 

Pred objavo seznama 
neplačanih stanarin 

Ma zadnji seji skupščine Sta-

novanjske skupnosti občine Vele-

nje so delegati zahtevali objavo 

neplačnikov stanarin r Našem 

času. Poleg lega. da neplačniki 

sedaj »visijo obešeni« v posa-

meznih stanovanjskih objektih, 

seveda na oglasnih deskah poi-

mensko lam kjer živijo, še javna 

objava v našem časopisu. 

Dobro. Ampak oh tem bodo 

morali tisti, ki bodo la seznam 

pripravljali (številka v katerem 

bo objavljen, bo gotovo najbolj 

brana), upoštevali nekaj po-

membnih zadev. 

Spomniti se bodo morali na 

to. da smo neplačnike pred ča-

som, res je dolgo lega. že obja-

vljali v Našem času. In listi, ki 

so se v seznamu znašli kljub te-

mu. da so stanarino redno plače-

vali. so »pobesneli«. Upravičeno. 

Zalo bo treba tankočutno pazili, 

da se r seznam tudi tokrat ne 

prikrade kakšen lak. 

Na Stanovanjski skupnosti 

bodo gotovo najprej dogovorili 

kriterije, koga pravzaprav r ta 

seznam. Tistega, ki je dolžan sa-

mo en mesec? Bojim se. da bi bil 

potem ta predlog, tistega ki je 

dolžan dva meseca ali tistega, ki 

je dolžan tri in več mesecev'' 

Glede na to. da so vzroki ne-

plačevanja stanarin (pravzaprav 

pa skupaj s stanarino ludi n e ti-

sto, kar je zbrano nc isti položni-

ci) zelo različni, bi bilo potrebno 

v tem seznamu posebej označili 

tiste, ki teh obveznosti ne porav-

najo iz protesta! Tudi takšni so 

med neplačniki. ki jim. če malo 

pretiravam, že deset lel kaplja 

na glavo, pa se enajsto leto odlo-

čijo. da bodo svoj problem poka-

zali tako. da bodo prenehali s 

plačevanjem. Bojim se le. da teh 

lisli. ki hi jih moral, ne opazi. 

Ne nazadnje se pa sprašuje 

ludi. kaj pa delajo tisti, ki so sta-

narino dolžni izterjali'.' Pravo 

bogastvo je. če drži podatek, ki 

smo ga slišali na skupščini, da je 

trideset milijard i sla rili i neizter-

janih stanarin.' Ampak, če mi 

nihče nič noče. če ne plačam, če 

pozabi name. če moje ime vsake 

toliko časa r splošno zadovolj-

stvo vseh sosedov objavi le na 

oglasni deski, zakaj bi plačeva-

la ? Sramota (saj lo je cilj teh se-

znamov. kajne '.' Vljudni opomini 

se dolžnikom navadno pošiljajo 

v zaprti kuverti na njih osebno) 

pač ne trga žepa. Zato se bojim, 

da tudi tokrat, kljub resnemu 

opozorilu delegatov, da tako ne 

gre. tistemu, ki ima trdo kožo. 

tudi objava r Našem času ne bo 

prišla do živega. 

kaj drugega bo potrebno iz-

najti. Konec koncev pa. če r tr-

govini ne plačaš, ne dobiš. Ali s 

stanovanji ni tako'.' Je morda 

pravica, uporabljali družbeno 

stanovanje dana komu na veko-

maj? 
M . Krstič — Planine 

Elektronika vse pomembnejša tudi v Gorenju 

Gorenje Elektronika Široka potrošnja je obogatila paleto barvnih tele-
vizijskih sprejemnikov 

Gorenje Procesna oprema je predstavila več novosti s področja profesio-

nalne elektronike 

strateških sistemih, vse pomemb-

nejše mesto. 

Na 35. »Sodobn i elektroniki 

"88« je Gorenje predstavilo zad-

nje razvojne dosežke ter tudi pr-

ve rezultate intenzivnega tehno-

loškega prestrukturiranja uspeš-

O d 3. do 7. oktobra je bila v 

Ljubl jani , na Gospodarskem raz-

stavišču, jubilejna 35. Mednarod-

na razstava elektronike, teleko-

munikacij , avtomatizacije, roboti-

ke, računalništva is nukleonike 

»Sodobna elektronika '88«. Zra-

ven 179 domačih razstavljalcev je 

na tej, tudi v svetu znani in uvelja-

vljeni manifestaciji, sodelovalo še 

326 razstavljalcev iz tujine. Pred-

stavljene so bile profesionalne 

elektronske naprave, sestavni deli, 

enote in materiali zanje, oprema 

za proizvodnjo, telekomunikacije, 

računalniki, radiodifuzija in inže-

niring, prav tako pa tudi stroko-

vna literatura. V sejemskih dneh 

pa je bilo v Ljubljani tudi več 

strokovnih posvetovanj. 

Delovna organizacija Gorenje 

Elektronika Široka potrošnja. 

drugi največji proizvajalec barv-

nih televizijskih sprejemnikov 

pri nas. je vzbudi la veliko zani-

manje obiskovalcev z novo gene-

racijo barvnih televizijskih spre-

jemnikov. posebej tudi s tistimi v 

tako imenovanem »monitor lo-

oku« . 

raembno pa je, kar je b i lo pou-

darjeno tudi med pogovorom s 

časnikarji, da dosežkom nekate-

rih drugih Gorenjevih progra-

mov pri uveljavljanju na tehno-

loško najzahtevnejših svetovnih 

trgih sledi v zadnjem času tudi 

elektronika. Na razstavi je sodeloval tudi Gorenje Servis 

Na »Sodobn i elektroniki "88« 

je sodelovalo tudi Gorenje. Nje-

gov razstavni prostor, pavi l jon 

»Jurček« je bil po mnenju števil-

nih obiskovalcev, nadvse domi-

selno urejen, prav tako pa tudi 

njegova okolica. Verjetno je ludi 

»zunan ja podoba Goren ja« na 

»Sodobn i elektroniki "88« priva-

bila na razstavni prostor prese-

netljivo veliko obiskovalcev. 

Na že tradicionalni časnikar-

ski konferenci so predstavniki 

Goren ja povedal i , da sicer pred-

stavlja ta poslovni sistem dosež-

ke in razvojna hotenja vsako leto 

na številnih sejmih doma in na 

tujem. Sodelovanje na ljubljan-

ski »Sodobn i elektroniki« pa je 

tudi za Gorenje posebnega po-

mena. Elektronika zavzema na-

mreč v vseh poslovnih področj ih , 

tako imenovanih integralnih 

Mednarodno razstavo »Sodobna elektronika "88« si Je v petih dneh ogledalo 60.000 obiskovalcev, domačih in 
tujih 

Predstavitev Gorenja so si z zanimanjem ogledali tudi številni najodgovornejši predstavniki Slovenije, med nji-

mi tudi Janez Stanovnik, predsednik Predsedstva SR Slovenije 

ne elektronike in strojništva v 

enotno računalniško podpr to 

procesno opremo, j e •> Ljubl jani 

predstavila robot Štefan 130 s 

Krmi ln ikom Goren je K 103 za 

točkovno varjenje, dva prost o-

programima sistema za vodenje 

tehnoloških procesov v industriji 

- K U P 2000 in K U P 2000 M . 

Delovna organizacija Gorenje 

Servis pa je predstavila industrij-

sko obnovo najpomembnejših 

sestavnih delov Gorenjevih iz-

delkov s področja elektronike, 

prav tako pa tudi projektiranje 

in montiranje skupinskih anten-

skih naprav ter sistemov kabel-

ske in satelitske televizije. 

nih proizvodenj in vlaganj v raz-

vojno obetavne programe. Obi-

skovalci razstave pa so se lahko 

tudi sami prepričali, da je Gore-

nje v zadnjem času okrepi lo so-

delovanje z domač im i in tuj imi 

znanstvenimi institucijami, na 

novo pa navezalo dolgoročne sti-

ke z nekaterimi vodi ln imi sorod-

n imi svetovnimi proizvajalci. Po-

ln še nekaj podrobnost i o 

predstavitvi Goren ja na 35. »So-

dobn i elektroniki *88« v Ljublja-

n i : 

Delovna organizacija Gorenje 

Procesna oprema, ki se uvršča 

med vodi lne jugoslovanske pro-

izvajalce tehnološke opreme, ki 

združu je programe profesional-

industrijski terminal za zajema-

nje podatkov v proizvodnji (prvi 

tovrstni jugoslovanski izdelek) 

ter merilne in testne sisteme za 

preizkušanje raznih električnih 

veličin. 

Delovna organizacija Gorenje 

E K O , proizvajalec elektro in 

elektronskih komponent , je v 

Ljubl jani razstavljala med dru-

gim tudi brezkontaktna stikala in 

časovne releje. Nj ihova brezkon-

taktna stikala ima jo praktično 

neomejeno področje uporabe, 

delujejo pa brez dotika. Upora-

bljati j ih je mogoče v delovnem 

procesu. Ta program je tudi izvo-

zno izredno zanimiv. Časovne 

releje pa izdelujejo v kombinaci-

ji digitalno-analogne tehnike: s 

kombinac i jo več medsebojno ve-

zanih tovrstnih relejev je mogoče 

urediti enostavnejše krmiljenje. 

N. K. 

Koto: H. J . 
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Človek, ki s svojo dejavnostjo preobl ikuje naravne pojave in proce-

se v pokraj in i , je povzročil da je naravna pokraj ina prakt ično izgini la, 

kultura ki jo nadomešča, pa je zaradi premalo pretehtanih posledic 

spremenjena v onesnaženo, močno degradirano pokraj ino. 

Nobenega dvoma ni več — v občini Velenje je degradacija okol ja 

eden izmed osrednjih družbenih problemov. Še posebej, ker se po razli-

čnih kazalcih onesnaženosti (onesnaženost zraka, vodnih virov, umiranje 

gozda) uvršča med tri na jbo l j onesnažene in prizadete slovenske regije 

(ob Zasavju in zgornji Mež išk i dol ini) . 

Ze lo zaskrbl ju joče je dejstvo, da vseh obl ik in m o ž n i h posledic 

onesnaževanja niti še ne p o z n a m o in spreml j amo . Tako zelo ma l o ve-

mo o onesnaževan ju prsti, kvaliteti hrane, pa tudi o onesnaževan ju , 

kislosti p adav i n (dež, sneg). G l ede na onesnaženost zraka \ Sloveni j i 

in njene izpostavl jenosti onesnažen im vetrovom Z a h o d n e in Srednje 

Evrope l ahko n eugodno sl iko p r i čaku jemo tudi glede onesnaženost i 

padavin . 

V okviru raz iskovaln ih na log o degradaci jski prob lemat ik i obči-

ne Velenje, smo se lotili tudi prvih, bo l j s istematičnih meritev kislosti 

padavin. Rezultat i opravl jenih ana l iz padav inske vode nam bi namreč 

služili kot kazalec splošne onesnaženost i oko l ja in obenem kot eden 

od pokazatel jev dejanske in potenc ia lne ogroženost i vodn ih virov. 

Zbrani podatk i naj bi služi l i kot prvo vod i l o glede potrebnost i nadalj-

nih raziskav in reševanju omen jene prob lemat ike . O b pomoč i prijaz-

nih in ustrežlj ivih d o m a č i n o v (n j ihova p o m o č pomen i tudi f inančn i 

prispevek), je b i lo 14. ju l i ja vzetih prvih 20 vzorcev deževnice na na-

slednjih mest ih : Ti tovo Velenje, Kavče, Šoštanj . Topolš ica , Zavodn je , 

Šentvid, Ravne , Gaberke , Plešivec, Škalske Cirkovce, Paški Ko j zak , 

Bevče, Arnače , Veliki vrh, Lokov ica , Paška vas, Skorno , Rečica ob 

Paki in Bele vode. 

Tek. Št. T R D O T A El. 

št. vzorca Ce lok Karb . Ca- M g , - -PH S O , prevod. 

trd. trd. trd. trd. 

1 1 0,15 0,84 0,6 0,55 7,09 1,92 97 
2 2 0,8 0,56 0,5 0,3 6,01 — 40,2 

3 3 0,85 0,56 0,5 0,35 6,17 7,68 24.1 

4 4 / 0,75 0,56 0,5 0,25 5,01 41,8 

5 4 - 2 1,4 1.12 0,95 0,45 5,75 — 39.1 

6 5 2,4 1,96 1.6 0,8 6.67 2,88 63 

7 6 1.4 1.12 0,9 0,5 6.47 13.44 37.8 

8 7 1.5 1,12 0,95 0,55 5,96 10.56 24.1 

9 8 1.15 0.84 0,7 0,45 6,22 37.44 41 

10 9 1.15 0.84 0,65 0,5 5.96 — 31.1 

1 1 10 1,75 1.4 1,15 0,6 6,16 19,2 34.9 

12 11 1,7 1.4 1,15 0,55 6,88 48,96 115 

13 12 l . l 0,84 0,6 0.5 6,32 37,44 64 

14 13 2,1 1,68 1.5 0.6 5,94 18.24 52 

15 14 1.5 1,12 0,9 0.6 6,04 11.52 42 

16 15 1,55 1,12 1,05 0,5 5,21 9.6 36 

17 16 1,1 0.84 0.6 0.5 6.54 8.64 43.4 

18 17 1.4 1,12 0,9 0,5 6,36 — 38,3 

19 18 1.4 1,12 0,95 0.45 5,74 — 29,8 

20 19 2,35 1,96 1,6 0,75 6,33 22,08 66 

V f iz ičnogeografskem laborator i ju Odde l k a za geograf i jo FF v 

L jub l j an i so bile opravl jene anal ize trdote vode, p H . So. in električne 

prevodnost i . Z v id ika onesnaženost i deževnice so bil i na jbo l j zanimi-

vi rezultati o kislosti vode, ki nam j o pr ikazu je vrednost p H . Rezultat i 

ana l i z p H kažejo , da so bi le že v po le tnem času v posamezn ih območ-

j ih obč ine kisle padav ine . 

Po m e d n a r o d n o sprejeti klasif ikaci j i so to padav ine , kjer je vred-

nost p H pod 5,6. O d naših vzorcev se deževnica iz Z avoden j 

( pH = 5,01) in Velikega vrha ( pH = 5,21), uvršča med kisle padavi-

ne. O b tem pa je zaskrb l ju joča tudi ugotovitev, da samo 4 od vseh 

vzorcev glede vrednosti pH ustrezajo n o r m a m za p i tno vodo , saj je 

večina vzorcev imela p H vrednost n iž jo od 6,5. Za tehtnejše zak l jučke 

seveda z m a n k a j o pr imer ja ln i rezultati in doda tne meritve. Vendar že 

navedeni podatk i vzbu ja jo d od a t n o zaskrbl jenost in opozar j a jo na 

nujnost celovitejšega reševanja in hitrega ukrepan ja . Posledice ones-

naženost i ozračja , do katerega pr ihaja v prv i vrsti zaradi loka ln ih vi-

rov onesnaževan ja (TE Šoštan j in drugi manjš i viri), se oč i tno kažejo 

tudi v onesnaženost i padav in , morda pa že tudi v zastrupl jenost i prsti 

in d o m a pr ide lane hrane (živalske, rastlinske). Dovo l j tehten razlog 

za odgovo rno strokovno de lo , predvsem pa za konkretne ukrepe! 

M i r a Sa jko 

Obnova atletskega stadiona Odmevi 

Skora j gotovo boni deležen sodbe, da ne poznani stvari, da o vsem 

skupaj premalo vem, da se praskam tam, kjer bi me naj ne srbelo, pa 

vendar se mi zdi, da je prav, če povsem svoje mnenje — mnenje o name-

ravani rekonstrukcij i atletskega stadiona. 

V zadnj i številki tedn ika Naš 

čas smo lahko prebral i , da so da-

ni pogoji za sanaci jo in rekon-

strukcijo atletskega s tad iona ob 

jezeru v Titovem Velenju. Tla so 

se umiri la, pogrezanja ne bo več, 

denar bo zagotovl jen. D a tu je 

vse lepo in prav. 

Mis l im pa, da se je treba ob 

načrtu razširitve atletskih stez 

vendarle zamisl i t i . Res nisem 

strokovnjak, a vse se mi zd i . da 

širjenje atletskih stez ne bo mo-

goče brez razrušitve t r ibun in na-

sipa okrog stad iona . To pa ver-

jetno pomen i skoraj enako kot 

izgradnja novega s tad iona . 

Og romno dela iti o g r omno stro-

škov. M o r d a se l ahko potem tudi 

zgodi, da bo zman j k a l o sredstev 

za opremo, za kval i tetno prevle-

ko tekaških stez. 

In zaka j je potrebna širitev te-

kaških stez oz i roma povečanje 

nj ihovega števila na 8 stez? Za to , 

ker tako za u radna m e d n a r o d n a 

atletska tekmovan ja zahtevajo 

pravila medna rodne atletkse zve-

ze. Toda — ali je res realno in 

razumno računat i na takšna tek-

movanja'.' Dejstvo je, da večje 

Izjava št. 6 

Na vprašanje oz. proteste gle-

de lokaci je jedrskega odlaga l išča 

je Repub l i šk i komi te za energeti-

ko odgovor i l takole: 

Pri akt ivnost ih za odločitev lo-

kacij za trajno odlagal išče n izko 

in srednje radioak. o d p a d k o v v 

SR Sloveni j i so vk l jučene za to 

strokovno usposobl jene instituci-

je v SR Sloveni j i iz področ ja teh-

nologije in družbos lov ja v okviru 

skupine S E P O pri Inšt i tutu Jože f 

Štefan, in sicer: Geo lošk i zavod 

SR Sloveni je, B io tehn ična fakul-

teta, Fakulteta za arhi tekturo, 

gradbeništvo in geodezi jo . Seiz-

mološki zavod S R Sloveni je, Fa-

kulteta za socio logi jo , pol i t ične 

vede in novinarstvo. Ka tedra za 

ekološko ps iho log i jo Fi lozofske 

fakultete, Fakulteta za naravo-

slovje in tehno log i jo , Inženirski 

biro "Elektroprojekt in Inštitut 

Jožef Štefan. Predhodn i izbor lo-

kacij je bil napravl jen samo na 

osnovi na josnovnejš ih geoloških 

kriterijev: sestava tal , hidrogeo-

število gledalcev pr i tegnejo in da 

ima j o večjo odmevnost le naj-

kvalitetnejše atletske prireditve. 

Te prireditve pa so i zredno drage 

in zahteva jo ogromen organiza-

cijski aparat . Ka j res ni dovo l j za 

S loveni jo , d a i m a m o ustrezne fi-

zične pogo je za medna r odna at-

letska tekmovan ja v Ce l j u , v Lju-

bl jan i , verjetno tud i v Mar i bo ru 

in Novi Go r i c i ? Verjetno bi bil i 

celjani zainteresirani , da kakšen 

mi t ing ali prvenstvo organ iz i ra jo 

ob pomoč i velenjskega atletske-

ga k luba — s skupn im i močm i bi 

b i lo gotovo mogoče več naredit i 

in prav tako bi se l ahko vedelo, 

da smo svoj delež prispevali ve-

lenjčani . In ne navsezadnje 

do Cel ja je le 25 km in gotovo to 

niti t ekmova lcem, niti g ledalcem 

za res kval i tetne prireditve ni 

predaleč. 

M e n i m torej, da ni smiselno 

začeti v Ti tovem Velenju gradbe-

nih podv igov , ki bi na j omogoč i l i 

medna rodna atletska tekmova-

nja. Prepričan sem, da je za ve-

lenjsko at let iko m n o g o bo l j srno-

terno kval i tetno saniranje atlet-

skega š tad i jona v obstoječ ih iz-

logija in tektonika . N a osnovi 

teh kriterijev je b i lo i zbran ih 39 

lokaci j na ozeml ju S R Sloveni je, 

ki b o d o pregledane na osnovi 

doda tn i h meril . 

Skup i ne S E P O je že pred za-

k l j u čkom celovite izdelave meto-

de in kriterijev za izbor lokaci j . 

M e d mo žne lokaci je se ne bo vri-

ni la nobena , ki ne bo izpolnjeva-

la vseh kriterijev oz. meri l . 

Nuk lea rna elektrarna Krško 

b o zagotovi la trajno od lagan je 

n i zko in srednje rad ioakt ivn ih 

o dpadkov , zato je pot rebno 

p r edhodno opravit i izbiro loka-

cij na osnovi podatkov , s kateri-

mi v Sloveni j i že razpo lagamo. 

Te vrste raziskav — kabinetne — 

ne prepovedu je noben predpis , 

niti tega ne more preprečiti inte-

res ož jega območ j a , ker s tem ni 

pr izadeta n jegova integriteta. 

V sk ladu s svoj imi zadolžitva-

m i in pr isto jnostmi se b o m o zav-

zemal i za dos ledno i zvedbo 

p lansk ih pos topkov pri izbiri lo-

kacij za odlagal išče R A O tako, 

da nobena odloči tev ne bo spre-

jeta brez popo l ne uskladi tve 

vseh interesov. IS Skupšč ine S R 

Sloveni je je že 1987. 1. zagotovi-

la, da odlaga l išče n izko in sred-

n jerad ioakt ivn ih o d p a d k o v ne 

b o loc i rano v noben i družbeno-

pol i t i čn i skupnost i , ki se v uskla-

jeva lnem pos topku ne bo strinja-

la s pogo j i od lagan ja . 

merah in več denar ja namen i t i za 

izbol jšanje drug ih pogojev za de-

lo in trening atletov, za de lo At-

letskega k luba (trenerji, op rema , 

stroški pr iprav in tekmovan j , raz-

širitev dela z m lad im i ) . G o t o v o 

je, da kvaliteta atletike ni v ob-

jekt ih , a m p a k predvsem v atletih. 

Za to je bol j prav vložit i sredstva 

v n j i hovo špor tno rast. kot pa 

trositi denar za dvoml jive san je o 

organizaci j i vel ikih mednarod-

nih tekmovan j . Še vedno se je 

pokaza lo , da so za razvoj športa 

bol j p o m e m b n i od l i čn i športniki 

in od l i čn i športni strokovnjaki in 

delavci , kot pa velike športne 

prireditve in og romne investicije 

v nove objekte. Z imska ol impi ja-

da v Sarajevu na eni strani in 

od l i čn i smučarj i-tekmovalci v 

Sloveni j i na drugi strani, so lep 

dokaz za to staro resnico. 

In še to. Ne gre pozab i t i , da v 

Titovem Velenju vendar le že 

imamo , če se le h o čemo dob ro 

organiz irat i , vse pogo je za atlet-

sko tekmovan je najvišje ravni . 

Res je to le ena d isc ip l ina , a to je 

d isc ip l ina , ki l ahko pritegne veli-

ko kval i tetnih športn ikov, vel iko 

gledalcev in pozornost širše jav-

nosti. Pr imerna je za m l ade in 

stare, za rekreacijo in za vrhun-

sko tekmovalnost . Seveda mis l im 

S P R A Š U J E M O (tudi delegat-

sko vprašanje) : 

Z aka j se oprav l ja jo raziskave 

tud i na območ j i h družbenopol i t i-

čn ih skupnost i , kjer so se občan i 

in najvišj i organi D P S že oprede-

lili proti lokaci j i od lagal išča na 

svojem o b m o č j u in tud i na ob-

moč j u cele S loveni je? Tako se 

ustvarja mnen je , da bo lokaci ja 

vsi l jena, kar ustvarja skra jno ne-

gat iven odnos d o pos topka iska-

nja te lokaci je. 

Del odgovora na to vprašanje 

smo našli v 22. št. Poročevalca 

Skupšč ine SRS , kjer IS Skupšči-

ne S R S nalaga Repub l i škemu 

komi te ju za varstvo oko l ja in 

urejanje prostora, da pr ipravi 

predlog od l oka o meri l ih za do-

ločitev objektov in naprav ter 

d rug ih posegov v prostor, za ka-

tere sprejme prostorske izvedbe-

ne načrte IS Skupšč ine S R S ter s 

tem v zvezi ustrezno dopo ln i tev 

zakona o ure jan ju prostora. 

M e d ob l ikova lc i kriterijev pa 

pogrešamo predvsem dva : 

— strokovnjake s področ ja 

ob rambe in samozašči te , 

— strokovnjake za zaščito pre-

bivalstva pred ion iz i ra joč im se-

van jem. 

K a k o bo odlagal išče 100% za-

varovano pred sabotažami in di-

verzi jami v moreb i tn ih nemirn ih 

časih ali vo jnem o b d o b j u ? 

Ša leško ekološko društvo 

na kros o b velenjskem jezeru. Č e 

na področ j u ob jezeru res ne bo 

več pogrezan ja , je to področ je ta-

ko treba č impre j urediti . O b tem 

bi b i lo treba le še neko l iko uredi-

ti obstoječo stezo za kros in ure-

diti boljši izstop in vstop proge 

na štad ion. Na osnovi izkušenj 

se da hi tro obl ikovat i od l i č no or-

ganizac i jsko ek ipo , ki bo kos tu-

di na jveč j im tekmovan jem. Tek-

movan jem — ki bi imela velik 

odmev in jih je mogoče izvesti z 

man j š im i stroški ter predvsem s. 

kval i tetno nadgrad i tv i jo tega, 

kar so velenjski atletski delavci 

že izgradi l i . 

m. j . 

Nasvet 

Rodovniška 
služba 
v konjereji 

V Sloveniji je na pobudo Konjerej-
skega društva Slovenije že od leta 
1934 organizirana rodovniška služba. 
S ciljem povečati število konj z zna-
nim poreklom in dvigniti genetski po-
tencial konj smo v Sloveniji leta 1982 
pristopili k vodenju B rodovnika za 
konje slovenske hladnokrvne pasme 
(SLH). 

Podatki, ki jih vodijo občinski štabi 
za SLO in TO kažejo na nezadovolji-
vo stanje v konjereji, saj je do 50 % 
konj za njihove potrebe nesposobnih. 
Območna pospeševalna služba v 
kmetijskih zadrugah in ZŽV Celju 
ugotavljata, da letni privez žrebic ne 
zadošča za obnovo lastne črede. Rejci 
kobil v največjem obsegu obnavljajo 
čredo s kupljenimi odraslimi kobila-
mi. Pri teh živalih gre mnogokrat za 
skrite hibe in kronične plodnostne 
motnje. Na ta način prihaja do neza-
dovoljstva konjerejcev in neekonomi-
čnosti reje. 

Na območju ZŽV Celje zavodska 
strokovna služba vodi B rodovnik 
SLH pasme konj. Vsako leto v okto-
bru se vrši v sodelovanju z žrebčarji 
in osnovno pospeševalno službo v 
kmetijskih zadrugah evidentiranje in 
žigosanje žrebičk rojenih v tekočem 
letu. V poštev pridejo vse zdrave žre-
bičke brez vidnih hib in so potomke 
mater v tipu SLH pasme in lieencira-
nih Irebcev noriške oz. SLH pasme. 
Rejcu, ki se obveže, da bo žrebičko 
redil tri leta in jo v starosti treh let 
pripustil pod priznanega žrebca, pri-
pada premija v znesku 100.000,— 
din. Lastnik lahko tako žrebičko tudi 
proda drugemu rejcu za nadaljnjo re-
jo. Zainteresirani rejci lahko svoje ži-
vali prijavijo žrebčarjem ali pospeše-
valcem zadolženim za konjerejo v 
kmetijskih zadrugah. V oktobru bo-
mo opravili tudi pregled in sprejem 
triletnih žrebic (evidentirane v jetu 
1985) v B rodovnik. 

Edi Staroveški, dipl. vet. 

Izgubljena 
nedolžnost Nine 
w 

Šumnik 

OH, TA ČUDOVITA BITJA 

Na obrobju doline ležita dva 
majhna svetova: na kmeti j i živi 
Šumnikova družina, v bl ižnj i 
Hosti pa množica gozdnih živa-
li. V vsakem od obeh svetov teče 
življenje po utrjenih kolesnicah, 
vsak ima svoja pravila življenja, 
ki je večidel mirno, brez večjih 
pretresov. O vsakem živem bitju 
na robu dol ine bi lahko napisali 
posebno zgodbo . . . 

N i n a nem i rno pos topa pod 
vel ikim hrastom na robu Hoste 
v pr i čakovan ju današn jega ve-
čera. Po neka jdnevnem tuhta-
nju se je le od loč i l a , da se bo 
danes prv ič v svojem ž iv l jenju 
vsa predala moškemu . Res, da 
je imela za to že dosti pri ložno-
sti, a n iko l i se ji ni zdel pravšen 
trenutek ali pa pravšen moški . 
Tako kot vsa dekleta je sanjari-
la o svojem ; , icu, ki bo prija-
hal na belem kon ju in jo vzel 
sredi dišečih pernic. Boris, s 
katerim se je videvala že od za-
četka poč i tn ic , sicer ni bil čisto 
pravi pr inc iz sanj . toda v tem 
času se je nan j že g l oboko na-
vezala in zato njena odloč i tev 
ni bi la prav težka. 

M e d čakan jem v misl ih ob-
navl ja prizore iz f i lmov v kate-
rih so dekleta izgubl ja la ne 
dolžnost , morda j i oo tako pri 
dob l j eno znan je vsaj malce na-
domest i lo p oman j k an j e izku 
šenj. K o se Boris kon čno prika 
že, sonce že tone za obzor je 
Vsa trhla se N i n a prepusti neu 
čakan im rokam, ki j i segajo v 
lase, se sprehaja jo po t i ln iku ir 
poh i t i j o d o pr i jetno zaobl jenih 
bokov. V toplot i prvega sen 
tembrskega večera so oblači la 
lahka, prav n ikakršna ovira za 
iščoče roke. Polni , čvrsti dojk i 
se belo rišeta v obrob je mra 
čnega gozda , bradavici se trde 
upirata us tn icam, ki nadaljuje-
j o pot tja, koder je dekl iško te-
lo se ma lopre j zakr iva lo polet-
no krilo. N i n i n o telo je vo l jno , 
žel jno moškega v sebi! Pod vro-
č imi po l j ub i se stegni razklene-
ta, pot moškemu je odpr ta . Bo-
ris ve, da j e prvi, prod i ra poča-
si in zre v solzne oči . N i n a jo-
če. Joče od ostre bo leč ine , kf je 
z vsakim g ibom v n jeno notra-
njost močnejša . Nobene ro-
mant ike . noben ih vu lkanov 
sreče in strasti, nobenega zma-
goslavja nad naravo. S a m o še 
g lasno ječan je v tihi noči in pri-
čakovan je konca izgub l jan ja . 
N i n a nas lon jena na Borisovo 
r amo n e m o zre predse. Boleči-
ne so min i le , oo vsega je ostal 
le še rdeč madež na krilu in 
neurejene misl i . Na svetu ie de-
kle man j in ženska več. K l j u b 
bo leč inam bo lepota noči za 
vedno ostala v s pom inu . 

V svoji strasti parček seveda 
ni videl po l ha S ivčka , ki v svo-
jem kratkem ž iv l jenju česa po-
dobnega še ni opazova l , zato ni 
č u dno , da se je ves zatopi l v 
prizor. Nekje pod p o p k o m , ga 
je pr i jetno žgečkalo , ko se je 
k o n č n o odt ihotap i l iz podrašt-
ja in zda j hiti po gozdn i potk i , 
da se vsaj ma lo umir i . Naen-
krat v temi spozna veveričko 
Repko , ki si kakor s luča jno ra-
vno sredi potke češe lepi rep. 
Ž e nekaj časa sta si m o č n o 
všeč, k l jub temu, da nista ra-
vno iste vrste žival i . Še pod vti-
som. človeške l jubezni Sivček 
niti trenutek ne pomiš l j a , ko 
Repka izz iva lno dv igne rep in 
g l oboko pogleda preko hrbta. 
V de lčku sekunde je na n jenem 
l j ubkem hrbtu in ž ival ici slepi 
ža oko l i co divje premika ta vro-
ča zadka . A glej ga z l omka ! 
Sredi največje strasti se pojavi-
jo na potki Repk in oče in sta-
rejša brata. D ru ž i n i sta že dl je 
časa v sporu , menda zato, ker 
so Sivčkovi prednik i pred mno-
gimi leti Repk i n im zmakn i l i tri 
na pol zrele lešnike. 

Repk in i ima j o sedaj nadvse 
idea lno pri l iko, da jo zagode jo 
S ivčkov im. Oče odvleče R e p k o 
d o m o v , brata pa Sivčka v keho. 
Soglasni užitek je okval i f ic i ran 
kot posilstvo, da pa je z loč in še 
težji, sodišče ugotovi , da ga je 
Sivček storil z nac iona l is t i čn ih 
(to besedo so ž ival i povzele iz 
človeškega sveta) pozic i j . Sivč-
ku je torej ni zagodel njegov 
nemirn i organ, temveč slepa 
mržn ia d o žival i druge vrste, in 
zaradi tega bo v zaporu preždel 
tretj ino ž iv l jen ja . 

Potem, ko se ie loka ln i čas-
nik Hostesa na do lgo in š iroko 
razpisal o storjenem grozodej-
stvu, se po Hošti širi glas, da ]e 
takšnih posilstev iz dneva v 
dan več, da po lhk i dan na dan 

preganja jo in grizejo veveričke 
(veveričji otroč ičk i so seveda 
angelčki) , da veverice množi-
čno zapušča jo domove , kjer so 
dolga leta v slogi in miru živele 
s po lh i , in se nasel jujejo na se-
veru v naselju Trhle veje, kjer 
ž iv i jo samo veverice. Med pol-
hi in vevericami po vsej Hosti 
zavlada nemir , ki ga podž iga jo 
vedno težje gospodarske raz-
mere in strahovit padec stan-
darda . D i h u r Smrdeč in njego-
va v lada joča garni tura se zara-
di nemirov ne vznemir ja preveč 
— češ stvari se b odo uredile sa-
me p o sebi. V tem vidi prilož-
nost vod ja Trhle veje, od male-
ga amb ic i on i č lan veveričje vr-
ste. Prostak, ki sanja o karieri 
nesmrtnega in nezmotl j ivega 
vod je svoje vrste in, če bo pri-
ložnost , tudi drug ih ž ivalskih 
vrst v Hosti . Potem, ko je uspe-
šno opravi l z nasprotn ik i v last-
nih , veveričjih vrstah, se loti re-
ševanja usode veveric zuna j 
meja Trhl ih vej. Skup in i naj-
bol j s lepo vdan ih privržencev 
napravi do lgo predavanje o ne-
nasitni polšji pohot i , ki pomen i 
smrtno nevarnost veveričji vr-
sti, ter jih pošlje na teren pod-
žigat veverice proti po l hom in 
proti vsem, ki so proti n jemu , 
in proti vsem, ki bi l ahko bili 
proti n jemu in še proti d ihur ju 
Smrdcu in njegovi vladi povr-
hu vsega. Scenari j je popo ln , 
Prostak ničesar ne prepusti na-
kl juč ju . Kon čn i cil j je anarhi ja, 
v kateri b odo žival i spoznale 
potrebo po trdi roki, ki bo 
spremeni la razmere v Hosti v 
trenutku. 

Preden se Smrdeč in njegovi 
ministr i zavedo, Hosta že vre 
od nemirov. Veverice zasedejo 
vse strateške točke, brezobzir-
no obračuna jo z vsak im, ki ni z 
n j imi . Specia ln i veveričji agenti 
se spretno p laz i j o med ž iva lmi 
in j i h podž iga jo k mno ž i č n emu 
uporu . Prestradane in zaradi 
obupnega gospodarskega polo-
žaja brezvol jne ž ival i na ivno 
verujejo v revoluci jo, s katero 
b odo samozadovo l jnega Smrd-
ca in njegove pr isklednike za-
menja le z neustrašnim in nez-
mot l j iv im Prostakom. Predsed-
nik l iterarnega društva gosak 
Pero n e m u d o m a iz vsega srca 
napiše » O d o vdanost i « nove-
mu ido lu , ki postane šlager šte-
vi ln ih zborovan j . Takole neka-
ko po je : » O j , Prostak, oj Pro-
stak — l jubi te usak, ti si novi 
naš j u n a k ! « Pesmica je na ti-
hem všeč celo Smrdcu . ki aa 
spom in j a na tisto o kral ju, lci 
so jo ha Šumn ikov i domač i j i 
moral i prepevati pred z adn j o 
revoluci jo. 

Toda stvari se razvi jajo s 
strahovito nagl ico - Prostaku 
uspe vse česar se loti. V nevar-
nosti so celo čebele, ki že vsa 
leta p r i dno zalagajo Hos t ino 
zak ladn ico za dob i čkom od 
proda je medu , pa so v zadn jem 
času malce dvigni le žela, da 
opozor i jo ostale žival i , da vsaj 
brenči jo l ahko po svoje. Hosta 
j e že po lna veveričjega govna , 
guverner Smrdeč in v njegov 
smrad kolektivne odgovornost i 
zaviti č lan i vlade, pa so še ved-
no prev idno t iho. Smrdeč se 
neko l iko zgane šele takrat, ko 
se pred njegovo pa lačo pojavi 
velika paro la : »Smrdeč ie na-
vaden prdec!« Ozmer ja čebele 
za napade na obrambnega mi-
nistra: vevericam pove, da ima-
j o prav, da se ne pust i jo posi-
ljevati p o l h o m , ostal im ž iva l im 
pridiga o delu in slogi; Smrdcu 
pa po ov inku nakaže, da n ima 
čisto n ič proti n j emu , če ne bo 
nadal jeval z grd imi paro lami o 
guvernerju Smrdcu . Po tem go-
voru na loka lnem radiu Smr-
deč j a d r no zbeži v svojo pa lačo 

kaj se bo odslej doga ja lo v 
Hosti" bo tako izvedel iz "lokal-
nega časn ika ; v svoji samoza-
dostnosti se Smrdeč ne zaveda, 
da sta možnost i s amo dve -
ali bo veveričje sovno iz Hoste 
nared i lo nove Benetke, ali pa 
se bo končno le za takn i lo v 
Prostakovem in njegovih pri-
stašev grl ih. 

Najsi bo tako ali drugače, 
zgodov ina bo nekoč dokaza la , 
da je bi la za vso zmedo v Hosti 
kriva Šumn i kova N ina , ki je ti-
stega zgodnieseptembrskega 
dne svoje deklištvo podar i la 
prav pred očmi po lha Sivčka in 
ga s tem navedla k dejan ju sto-
ritve posilstva nad pr ipadn ico 
druge vrste! 

Pr ihodn j i č : Kako boli čebelji 
pik 
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Vsak dinar oplemenitijo z udarniškim delom 
Leto 1988 se je že prevesilo v zadnjo četrtino. Iztekajo pa se tudi 

zadnji topli dnevi, ko je vreme še primerno za razreševanje nalog na ko-

munalnem področju. Jesensko slabo vreme večine krajevnih skupnosti 

občine Velenje ne bo prizadelo, saj so zadane naloge za letošnje leto v 

glavnem že uresničili. Opravljenega je bilo zares veliko dela. Tudi to-

krat so se krajani izkazali s prizadevnim delom. Veliko so delali udarni-

ško, tako da so vsak zbrani dinar tudi po večkrat oplemenitili. Občina 

Velenje je tako bogatejša za številne ceste, vodovode in druge objekte. O 

teh pridobitvah je tekla beseda na zadnjem sestanku, ki ga sklicuje izvr-

šni svet s predsedniki svetov krajevnih skupnosti. Pa poglejmo zdaj še 

mi, kaj vse je bilo narejenega po posameznih krajih. 

Š E N T I L J I M A V O D O V O D 
Za to referendumsko obdobje 

so si zadali krajani Šentilja obse^ 

žno nalogo — izgradnjo vodovo-

da. To je bila tako velika nalo-

žba, da so še sami dvomil i , da ji 

bodo kos. Vse od leta 1984 so 

potekale aktivnosti. Vodovodno 

omrežje je dolgo kar 42 km, za 

izgradnjo pa so krajani opravili 

62 tisoč udarniških ur. Brez pro-

stovoljnega dela, vode v kraju 

prav gotovo še ne bi imeli. Le kje 

bi dobili 2,7 milijarde dinarjev, 

na kolikor je ocenjena ta nalo-

žba. S to izgradnjo so zagotovili 

dobro pitno vodo vsem gospo-

dinjstvom v kraju, izboljšali pa 

so tudi požarno varnost, saj so 

postavili v vseh zaselkih hidran-

te. 

To pa še ni vse. V tem letu so v 

Šentilju še razširili pokopališče, 

začeli z gradnjo mrliške vežice, 

preplastili so dva kilometra kra-

jevnih cest, skrbeli za vzdrževa-

nje cest. Zgradili pa so tudi dva 

mosta, uredili okolico doma kra-

janov, v katerem so opravili tudi 

večja vzdrževalna dela. V sodelo-

vanju z Elektro Slovenj Gradec 

so zgradili novo transformator-

sko postajo. Tudi tu so se izkaza-

li z udarniškim delom. 

BEVCAN I B O G A T E J Š I Z A 

K A N A L I Z A C I J O 
Tudi v krajevni skupnosti Bev-

če so uresničevali naloge v skla-

du z zastavljenim referendum-

skim programom. Poskrbeli so 

za osnovno odvodnjavanje. V so-

delovanju z občinsko kulturno 

skupnostjo so nakupili stole za 

sejno sobo, veliko pozornosti pa 

so namenili tudi vzdrževanju 

(rednemu posipavanju) krajev-

nih cest. Trenutno pa širijo še vo-

dovodno omrežje. 

Š T E V I L N E A D A P T A C I J E 

V B E L I H V O D A H 
Do Belih vod nas sicer vodi le-

pa asfaltirana cesta, vendar pa 

imajo Belovojčani s cestami še 

veliko problemov in potrošijo tu-

di ogromna sredstva za njihovo 

vzdrževanje. Poleg tega pa so v 

tem letu še adaptirali bazen pri 

šoli in smučarsko vlečnico. Ure-

dili so most pri Kovaču, nabavili 

snežni plug in postavili poštne 

nabiralnike. 

» K A B E L S K A « S L I K A T U D I 

NA K O N O V E M 
Največja pridobitev krajanov 

Konovega je vsekakor izgradnja 

kabelsko razdelilnega sistema. 

Uspešno izgradnjo so proslavili 

ob občinskem prazniku. Poleg 

tega so sofinancirali moderniza-

cijo ceste na Ocepkovem vrhu, 

redno so vzdrževali dom kraja-

nov, pridobili so projekte za ja-

vno razsvetljavo, zgradili nekaj 

pešpoti . . . V letnem planu pa so 

imeli še nekaj drugih nalog, h ka-

terim pa niso pristopili, saj so 

dali prednost kabelsko razdelil-

nemu sistemu. 

V O D O V O D T U D I V 

Š M A R T N E M O B PAK I 

Izgradnja vodovoda je bila 

prednostna naloga krajanov Ve-

likega vrha, Gavc in Malega vr-

ha. S to izgradnjo je dobilo pre-

ko 100 gospodinjstev pitno vodo. 

Krajani so opravili več kot 25 ti-

soč udarniških ur, zbrali so 120 

milijonov dinarjev, družba pa 

j im je za to izgradnjo prispevala 

še 60 milijonov. 

V tej krajevni skupnosti so 

krajani bogatejši tudi za številne 

odseke krajevnih cest. Asfaltirali 

so 2500 metrov dolgo cesto od 

Kumra do llovška, 350 metrov 

ceste od mostu čez Pako do Po-

žin, obnovili so tudi most čez Pa 

ko, pa dva kilometra dolgo cesto 

od Vina do Dušiča, 400 metrov 

dolg odsek od Čedeja do Petka 

in še več drugih krajših odsekov. 

Uredili so tudi cesto skozi Šmart-

no ob Paki ter pet avtobusnih 

postajališč. 

Za večino omenjenih del (ra-

zen za cesto čez Šmartno) so 

sredstva zbirali krajani, ki so 

opravili tudi vsa pripravljalna in 

zemeljska dela. Tako so opravili 

krajani več tisoč udarniških ur. 

Poskrbeli so tudi za odvoz smeti, 

za oddaljnejše zaselke pa so ku-

pili v ta namen štiri kontejnerje. 

L O K O V I Č A N I S O O B N O -

V IL I C E S T E 

Krajani Lokovice sodijo med 

tiste, ki v tem letu niso uresničili 

nobene velike naloge, opravlje-

nega pa je bilo vseeno veiiko de-

la. Veliko pozornosti so name-

njali vzdrževanju krajevnih cest. 

Rekonstruirali so j ih v dolžini 

750 metrov, asfaltirali pa 1300 

metrov. Zgradili so še 30 metrov 

kanalizacijskega omrežja, pripra-

vili vse potrebno za razširitev te-

lefonskega omrežja. Veliko po-

zornosti pa so namenjali tudi 

urejanju doma krajanov in gasil-

cev. Obnovil i so fasado in pre-

uredili dvorano ter oder. 

P O D K R A J -

K A N A L I Z A C I -

K A V Č E — 

U R E J A J O 

J O 
V Kavčah gradijo trenutno tre-

tjo fazo kanalizacije. Dokončali 

so zunanjo ureditev pri domu 

krajanov, sanirali lokalno cesto v 

Podkraju, zgradili so primarni 

vod toplovodnega omrežja v 

Podkraju. Pri uresničitvi teh na-

log so krajani veliko delali udar-

niško, saj so opravili kar 72 600 

prostovoljnih delovnih ur. Dela 

pa v tej krajevni skupnosti tudi v 

teh jesenskih dneh še niso zamr-

la. Pripravljajo vse potrebno za 

razširitev ceste proti Jakobu ter 

za izgradnjo kabelsko razdelilne-

ga sistema. 

T O P O L Š I C A B O D O B I L A 

T R G O V I N O 

Krajani Topolšice so zadovolj-

ni, da bodo vendarle dobili trgo-

vino. Z gradnjo naj bi pričeli v 

teh dneh. V Toplošici pa so z le-

tošnjim letom bogatejši še za 730 

metrov dolgo cesto Skok —Jese-

nek. Cesto so asfaltirali, na njej 

pa so opravili 480 udarniških ur. 

V makadamski izvedbi so uredili 

800 metrov dolgo cesto od Meni-

ha do Rožeja. Na njej so opravili 

500 udarniških ur. Trenutno je v 

izgradnji vodovod Grmov vrh — 

Topolšica. Že doslej so opravili 

878 udarniških ur in 39 traktor-

skih ur. V izgradnji je še cesta na 

Lom, pripravljajo pa tudi doku-

mentacijo za TV pretvornik in za 

razširitev ceste Zager—center 

Topolšice, s pešpotjo. 

KS F R A N C A L E S K O Š K A 
L U K E — P E S J E - KMA-
LU K A B E L S K A S L I K A 

Tudi v Pesju so namenili v tem 

letu veliko pozornost posodobi-

tvi cest. Rekonstruirali so odcep 

od pokopališča do Podgorja, sa-

nirali del Uriskove ceste, asfalti-

rali pa so tudi parkirni prostor 

pri osnovni šoli. Pridobili so pro-

jekt za izgradnjo otroškega igriš-

ča ter naročili ekološke raziskave 

za sanacijo plazu v Podgorju. 

Gradi jo tudi kabelsko razdelil-

ni sistem, ki je v delu krajevne 

skupnosti že zaključen. Trenutno 

nadaljujejo z izgradnjo v Pod-

gorju. 

Žal niso imeli dovolj denarja 

za vzdrževanje oziroma dodatno 

ureditev športnih objektov. Akti-

vni so bili tudi na področju varo-

vanja okolja. Trenutno nadzirajo 

meritve hrupa, prisotnost prahu, 

stresov in pojavov razpok na sta-

novanjskih hišah. Na osnovi mer 

ritev bo izdelano poročilo in sa-

nacijski načrt. 

Pripravljajo pa tudi dokumen-

tacijo za izgradnjo toplovodnega 

omrežja v Podgorju. 

Z A V O D N J E - RAZSVET-
L J E N O P O S T A J A L I Š Č E 

Seznam opravljenih del Za-

vodčanov je obsežen. V tej kraje-

vni skupnosti so namenili veliko 

skrbi cestam. Redno so jih vzdr-

ževali. Asfaltirali so 150 metrov 

dolg odcep v središču vasi, kjer 

so uredili tudi parkirišče in raz-

svetljavo avtobusnega postajališ-

ča. Po novi trasi so zgradili 550 

metrov odsek ceste proti Vrhem, 

rekonstruirali so tudi cesto proti 

Žlebniku, priključek ceste proti 

Sedlarju ter nepregledni ovinek 

na regionalni cesti. Pripravili so 

vse potrebno za razširitev tele-

fonskega omrežja, uredili so mr-

liško vežico, razširili pokopališ-

če, pripravljajo se na razširitev 

kanalizacije. Opravili so še neka-

tera druga manjša dela. Krajani 

so se tudi letos izkazali z udarni-

škim delom, saj so opravili kar 

2300 prostovoljnih delovnih ur, 

od tega 250 traktorskih. 

Š M A R T N O - K A B E L S K O 

R A Z D E L I L N I S I S T E M 

D O G R A J E N 
V krajevni skupnosti Šmartno 

so namenili veliko pozornosti 

dokončanju izgradnje kabelsko 

razdelilnega sistema. Uredili so 

še cesto od Škarpa do Lomška, 

medtem ko računajo, da bo pot 

skozi Hrastovje zgrajena do kon-

ca leta. 

Krajani si želijo, da bi bila 

končno že znana usoda Efenko-

ve ceste, saj bi lahko potem sku-

paj z osnovno šolo in domom 

učencev uredili potrebna igrišča. 

Želijo si tudi izgradnje dvocev-

nega toplovodnega sistema. 

G O R E N J E - VSE N A L O -

G E U R E S N I Č I L I 
V Gorenju so letos naredili več 

kot so si zastavili z letnim pla-

nom. Še posebej se lahko pohva-

lijo z novim oziroma posodoblje-

nimi cestnimi odcepi. To so: Lo-

koviški most—Pocajt, cesta v Ve-

likem vrhu, Videmšek — Zacir-

kovnik — Polovšak ter še nekateri 

krajši odcepi do posameznih do-

mačij. Poleg tega so poskrbeli za 

odvodnjavanje metalurške vode 

v Velikem vrhu. Pridobili so.tudi 

dokumentacijo za odvodnjava-

nje vode v Gavcih in gradnjo mr-

liške vežice v Gorenju. 

Š K A L E - V I Z G R A D N J I 

J E Š O L A 
V Škalah imajo trenutno cel 

kup investicij. Rudnik gradi na-

domestno šolo, v zaključni fazi je 

izgradnja fekalne kanalizacije 

Podlubela, vodovoda za zazidal-

ni okoliš, mrliška vežica, obno-

vljena pa je bila tudi lokalna ce-

sta H raslovec — Cirkovce. 

Z lastnim denarjem pa so 

Škalčani letos asfaltirali cesto od 

Pinteriča do Karničnika, obnovi-

li avtobusna postajališča, prido-

bili so dokumentaci jo za rekon-

strukcijo ceste proti Šketu, za iz-

gradnjo kanalizacije in pločnika 

v Podlubeli ter za izgradnjo to-

plovoda, kabelske televizije in 

razširitev telefonije. Trenutno pa 

rekonstruirajo cesto proti Mar-

tincu. 

R A V N E — P O S O D O B L J E -

NE C E S T E 
V Ravnah so uresničili vse za-

dane naloge, razen razširitve te-

V krajevnih skupnostih vsak dinar trikrat obrnejo in ga nekajkrat oplemenitijo z udarniškim delom 

lefonskega omrežja. Zgradili ozi-

roma posodobili so ceste Lah — 

Jevšnik, Ober—Kešpan, Podvin-

ski most —Lipovšek, Rogovnik — 

Meha, dokončali so igrišče v 

Spodnjih Ravnah in uredili pev-

sko sobo. 

S T A R O V E L E N J E - TO-

P L I F I C I R A N O 
Dokončno so uredili toplotno 

podpostajo na Ljubljanski cesti, 

ki so jo zgradili tako, da so na 

podstrešju uredili prostor za de-

lo mladine. Poskrbeli so tudi za 

primerno zunanjo ureditev ter 

dostop. 

Veliko aktivnosti je bilo tudi 

pri izgradnji kabelsko razdelilne-

ga sistema, ki v celoti še ni za-

ključen. Rekonstruirali so nekaj 

krajevnih cest ter uredili športno 

igrišče. 

G O R I C A - ŠE Š T E V I L N E 

T E Ž A V E 
Najobsežnejša naloga, ki so si 

jo zadali krajani Gorice v tem le-

tu je izgradnja kabelsko razdelil-

nega sistema. Žal pa njena ures-

ničitev ne poteka tako kot bi že-

leli. Krajani so menili, da tudi 

zaradi neaktivnosti gradbenega 

odbora, zato so pred nedavnim 

imenovali novega. Zda j upajo, 

da bodo tudi oni v kratkem 

spremljali televizijske programe 

po tem omrežju. 

V letošnjem letu so v tej kraje-

vni skupnosti uredili peš pot 

med cesto IX in Splitsko cesto 

ter pločnik na ulici Veljka Vlaho-

viča. Nameravali so ga tudi na 

ulici Vrnjačke Banje, vendar jim 

tega zaradi številnih težav ni 

uspelo. 

Krajani te krajevne skupnosti 

opozarjajo na številne težave. To 

je med drugim preobremenjen 

promet (bližnica proti Celju), te-

žave imajo s škarpami na cesti 

IX , pridobiti pa j im tudi še ni 

uspelo uporabnega dovoljenja za 

avtobusno postajališče pri Zajcu. 

C I R K O V C E - N A J V E Č J A 

P R I D O B I T E V J E P R E P L A -

STITEV C E S T E 
Cirkovčani so posipavali kra-

jevne ceste in zasebne gozdne ce-

ste. Uredili so odvodnjavanje na 

cesti Britovska Puša—Jurko, 

zgradili cesto od Moči lnika do 

Ocepka, propust pod cesto na 

Ljubelo, postavili so prometno 

signalizacijo, zgradili rezeroar na 

Krohovškem vrhu, nabavili ptt 

kabel za sekundarne priključke 

ter železobetonske cevi za dva 

propusta na krajevnih cestah. 

Opravili so še druga manjša de-

la. Največja pridobitev pa je za 

krajane prepiastitev lokalne ce-

ste v Cirkovce ter ureditev ob-

cestnih škarp, bankin in kanali-

zacije. 

G A B E R K E - P R I P R A V E 

N A P R E S T A V I T E V 

G A S I L S K E G A D O M A 

Tudi v tem kraju postavljajo 

na prvo mesto ceste. Uredili so 

cesto v Velenju ter redno vzdrže-

vali vse ostale ceste. Položili so 

kanalizacijske cevi na igrišču, 

kjer so uredili tudi razsvetljavo. 

Delno je zgrajena tudi že obce-

stna razsvetljava, aktivno se pri-

pravljajo na razširitev telefon-

skega omrežja ter na nadome-

stno gradnjo gasilskega doma. 

Poskrbeli so že za odkup zemljiš-

ča in pripravo dokumentacije za 

predstavitev spomenika N O B z 

rušnega področja. Kl jub velike-

mu številu nalog, ki so j ih uresni-

čili, pa j ih bodo kar nekaj iz le-

Gradnja CATV v krajevni skupnosti Gorica 

Čim več bi 
postorili še 

radi 
pred zimo 

S prvimi aktivnostmi za izgradnjo kabelsko — razdelilnega siste-

ma so v krajevni skupnosti Gorica pričeli že lani. Ker pa gradbeni od-

bor, ki je bil zadolžen za uresničitev te naložbe, največje v zgodovini 

krajevne skupnosti, ni delal tako kot bi želeli, so letošnega septembra 

imenovali novega. 

V krajevni skupnosti Gorica je 

1056 družbenih stanovanj in 383 

individualnih hiš, k izgradnji ka-

belsko — razdelilnega sistema 

pa je do danes pristopilo 83 od-

stotkov uporabnikov družbenih 

stanovanj in 80 odstotkov ime-

tnikov stanovanjskih hiš v tej 

krajevni skupnosti. Ta številka, 

menita Stane Vičar, predsednik 

sveta KS Gorica in Boris Vrhkar, 

predsednik gradbenega odbora 

za izgradnjo sistema, še vedno ni 

zadostna, pa čeprav je precej vi-

soka. da bi lahko naložbo spelja-

li brez dodatnega vlaganja. Zato 

bo že v prihodnjih dneh stekla 

akcija za pridobivanje novih na-

ročnikov. 

Z lastniki individualnih hiš in 

uporabniki družbenih stanovanj 

so se dogovorili za obročno od-

plačevanje, prvi poravnajo vsoto 

s štirimi obroki, uporabniki druž-

benih stanovanj pa na skupni 

položnici s stanarinami šest 

obrokov. 

Vrednost naložbe je po trenu-

tnih cenah ovrednotena na 6 mi-

lijonov 50 tisoč dinarjev, z zad-

njimi poravnanimi obroki pa bo-

do zbrali 4,3 mili jone dinarjev. 

Razliko bi radi pokrili z novimi 

naročniki, nekaj pa bodo morali 

še verjetno prispevati interesenti. 

Potem bi f inančno konstrukcijo 

lahko zaključili. Interesenti pla-

čajo primarni vod, za sekundar-

nega , katerega investitor je kra-

jevna skupnost, pa bo vrednost 

znana v prihodnjih dneh. 

Del projektov je pridobil še 

prejšnji gradbeni odbor in so že 

izdelani, izvedli so tudi že zako-

ličbo, niso pa še uskladili vseh 

dogovorov s pododbori v posa-

meznih soseskah o začetku kon-

kretnih akcij. Ker gre za velik 

projekt, se v krajevni skupnosti 

opirajo ludi na pododbore, radi-

pa bi čimprej pripravili vse, da 

iahko začno z udarniškimi deli. 

Ker je pred vrati zima še po-

sebno hitijo, da bi naredili kar 

največ, opravili potrebne izkope 

in položili kable, temelje za oma-

rice in priprav iti teren za dela, ki 

se lahko odvijajo tudi v zimi. 

Nakupil i so že ves potreben ma-

terial za sekundarni razvod, s 

tem pa je še zlasti pohitel nov 

gradbeni odbor. 

O tem. kdaj računajo na sliko 

s kabelskega omrežja pa v kraje-

vni skupnosti Gorica niso želeli 

preveč govoriti. Rekli so, da je to 

tako kot pri športni napovedi. 

Potem pa so se le omehčali, do 

poletja, recimo do krajevnega 

praznika, so rekli. 
(mkp) 

tošnjega programa prenesli na-

prej. 

Š A L E K - Č I M P R E J SA-

N I R A T I Š A L E Š K I G R A D 
Krajani Šaleka so letošnja 

zbrana sredstva s samoprispev-

kom iz občinskega proračuna in 

komunalne skupnosti namenili 

za sanacijo lesenega mostu čez 

Pako (Postužin — jan). Trenutno 

rekonstruirajo cesto od Juriča do 

dijaškega doma. Izgradnjo te ce-

ste so imeli v svojih planih že več 

let, vendar so jo zaradi gradnje 

stanovanjske soseske Šalek III 

prestavljali iz leta v leto. V tem 

času potekajo še aktivnosti za iz-

gradnjo kabelsko razdelilnega si-

stema, delno pa so razširili tudi 

telefonsko omrežje. Krajani si 

prizadevajo, da bi čim prej sani-

rali in zaščitili Šaleški grad. 

D E S N I B R E G - U R E D I L I 

A V T O B U S N O POSTAJA-

L I Š Č E 
Tudi v največji mestni krajevni 

skupnosti — v Desnem Bregu so 

namenili v tem letu veliko pozor-

nosti urejanju komunalnih vpra-

šanj. 

Uredili so avtobusno postajo 

na Kidričevi cesti (pri tržnici), 

prostore za svoje delo na Kersni-

kovi I ter ptt omrežje med Šlan-

drovo in Kidričevo. Doslej so 

opravili že približno tri četrtine 

načrtovanih prepiastitev cest, 

parkirišč in pločnikov, urejajo pa 

tudi otroško igrišče v Rakovem 

gozdu. Naročili so tudi že pro-

jekte za izgradnjo kabelsko raz-

delilnega sistema. 

S K O R N O - F L O R J A N -

N O V A Ž E L E Z N I Š K A PO-

STAJA 
Krajani te krajevne skupnosti 

so zgradili v tem letu sekundarno 

vročevodno omrežje v naselju 

Pohrastnik, 370 metrov dolgo as-

faltno cesto od Pohrastnika do 

Petkovnika, železniško postaja-

lišče, 370 metrov dolgo cesto od 

Vrabiča do Župana, pridobili pa 

so tudi dokumentacijo za izgrad-

njo vodovoda v Skornem. 

KS E D V A R D A K A R D E L J A 

— R A Z R E Š I L I VEL IKO 

V P R A Š A N J 

V tej krajevni skupnosti so 

uspeli v tem letu preseči vrsto 

komunalnih vprašanj (odvodnja-

vanje Kardeljevega trga, asfalti-

ranje in prometna ureditev z iz-

vozom na Šaleško, ureditev stop-

nišč . . .). Delno so že razrešili 

problematiko pokritih parkirišč, 

poskrbeli so za telefonsko zvezo 

med prostori krajevne skupnosti 

in civilne zaščite ter pomagali pri 

opremljanju prostorov društva 

prijateljev mladine. V teh dneh 

potekajo še sklepna dela pri iz-

gradnji kabelsko razdelilnega si-

stema. _ 

V temle pregledu nam sicer 

manjkajo opisi iz štirih krajevnih 

skupnostih, ki jih še nismo uspeli 

dobiti, že iz tegale kar smo zapi-

sali pa se vidi, da je bilo letos na-

rejenega po krajevnih skupnostih 

zelo veliko. Še vedno velja, da 

znajo krajani vsak dinar trikrat 

obrniti in ga večkrat oplemenititi 

7. lastnim, udarniškim delom. Ta-

ko vedno znova in znova dokazu-

jejo, da je v slogi — v skupnem 

delu moč. 

M . Zakošek 
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Deklaracijsko gibanje na območju 
občine Velenje v letih 1917—1918 

V petek 7. oktobra 1988, smo na velenjskem gradu odprli razstavo 

o deklaracijskem gibanju na območju občine Velenje, ki smo jo pripra-

vili delavci Muzeja Velenje ob pomoči prof. dr. Mi lana Zevarta. Otvori-

tve razstave so se udeležili številni gostje in med njimi tudi najvidnejši 

predstavniki družbenopolitičnih organizacij in skupnosti iz občine Vele-

nje. 

Razstavo, ki smo j o postavili 

ob pomoči O K Z K S , smo uredili 

v prostorih na velenjskem gradu. 

Tematika razstave je v sedanjem 

trenutku še kako aktualna, saj 

predstavlja gibanje, ki se je pred 

sedemdesetimi leti zavzemalo za 

združitev jugoslovanskih naro-

dov. Deklaracijsko gibanje v 

podporo Majniške deklaracije je 

bilo še zlasti na območ ju sloven-

ske Štajerske in v okviru Štajer-

ske tudi na našem območ ju . Pod-

pisane so bile številne izjave, ki 

pričajo o močni polit ični angaži-

ranosti tedanjih prebivalcev naše 

občine. Izjave so podpisale vse 

tedanje občine, razen občine Šo-

štanj-mesto, ki je bila v rokah 

Nemcev. Poleg tega so j o podpi-

sali tudi v nekaterih društvih. 

šolskih svetih, premogovniku Ve-

lenje, župn i jah in drugje. Na raz-

stavi si je mogoče ogledati skoraj 

vse izjave s podpisi in marsikate-

ri prebivalec naše občine, bo lah-

ko na teh izjavah našel tudi pod-

pise svojih prednikov. Najštevil-

nejši podpisi so seveda podpisi 

žena in deklet, saj je bila večina 

moških v vojski. Poleg tega so 

razstavljeni tudi nekateri zapiski 

sej krajevnih Narodnih svetov v 

Šoštanju, Velenju in Šmartnem 

ob Paki. Razstavili smo tudi ne-

kaj zanimivih fotografij iz te do-

be. Med nj imi je tudi fotografija 

dr. Karla Verstovška, člana prve 

slovenske Narodne vlade, ki je 

bil doma iz Velenja. Razstava o 

deklaracijskem gibanju bo odpr-

ta do konca oktobra 1988. Vse 

gggs -

Otrokom vse najboljše 

Priznanja ob tednu otroka 

Otrokom znajo 
prisluhniti 

Občinska zveza prijateljev mladine se je ob lednu otroka zahvalila, 

v imenu otrok, prizadevnim občanom, ki se s svojim delom posvečajo 

otrokom. Posebna priznanja so prejeli: 

M A R I C A Č R K P, vzorna učite-

ljica. ki se še posebej posveča 

otrokom iz neurejenih druž in . V 

šoli jim skuša nadomestiti izgu-

bljeno. Že 22 let je tudi prizade-

vna mentorica pionirske organi-

zacije, ki dosega pod njenim 

vodstvom priznanja za uspešno 

in prizadevno delo na različnih 

področjih. Vsi, ki jo poznajo , jo 

cenijo kot dobrega pedagoga, saj 

pri svojem delu združuje poklic 

učiteljice in vzgojiteljice. 

K A R E L K O R D E Š je prav ta-

ko velik ljubitelj otrok, iniciator 

številnih akcij in prireditev na-

menjenih otrokom. Mnoge akci-

je, ki j ih je začel, so dobi le repu-

bliške razsežnosti. Bil je pobud-

nik ureditve Kajuhove sobe, ki 

so jo razširili v spominsko sobo 

XIV. divizije, razstave Likovni 

svet otrok, pomaga pri organiza-

ciji Male Napotn ikove kolonije 

in sploh vseh akcijah, ki j ih orga-

nizira občinska zveza prijateljev 

mladine Velenje. 

S T A N K O T A J N Š E K se pri 

svojem delu v Z R V S posveča 

vzgoji mladih. Na osnovnih šo-

lah poučuje veščine s področja 

SLO in DS in pomaga pri orga-

nizaciji in izvedbi obrambnih 

dni. Najbol j pa ga mladi poznajo 

takrat, ko prenašajo kurirčkovo 

pošto. Takrat pod mentorstvom 

Stanka Tajnška tudi spoznavajo, 

da je obramba, varnost in samo-

zaščita vsakodnevna in nepo-

sredna skrb vseh ljudi na pod-

ročju Jugoslavije. Vse to pa zna 

posredovati otrokom z igro. na 

zanimiv način. 

L O J Z E F I L I P A N Č I Č , J O Ž E 

KOTNIK in K A R E L S E M E že 

dolga leta sodelujejo z občinsko 

zvezo prijateljev mladine. V 

prednovoletnem času se »spre-

meni jo« v pravljične osebe, ded-

ke Mraze in storijo vse, da v tej 

podobi razvnamejo čustva in 

predstave najmlajših. Zna jo pri-

sluhniti skritim željam otrok, ki 

se gnetejo okoli njih. Enemu stis-

nejo roko, drugega poboža jo , 

tretjega spodbudi jo , da zapoje 

pesmico . . . Svoje osebne skrbi v 

prednovoletnih dneh odrinejo in 

se predajajo množici otrok, ki jih 

žel jno pričakuje. 

P L A N I N S K O D R U Š T V O 

T I T O V O V E L E N J E , ki bo praz-

novalo pr ihodnje leto 40-letnico. 

bo ob tem proslavilo tudi 30-le-

tnico uspešnega dela z mlad imi . 

Toliko časa namreč navajajo 

mlade na aktivno delovan je v na-

ravi. predv sem v gorah, vzgajajo 

j ih k skromnosti, tovarištvu, spo-

štovanju do dela. O b vsem tem 

poudar ja jo revolucionarne pri-

dobitve N O B , spodbuja jo ljube-

zen do domov ine in bratskih na-

rodov ter skrbijo za varstvo pla-

nin in sploh človekovega okolja. 

Vse to vlivajo mlad im z izleti, 

pohodi , taborjenji ter vzgojo in 

izobraževanjem pionirjev v pla-

ninski šoli. 

V tednu otroka se je zv rstilo v 

občini Velenje veliko prireditev 

namenjenih otrokom. O otrocih, 

o nj ihovem položaju v naši druž-

bi, smo se pogosteje kot sicer za-

mislili in marsikje ugotavljali , da 

pri vsakodnev nem delu pozablja-

mo. da so otroci naše največje 

bogastvo. Mis l imo na to. kadar 

sprejemamo različne odločitve in 

nikar ne varčujmo najprej pri 

otrocih. M . Zakošek 

Dvignimo, bratje, kupico 

Trgatev 

Z otvoritve razstave (foto Peter Marinšek) 

občane občine Velenje in ostale 

zainteresirane vabimo, da si jo 

ogledajo. 

Razstavo je odprl prof. dr. 

Mi lan Ževart, ki je ob tej priliki 

podrobneje spregovoril o dekla-

racijskem gibanju na območ ju 

naše občine. Za naslednjo števil-

ko Našega časa, pa bo prof. dr. 

Mi lan Ževart pripravil tudi daljši 

članek o teh dogodkih v letih 

1917—1918 na našem območju . 

Dami jan Kljaj ič 

Naša beseda 89 
Mlad ih kulturnih ustvarjalcev 

imamo v naši občini veliko. Snu-

jejo na najrazličnejših področj ih , 

svoje stvaritve pa pokažejo še 

največkrat na raznih priložnost-

nih prireditvah. 

Ena takšnih je gotovo gibanje 

Naša beseda. Pred leti je bi lo to 

dokaj množ i čno in tudi kakovo-

stno, lani pa so se vsa prizadeva-

nja nekako izrodila. Na lanski 

prireditvi je namreč sodelovalo 

le pet skupin. 

Upamo , da bo na Naši besedi 

89, ki j o bodo organizirali občin-

ska konferenca Z S M S Velenje, 

zveza kulturnih organizacij obči-

ne Velenje ter občinska zveza 

Šaleški likovniki 

Ob prazniku 
pregledna 
razstava 

V avli doma kulture v Šo-
štanju so v petek zvečer odprli 
pregledno razstavo del članov 
društva Šaleških likovnikov. 

Z njo so se ti delovno vključili 
v praznovanje letošnjega šo-
štanjskega in občinskega 
praznika. 

Ljubiteljem tovrstne dejav-
nosti se tokrat predstavlja 15 
avtorjev s 27 deli, različnih 
motivov in tehnik. Kot smo 
slišali na otvoritvi^ je to ena 
od boljših razstav Šaleških li-
kovnikov, njihova dela pa 
med drugim kažejo na rast 
kakovosti pri prenašanju ra-
zličnih motivov, dogodkov z 
barvami in čopiči na papir ali 
kakšen drug slikarski materi-
al. 

Krajši kulturni program so 
ob tej priložnosti pripravili 
učenci šoštanjskih osnovnih 
šol, razstava pa bo odprta do 
jutri, do petka, 14. oktobra. 

društev prijateljev mlad ine Vele-

nje, veliko bolje. Vsi, ki bi radi 

sodelovali na njej, dobi jo po-

drobnejše informacije na prej 

omenjenih naslovih. Pravočasno 

pa bodo organizatorji vse obve-

stili tudi o razpisnih pogojih. 

Kot so dejali organizatorji Na-

še besede 89, ni namen teh vrstic 

samo ta, da mladi kulturniki ve-

do, da prireditev bo, ampak tudi 

to, da se bodo nanjo lahko pra-

vočasno pripravili. 

Začetek zore-

nja je zelo po-

memben za raz-

voj in kakovost 

grozdja. Kadar 

je ta termin 

zgodaj, pomeni 

dobro letino. 

Opazovan je zo-

renja je po-

membno tudi 

za določitev ro-

ka trgatve. Ta-

ko spreml jamo 

gibanje vsebno-

sti sladkorja in 

kisline v grozd-

Grozdje začne zoreti takrat, 

ko se sladkor merjen v O i v ko-

območj ih ne dosegamo vsako 

leto, zato moramo mošt do-

sladkati. Vsebnost skupnih ki-

slin v grozdnem soku pa je ob 

trgatvi zaželena med 8- 10 g/ 

L. Vsekakor pa se rav namo po 

vremenskih pril ikah in neprili-

kah in ne smemo biti preveč 

neučakani . 

Za kakovost bodočega vina 

je zelo pomembno kako groz-

dje spravimo do preše. Velja si 

zapomnit i , da mora grozdje do 

stiskalnice čim man j poškodo-

vano. Grozdje mora v predela-

vo še isli dan. Rdeče sorte mo-

ramo v sekakor peci jati med 

tem ko bele sorte ni nujno, ker 

ga predelamo takoj, se pravi 

zdrozgamo in stisnemo. V ma-

ENOLOGINJA SVETUJE 
ordinatnem sistemu seka s 

skupno titracijsko kislino v 

grozdni jagodi . Od tega trenut-

ka sladkor raste, kislina pa pa-

da. Za pravi lno dozorevanje je 

potrebna v avgustu srednja 

dnevna temperatura 20 C , v 

septembru 16 C in v prvi po-

lovici oktobra 12° C . Ža trga-

tev se bomo odločil i takrat, ko 

bo v grozdju največ sladkorja, 

ali ko se sladkor ne bo več ko-

pičil, ali pa se bo začel celo 

zmanjševati zaradi deževja in 

močne jutranje rose. Za vina 

normalne trgatve zadostuje, če 

ima sok grozdne jagode od 

80-100 Oi , vendar teh slad-

korjev v severnih vinorodnih 

lih zasebnih kleteh stiskamo z 

ročnimi prešami in tu ni nevar-

nosti, da bi stisnili preveč in s 

tem omogoči l i prehod polife-

nolov iz trdih delcev grozda v 

mošt. Nato sledi žveplanje. 

Sod v katerega bomo nalili 

mošt bomo dobro očistili, ga 

žveplali z I 2 žveplenima tra-

kovoma (odvisno od zdravstve-

nega stanja grozdja) in ga na-

polnili vendar ne do vrha. S 

tem bomo razkužili sod in sele-

ktivno posegli v mikroorganiz-

me. Mošt bomo pustili prevreti 

in nekje konec novembra že 

opravili prvi pretok in tedaj 

močneje žveplali. Veronika 

Krumpačnik, dipl. ing. agr. 

Nagradna križanka »Naši pisateljic 
Rešitev nagradne križanke »Naši pisatelji« pošljite do ponedeljka, 3. oktobra, na 

naslov: Uredništvo Našega časa, 63320 Titovo Velenje, Foitova 10, s pripisom: Nagradna 
križanka — Naši pisatelji. 

Med reševalce bomo z žrebom razdelili tri nagrade in sicer: prva nagrada 7.500 
din, druga in tretja nagrada 5.000 din. 

Z otvoritve 
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DVIGNJENI ZASTOR 103 

IZ MUZEJA VELENJE 

Lutke! Lutke! Lutke! 

Piščanček Pik 
Lutkovna predstava za odrasle in otroke 

V soboto, 15. oktobra, ob 10.00, bo v mali dvorani doma kulture v 

Titovem Velenju lutkovna predstava P I Š Č A N Č E K PIK, ki so jo pripra-

vile vzgojiteljice vrtca Jadvige Golež iz Maribora. 

V prikupni zgodbici o piščanč-

ku Piku bomo spoznali pravkar 

izvaljenega piščančka, ki se čudi, 

da se je zvalil v skladišču in da ni 

nikjer mamice. Brezupno išče 

mamico, vendar jo ne najde. 

Utrujen in jezen se uleže nazaj v 

svojo ja jčno lupinico in zaspi. V 

sanjah pa . . . no, ne bomo vam 

povedali vsega. Pridite in si 

oglejte lutke, ki bodo odslej zo-

pet reden gost na naših sobotnih 

matinejah. 

Starši, omogočite svojim malč-

kom. da si bodo ogledali to pred-

stavo. Ni prepovedano, da si jo 

ogledate tudi vi. 

Vstopnice 1.000 din. 

Istega dne, ob 11.30, bo ta lu-

tkovna predstava tudi v Šmart-

nem ob Paki. 

ZGODILO SE JE 13. OKTOBRA . . . 

Razstava grafik 
Zvesta Apollonia 

Gradnja šoštanjske termoelektrarne 1927—1929 

Iz mape: »Noč meduz« 

V galeriji Kulturnega centra Ivan Napotnik Titovo Velenje bo v 
četrtek. 13. 10. 1988, ob 19. uri otvoritev razstave grafik akademskega 
slikarja in grafika Zvesta Apollonia. Program so pripravili učenci 
glasbene šole Frana Koruna-Koželjskega iz Velenja. 

Predstavljena je grafična mapa Noč meduz in nekaj listov, ki so 

nastali sočasno s temi. 

Za poznavalci in ljubitelje umetnosti pomeni ta razstava, profe-

sorja grafike na Akademiji likovnih umetnosti v Ljubljani, gotovo za-

nimiv izziv. 

Razstava bo na ogled do 3. novembra 1988! 

Vpisovanje gledališke) 
možno še do sobote, 15. ol 

;a in koncertnega abonmaja je 
tobra, vsak dan med 9. in 14. 

uro, v domu Kulture Titovo Velenje, soba 53/1. 

Petkov kulturni večer 

z dr. Antonom 

Zgodilo 
se je 

Trstenjakom 

Leta 1909 
so na današnji dan v šoštanj-

ski trški občini razgrnili volilne 

imenike; za deželnozborske vo-

litve. Tedaj je bila šoštanjska 

občina (po stečaju podjetij, ki 

so bila v lasti nekaterih najmo-

čnejših slovenskih rodbin npr. 

Vošnjakov in RajšterjeV) že \ 

nemških rokah, šoštanjski žu-

pan pa je bil 11ans Woschnagg. 

Z razgrnitvijo imenikov se je 

začela dolgotrajna volilna bor-

ba. saj je nemško občinsko 

predstojništvo želelo svojo pre-

moč zadržati že s sestavo volil-

nih imenikov, v katere so vklju-

čili čimveč svojih pristašev. Ta-

ko pritožba slovenskih tržanov 

Mi lana Vošnjaka, Jakoba Vol-

ka, Vinka Vokana in drugih c. 

kr. namestništvu v Gradcu na-

vaja celo vrslo lakih nepravil-

nosti: »V volilni imenik mest 

in trgov za tržko občino Šo-

štanj so se vpisali volilci, ki ni-

so imeli toliko predpisanega 

davka, kakor se to v postavi 

zahteva, pa so se nasprotno iz-

pustili naši volilci, ki so imeli 

pravico voliti v tej skupini. Ob-

činski urad vpisal je v volilni 

seznam za splošno skupino 

(op. H. J.: za volitve v splošni 

kuri ji. kjer je veljala splošna 

volilna pravica, ki ni bila odvi-

sna od davčnega cenzusa) vse 

polno volilcev, ki niso imeli 

enoletnega domicila v tržki ob-

čini Šoštanj, večinoma tovarni-

ških delavcev pri firmi Franz 

Woschnagg & Sohne, o katerih 

bi moralo bili gospodu Jošefu 

Hans-u VVoschnagg, ki je žu-

pan tukajšne občine, biti zna-

no. da stanujejo izven tržke ob-

čine - v šoštanjski okolici.« 

Po mnogih pripetijah so slo-

venski »reklamanti« dobili od-

govor občinske reklamacijske 

komisije, in je bila sestavljena 

iz samih Nemcev, da njihove 

reklamacije ne morejo rešiti, 

ker je g. župan Woschnagg iz-

gubil originalne volilne imeni-

ke in davčne izkaze reklamira-

nih volilcev v jedilnem vagonu 

hrzovlaka na poti iz Gradca v 

Šošta n j! 

Pritožba šoštanjskih Sloven-

cev deželnemu namestništvu v 

G raz. Zgodovinski arhiv Celje, 

Fond mestne občine Šoštanj, 5. 

I I . 1909; 

Leta 1929 
je v teh dneh začela obrato-

vati velenjska termoelektrarna, 

ki so jo začeli gradili iz nem-

ških reparacijskih sredstev leta 

1927. Termoelektrarna je bila 

za tedanje razmere dokaj mo-

derna, poleg lega pa razen hi-

droelektrarne Fala, ki je bila 

last švicarskega kapitala, v Slo-

veniji ni bilo večjega elektroe-

nergetskega objekta. Zato je 

velenjska elektrarna po zgradi-

tvi 60 kin dal jnovoda od Vele-

nja do Črnuč leta 1931 postala 

temelj za elektrifikacijo drav-

ske banovine. Velenjska elek-

trika je npr. poganjala tudi lju-

bljanski kolodvor in prvo slo-

vensko radijsko postajo v 

Domžalah. 

Krajevni leksikon dravske bano-

vine. Ljubljana 1937, str. 54; 

Leta 1951 
je Savinjski vestnik takole 

poročal o prv ih šoštanjskih pa-

dalcih: »Nedavno, je na lev-

škem letališču v Celju skočilo 

iz letala osem padalcev iz šo-

štanjskega okraja. Med njimi je 

bilo tudi prvo dekle, ki je pred 

vsemi bodočimi padalkami iz 

tega okraja skočilo, zaupajoč 

svoje življenje svileni »plahti« 

in vrvicam. To je Olga Matja-

ževa.« 

Savinjski vestnik, leto IV., št. 

41. Cel je 13. 10. 1951, str. 2; 

Popravek: v prejšnem nada-

ljevanju se mi je v tekst vrinila 

nel juba napaka. Oktobra 1949 v 

Šoštanju niso slovesno odkrili 

spomenika Karlu Destovniku 

Kajuhu, saj se je to zgodilo celih 

dvajset let kasneje. Res pa je, da 

so se leta 1949 v Šoštanju spom-

nili svojega rojaka Karla De-

stovnika kajuha z odkritjem 

spominske plošče, ki je bila delo 

kiparja Ivana Napotnika. Za 

pomoto se opravičujem. 

Pripravil: Jože Hudales 

:,„ a r u -.s - r . ' ^ 

V petek, 14. oktobra 1988, ob 19.00, bo v knjižnici Kulturnega cen-

tra Ivan Napotnik v Titovem Velenju zanimiv kulturni večer, na katerem 

bo, kot gost nastopil znani psiholog dr. Anton Trstenjak. Po kratkem 

predavanju na temo »Človek v stiski« bo dr. Anton Trstenjjak odgovarjal 

na vprašanja poslušalcev. Razgovor bo vodila prof. Tinka Salamon, vod-

ja enote knjižnica v okviru Kulturnega centra Ivan Napotnik. 

»Človek je edino bitje, ki brez 

smisla življenja ne zna biti sre-

čen. Najti smisel življenja se pra-

vi najti srečo. V čem pa najdemo 

smisel življenja? V tem. da smo 

skladni s samim seboj.« (A. Tr-

stenjak). 

V teh kriznih časih, ko ne sme 

biti več temeljno vprašanje, za 

kakšno ideologijo se bomo odlo-

čili. s katerim programom se bo-

mo identificirali, lahko izbiramo 

med dvoj im: ali bomo kot člove-

štvo preživeli ali pa ne. Pozablja-

mo, da smo ljudje vse pogosteje 

v stiski. Imeti oblast, imeti moč, 

onemogočiti drugače mislečega 

— to so še vedno prevladujoča 

načela človekovega ravnanja. To 

pa ni pot, ki bi človeku pomaga-

la iz stiske, ni pot, ki bi pripeljala 

človeka, da bi postal človek. 

Človek je poražen tedaj, ko si 

ne prizadeva več, da bi postal 

človek. Če se namreč preda stiski 

in bojazni, se prepusti strahu, ki 

ga ne bo mogel več obvladati. 

Človek, ki je v stiski, išče razli-

čne poti za izhod iz krize. Prepo-

gosto gre človek skozi življenje, 

ne da bi se svet zmenil za njego-

ve osebne težave in prav v tem je 

morda njegova najhujša stiska. 

To je le nekaj misli, o katerih 

bo tekla beseda v pogovoru z dr. 

Antonom Trstenjakom na petko-

vem kulturnem večeru. Naš na-

men je, da bi ob tem zanesljiveje 

spoznali sami sebe, se srečali in 

se našli. 

Vabimo vse, ki bi radi spoznali 

dr. Antona Trstenjaka, kot psi-

hologa, kot svetovalca, kot člove-

ka in prijatelja, ki v svoji najno-

vejši knjižici »Dobro je biti člo-

vek« pravi: 

»Če še tako poveličujemo člo-

veka, njegov razum in njegove 

dosežke v znanosti in umetnosti, 

kulturi in tehniki, nam sproti na 

to veličino pada senca zmot in 

zablod, gorja in trpljenja, razoča-

ranj in neizpolnjenih želja; tako 

ne moremo ostati samo pri sa-

moljubnem vzkliku prav je, da 

sem človek, nadaljevati ga mora-

mo, hočemo ali nočemo, z vzkli-

kom: hudo je biti človek!« 

Atomi so razklani 

/a prometejsko sodbo, 

le nekaj me še brani, 

od daleč slišim godbo. 

(Ldtard Kocbek) 

Pred časom mi je znanec dejal, 

da je ekologija že preveč izkoriš-

čena tema in zato nezanimiva za 

bralce. Drugi je menil, da današ-

nji čas ni primeren za komentira-

nje dogodkov, s katerimi se člo-

vek peha v samouničenje. Zdaj 

bi menda bilo veliko potrebneje 

razmišljati o dogodkih, ki vrejo v 

političnem loncu, pod katerim 

kuri Slobodan. Vendar se bo 

najbrž treba zavedati tega, da ra-

vno ti dogodki mečejo koristno 

senco na ekološko problematiko. 

Kdor povrtava v globine eko-

logije, ta bo hitro ugotovil, da 

ekološka vprašanja niso pred-

vsem vprašanja žveplovega diok-

sida, radioaktivnih odpadkov 

(RAO) , strupenih emajlov, itd., 

ampak so to vprašanja sprejetih 

ali ovrženih odločitev na politi-

čni ravni. Zato danes ta proble-

matika bolj kot kemike, fizike in 

druge strokovnjake, zadeva poli-

tike. Izvirni ekološki greh po-

vsod in v vseh dobah zagrešijo 

politiki z odoločitvami za takšen 

ali drugačen razcvet dežele, ki jo 

vodijo. Poglejte, danes vsak stro-

kovnjak na področju atomske fi-

zike ve, da so nevarnosti radioa-

ktivnih sevanj pravzaprav neob-

vladljive in se zato točno zaveda 

(ne)varnosti nuklearnih elektrarn 

ter njim pripadajočih tehnologij 

za pridobivanje in predelavo nu-

klearnega goriva. A zaradi politi-

čnih sil, ki iz potrebe po statusu 

quo handlajo z jugoslovanskim 

jedrskim programom, nekateri 

strokovnjaki obveščajo javnost 

milo rečeno tako naivno, da lah-

ko že malo bolj zavzet laik odkri-

je nasprotujoče si podatke v nji-

hovih sporočilih. Ovce bi morale 

verjeti spisom že samo zato, ker 

jih pišejo atomski strokovnjaki! 

Če že ne za vse ekološke proble-

me, je vsaj za nevarnosti in ško-

do, ki jo povzročajo NE , možno 

trditi, da so to politični proble-

mi. Ob vsem tem se znanstveniki 

zgolj trudijo, da bi z dvomljivo 

uspešnostjo zakrpali napake, ki 

nastanejo po napačnih odločitev 

oblasti, ne znanstvenikov! 

Toda pustimo tokrat vnemar 

tiste politične vrhove, ki v tihem 

paktu z jedrskim lobbvem ne vi-

dijo in ne slišijo, kako nuklearci 

čarajo z ljudskimi soldi za njiho-

vimi hrbti. Tokrat bi rad opozoril 

tvorca članka »Slovenija, jedrsko 

smetišče?«, objavljenega v 39. št. 

Našega časa, na nekatere pasti in 

zanke, ki si j ih ekologi sami nati-

kajo okoli vratu! Za uvod v ta 

polemični del, bi se ozrl na ko-

nec članka, kjer se pisec obrača 

na Odbor za zaščito človekovih 

pravic. Ta naj bi raziskal vse po-

sledice na ljudeh, ki nastajajo za-

radi zastrupljanja okolja. Zal ni 

jasno, kateri odbor ima pisec v 

mislih? Ali Bavconovega, ki je 

bil pred kratkim ustanovljen pri 

SZDL , ali Bavčarjevega, ki je bil 

ustanovljen zaradi primera 

JBZT. A vsaj bežno poznavanje 

delovanju obeh odborov pove, 

da prvemu strah pred atomskim 

holokavstom ni bil vodilni vzgib 

za delovanje, drugi pa ima z 

odlagališčem za R A O toliko 

skupnega, kot s poletom Rusov 

na Mars. Čeprav bi bilo na prvi 

pogled videti vmešavanje enega 

ali drugega odbora v ekološko 

problematiko simpatično, pa po 

drugi strani to močno spominja 

na prelaganje težav na tuji hrbet. 

Treba je preprosto vedeti, da ne 

eden. ne drugi odbor, in prav ta-

ko nobeno ekološko združenje 

na vsem svetu, kaj šele v Sloveni-

ji. ne bo moglo preprečiti gradi-

tve odlagališča RAO . če bo nu-

klearcem uspelo nanovačiti kate-

ro od družbeno-političnih skup-

nosti. da bo ta pristala na grad-

njo zaradi lega in onega dobička. 

Prepričan sem, da zadnje obna-

vljanje polemik o lokacijah za 

odlagališče veliko bolj ustreza 

nuklearcem, kakor drugim drža-

vljanom. saj ljudje v trenutku, ko 

je država na robu državljanske" 

vojne, pač ne morejo dovolj raz-

sodno odločati o tako daljnose-

žni stvari, kot je odlagališče 

RAO . 

Občutek imam, da so članek 

»Slovenija, jedrsko smetišče?« 

kl jub navidezni ekološki osvešče-

nosti bolj navdihnili nuklearci. 

kakor ekologi! V tem trenutku je 

namreč polemika o velikosti 

odlagališča R A O kljub vsej argu-

mentaciji lahko usodna, saj zelo 

povečuje manevrski prostor nu-

klearcev! Izpostavljanje velikosti 

odlagališča predstavlja kvalitetni 

premik za odločitev, da odlagališ-

če bo. kajti v tako zastavljeni ver-

balni borbi, je treba nuklearcem 

reči le še to, da upoštevajo naše 

mnenje in ne zgradijo odlagališ-

ča za dvajset NE, ampak samo 

za pet! Pisec članka »Slovenija, 

jedrsko smetišče?«, najbrž ne po-

zna stališča velenjskega protest-

nega zbora iz lanske jeseni. Bilo 

je kratko in jasno: Jedrsko odla-

gališče? NE ! Hvala! Celjsko dru-

štvo za varstvo okol ja je ob pisa-

nju, ki je nastalo na podlagi po-

datkov, da G Z L dela raziskave 

za N E K , ostro ponovilo lansko-

letni protest velenjčanov, zato 

sem mnenja, da mora velenjsko 

ekološko gibanje poiskati tesnej-

še povezave v regiji! To bi bi/o 

najbrž koristneje, kot moledovati 

okoli organov oblasti za obljube, 

ki so jih ti že dali! Pa ja menda 

možje, kot sta Dušan Sinigoj in 

Miran Potrč, ne bodo požrli svo-

jih besed, ki so j ih dali delegaciji 

s protestnega shoda? Izkušnje 

kažejo, da se raziskovalci, ki jih 

novači NEK , požvižgajo tudi na 

besede naših prvih mož. Zato 

sem prepričan, da se bodo požvi-

žgali tudi na vprašanja iz članka 

»Slovenija, jedrsko smetišče?« 

Če smo prepričani, da imamo 

prav. moramo predvsem zaradi 

sebe preprečiti gradnjo odlagališ-

ča RAO . To lahko napravimo sa-

mo z budnostjo. Starši, otroci, 

kolesarji, sprehajalci, gobarji, za-

ljubljenci. lovci, kmetje, planin-

ci, gozdarj i , . . .; ti lahko še pra-

vočasno odkrijejo, kje in kako 

veliko gnojno jamo nam namera-

va zgraditi jedrski lobby. In ka-

kor stvari sedaj tečejo, bodo te-

renska dela gotovo stekla takoj, 

ko bo skopnel sneg zime, ki je 

pred nami. 

Kaj bomo z nuklearci glihali, 

kako veliko jedrsko odlagališče 

rabimo!? Preprečiti je treba, da 

se odlagališče prične graditi ile-

galno in proti volji ljudstva! 

Po takšnem pisanju lahko kdo 

od atomščikov postavi zvito 

vprašanje, kaj naj potlej stori jo z 

neustrezno (?!) hranjenimi RAO 

v Krškem? Predlagam, da se po-

stavimo v neumno pozo naivne-

ža. kot je to storilo Gorenje Go-

spodinjski aparati v svojem od-

govoru ŠED-u. Malo ga lahko 

prikrojimo in rečemo: »Nikjer v 

svetu niso zadovoljivo rešili odla-

ganje R A O — le zakaj bi ga mo-

rali mi?« 



13. oktobra 1988 •k titovo velenje ŠPORT — REKREACIJA n a s c a s * stran 9 

V soboto rally za državno prvenstvo 

Kiizmič, Filipovič . . . v boju za prvaka 
Avto moto tur ing k lub iz Titovega Velenja bo v soboto, IS . oktobra , 

pripravil ral lv za državno prvenstvo. Velenjčani pa to tekmovanje pri-

pravljajo letos že petič. Priprave so v polnem teku, pravzaprav so v glav-

nem sklenjene. 

Organ iza tor j i na jveč jo m o ž n o 

pozornost n amen j a j o varnost i , 

zato že na začetku ne b o odveč 

opozor i l o vsem l jub i te l jem tega 

športa in vsem preb iva lcem na j 

upoštevajo navod i l a redarjev in 

zapore cestnih odsekov, o b ogle-

du tekmovan ja pa na j se izogiba-

j o zunan j i h strani ov inkov , na j se 

postavi jo na notranje , na jbo l je 

pa na dv ign jena mesta, ki poleg 

varnosti zagotav l ja jo tud i boljši 

pregled n a d tekmovan jem . Z a 

varnost b o skrbelo preko 200 re-

darjev, vsi funkc ionar j i k luba , 

mi l ičn ik i obč i n Velenje in Ža lec 

in drugi . Urn ik startov, zapore 

cest in ce lo tno p rogo ob j av l j amo 

v nada l jevan ju . Varnost j e zlasti 

p o m e m b n a tud i zaradi dejstva, 

da je varno t ekmovan je pogo j za 

pridobitev p o d o b n i h t ekmovan j 

v p r i hodn j i h letih. 

Pred sobotn im tekmovan jem 

je posebej razveselj ivo dejstvo, 

da s e j e pr i jav i lo 56 posadk , med 

n j im i so vsi najbol jš i s Kuzmi-

čem, F i l i pov ičem, Lu l i k om in 

d rug im i asi na če lu . Naslovi le-

tošnj ih državn ih prvakov še niso 

o ddan i , v vseh kategori jah se 

najbol jš i še bor i jo za prvo mesto, 

za to b o bo j za prepotrebne točke 

še kako hud in predvsem zani-

miv. K l j u b dejstvu, da b o za ve-

lenjskim ral ivjem na vrsti še 

eden . takt iz iranje ne pr ide več v 

poštev, kar je d oda t n a draž so-

botnega rallyja. Navsezadn je ve-

lja povedat i , da b o m o tokrat v 

naši do l i n i videli tud i na jbol jša 

vozi la za tovrstna tekmovan ja , ki 

j ih dosle j še n i smo , zmagu j e j o pa 

na t ekmovan j i h za evropsko in 

Zapora cest 
O b ral lvju za državno prvenstvo bodo v soboto, 15. oktobra , 

veljale popolne zapore naslednjih cestnih odsekov: 

— od 7.30 do 11.00: La j še—S leme—Be le vode, 

— od 8.00 do 12.30: F l o r j an—Skorno—Goren j e in 

— od 10.00 do 1 3 J O : Pre loge—Gaberke ; 

— od 14.30 do 19.00: Podgo r j e—Andra ž—Podkra j , 

— od 14.50 do 19.20: Šen t i l j—Laze—Vodos teč in 

— od 15.00 do 20.00: Vinska gora—Vrtače . 

svetovno prvenstvo. M e d nje vse-

kakor sod i jo A u d i Quat t ro , Re-

naul t 5 Turbo , Lancia ' Integrale, 

G o l f G T I in brez d v o m a B M W 

M3 . 

Pove jmo še to , d a j e pokrovi-

telj t ekmovan j a sozd Goren je , 

rally p a sodi m e d prireditve o b 

h išnem se jmu Go ren j a in prazni-

ka obč ine velenje. Proga bo ena-

ka kot lan i , s tem, da so organi-

zatorj i Avto-moto turn ig k l uba 

letos uvedl i še d o d a t n o hi trostno 

pre izkušn jo med Prelogami in 

Gabe r k am i na rušnem področ j u . 

Z a n i m i v a je zaradi dejstva, da j e 

kratka, pregledna skoraj z enega 

mesta, v b l i ž in i Titovega Velenja , 

zan im iva pa prav tako kot preiz-

kušn je na S lemenu , v Skornem, 

A n d r a ž u , Lazah , Vinski gori in 

d rugod . 

Z a rallv j e torej vse pripravlje-

no , tud i č lan i r ad iok luba H i n k o 

Košir , ki skrb i jo za takojšen pre-

nos rezultatov v računski center. 

Start b o v soboto o b 8. uri pred 

velenjsko pošto , na obisk pa na j 

ne vp l iva s labo vreme, saj j e v 

spremenjen ih vremenskih razme-

rah rally še bo l j zan im iv , d o izra-

za še bo l j pr ideta pr ipravl jenost 

vozn ika in vozi la . P o m e m b n o je 

še dejstvo, da v popo l d anskem 

de lu tekmovan ja vozn ik i startajo 

po dosežen ih mest ih v prvem de-

lu, torej l ahko gledalc i neposred-

n o spreml ja jo bo j za p n o in 

ostala mesta. 

Nogomet 

Napadalci znova nespretni 
Nogometaši Rudarja so gostovali 

pri mariborskem Kovinarju in 
(ne)srečno osvojili točko. Gostitelji so 
povedli lik pred odmorom, v nadalje-
vanju pa so na igrišču povsem prevla-
dovali velenjski nogometaši- Kljub 

• premoči so točko osvojili šele tri mi-
nule pred koncem srečanja in še to z 
enajstmetrovko. Napadalci se torej 

j zopel niso izkazali, ekipa Rudarja si s 
! Pohorjem in Elkrojem trenutno deli 
• drugo mesto. \ nedeljo pa bo na igriš-

• ču ob Jezeru gostovala Izola, 

i 
; Kdo je izgubil točko? 

I Tudi nogometaši Flkroja so se z 
gostovanja vrnili s točko, lahko pa bi 

i se z obema, saj so bili v Celju veliko 
' boljši nasprotnik, zadetka pa niso 

znali doseči. Drugo točko so torej iz-
gubili nespretni gostujoči napadalci. 
Mozirski nogometaši bodo gostovali 

tudi v prihodnjem kolu in sicer pri 
ekipi Vozil v Novi Gorici. 

Kje ste strelci? 
Tesna zmaga nogometašev ERE 

Šmartnega na srečanju z Dravinjo v 
nobenem primeru ne kaže pravega 
razmerja moči na igrišču. Gostitelji so 
namreč goste iz Slovenskih Konjic 
povsem nadigrali, saj so se ti omeje-
vali zgolj na hitre nasprotne napade 
pa še iz teh si niso ustvarili nobene 
resnejše priložnosti. Šmarčani so ime-
li torej tudi v tem kolu lepo priložnost 
za izdatnejšo zmago, žal pa so tudi to-
krat zatajili napadalci, saj je domači-
nom z edinim zadetkom na srečanju 
zagotovil zmago Tomažič v 65. minu-
ti. Kljub vsemu je ta pomembna zma-
ga med igralce ERE Šmartnega vlila 
veliko optimizma pred nedeljskim 
srečanjem v Slovenj Gradcu, do ta-
krat pa so skupaj s Steklarjem še ved-
no na vrhu lestvice. ^ ^ 

Rokomet Kros za pokal »Našega časa« 

Velenje :Srem 19:25 (8:12) 
Rokometašice Velenja so tudi po 

drugem kolu še brez točk. Tokratno 
srečanje s Sremom so zaradi zasede-
nosti Rdeče dvorane odigrale v Celju 
in izgubile z 19:25. Velik razlog za ta 
poraz je skromna izbira igralk, ki je 
posledica poškodb, zato se niso mo-
gle uspešno upirati dobri ekipi Sre-
ma. V prihodnjem kolu bodo gostova-
la pri trenutno vodilni Lokomotivi. 

je bil zlasti začetek, ko so gostje po-
vedli s 4:0, nato pa so domačini dose-
gli kar šest zadetkov zapored. To pa 
je bilo tudi vse, saj so igralci Šoštanja 

I boljši tekmec in so na koncu zaneslji-
1 vo zmagali. Konec tedna bodo gostili 

Množica najmlajših 
w 

Šoštanj 15:19 Fužinar: 
(9:10) 

Po 4. kolu tekmovanja v slovenski 
rokometni ligi so šoštanjski rokome-
taši na vrhu lestvice, drugouvrščena 
ekipa Prul zaostaja za točko, ima pa 
tekmo manj. Šoštanjčani so v tem ko-
lu gostovali na Ravnah in premagali 
domačega Fužinarja z 19:15. Zanimiv 

ekipo Jadrana. 

Drugi izidi 

V 5. kolu tekmovanja v drugih re-
publiških in mladinskih ligah so eki-
pe iz naše občine dosegle naslednje 
rezultate: 2. republiška liga: Zagor-
je Izlake: ERA Šmartno 13:19 
(7:11). Celje:Šoštanj II 23:21 (10:10), 
Velenje je bilo prosto. 

Mladinska liga: Fužinar:VeJenje I 
10:27 (5:16). Velenje I I : ERA Šmart-
no 6:13 (1:5) in Celje:Šoštanj 34:18 
(17:9). 

Košarka 

ŠENTJUR:ELEKTRA 

88:85 
V soboto se je pričelo tudi tekmo-

vanje v 2. SKL. Igralci Elektre so že v 
prvem kolu gostovali v Šentjurju, do-
mača ekipa pa je najresnejši kandidat 
za prvo mesto. Šoštanjski košarkarji 
so igrali odlično in so srečanje nesre-
čno izgubili šele po dveh podaljških. 
Zelo lepe možnosti za zmago so imeli 
gostje ob koncu srečanja in v pr\em 
podaljšku, vendar so odpovedali v 
ključnih trenutkih. Za igro in zlasti za 
borbenost velja pohvaliti vse igralce, 
posebej pa sta se izkazala Mlinšek v 
napadu in Kugonič v obrambi. 

Ne glede na nekoliko nesrečen po-
raz pa so v šoštanjskem klubu v letoš-
nji sezoni optimisti. Pripravljali so se 
odlično, imajo novega trenerja, tudi 
igralsko so močnejši, saj so se od vo-
jakov vrnili skoraj vsi igralci z Mlin-
škom na čelu, po letu dni se je vrnil 

tudi Cajner. zato načrtujejo uvrstitev 
med šest najboljših ekip v vseh treh 
ligah, nadejajo pa se tudi uspeha v 
tem delu tekmovanja, saj prvo in dru-
go mesto vodita v slovensko 1. ligo. V 
soboto bo Elektra igrala doma z eki-
po Radgone. 

Kadeti na dobri poti 
Kadeti Elektre so uspešno prema-

gali še eno oviro v borbi za uvrstitev 
med najboljših osem ekip v republiki. 

• Čeprav so tokrat igrali brez poškodo-
vanega in najboljšega branilca Grego-. 
riča. so premagali ekipo trboveljskega 
Rudarja s I I I :44. Zlasti dobro so 
igrali v prvem polčasu, ki so ga dobili 
s 60:17. V drugem delu so dobili pri-
ložnost prav vsi igralci, najbolje pa jo 

' je izkon>til D. Jevšnik. ki je dosegel 
j 29 točk. Dobro sta zadevala tudi 
. Aljaž z 19 in Hudournik z 18 točkami. 

I. Krarnperšek 

Odbojka 

Štiri točke s treh gostovanj 

Dokaj uspešne so bile odbojkarske 
ekipe z našega področja, saj so na 
treh gostovanjih dvakrat zmagale. 
Igralci Topolšice so v Kočev ju pre-
magali domačo ekipo s 3:0 (-8, -15, 

14). Tekma je bila napeta in zanimi-
va do konca, kar pričata zlasti drugi 
in tretji niz. V prihodnjem kolu bodo 
Šoštanjčani doma igrali s Celjem. 

Igralke Topolšice so gostovale v 
Mislinji in izgubile z 1:3 (^t . -13, 13, 
4). Tekma ni bila posebej kakovo-

stna, gostje pa so predvsem slabo 

sprejemale servis, kar je odločilo sre-
čanje v prid domačih. Naslednji nas-
protnik ekipe Topolšice bo ekipa Fu-
žinarja. 

Z dokaj presenetljivo zmago so se 
na gostovanju izkazale odbojkarice 
ekipe Ljubno Glin. saj so v Ljublja-
ni premagale ekipo Krima s 3:1 (10, 
-8. 13. 14). Uvodno srečanje in spo-
štovanje nasprotnic na obeh straneh 
je prineslo povprečno srečanje, v kon-
čnicah nizov pa so bile bolj zbrane 
gostje in zasluženo zmagale. Ljuben-
ke bodo v prihodnjem kolu doma 
igrale s Koprom. 

občine Velenje je 4. oktobra na velenj-
skem stadionu pripravila tekmovanje v 
krosu za pokal »Našega časa«. Orga-
nizatorji z veseljem poudarjajo množi-
čno udeležbo v mlajših kategorijah, za 
udeležbo srednješolcev in posebej čla-
nov in članic pa j« že beseda katastro-
falno — mila. Kljub vsemu se je na 
progi okrog stadiona pomerilo 315 
udeležencev. Poglejmo še rezultate po 
posameznih kategorijah: 

MLAJŠ I P ION IR J I — A (letnik 
1976) 1000 m: I. Zoran Boškič 
( W ) , 2. Stanko Kanduti (MPT), 3. 
Peter Pečečnik (AA), 4. Robi Špegel 
(BM). 5. Boštjan Lesnjak (KDK) , 6. 
Robi Kusterbajn. 7. Dejan Abšner 
(BM). 8. Dalibor Grujičič (MPT), 9. 
Peter Mraz (BM). 10. Damjan Krajnc 
(MPT). MLAJŠE P IONIRKE - A 
(letnik 1976) — 1000 m: I. Jolanda 
Steblovnik (GŠ), 2. Tina Steinbacher 
( W ) , 3. Kristina Kavnik (KDK) , 4. 
Edina Malkočevič (BM). 5. Klavdija 
Žnidar (BM), 6. Lucija Ržen (MPT), 
7. Tatjana Sešel ( W ) , 8. Mojca Buršič 

; (VV), 9. Andreja Jevšnik (BR), 10. 
, Zeljka Nikačevič (AA). MLAJŠ I 
j P I O N I R J I - B (letnik 1975) 
! 1000 m: I. Urban Radšel(BM), 2. Se-

bastjan Komar (AA). 3. Boštjan Laz-
nik (MPT). 4. Franjo Pinter (XIV. di-
vizije), 5. Grega Drobne (MPT). 6. 
Robi Jurko (MPT). 7. Džoni Kočiv-
nik (BR), 8. Igor Skaza (VV II.). 9. 
Matjaž Hlupič (BR), 10. Aleš Sešelj 
(BL) MLAJŠE P ION IRKE - B (le 
tnik 1975) - 1000 m: I. Natalija Ce-
sar (BM), 2. Nataša Bizjak (BM), 3. 
Indira Ikič (MPT), 4. Jerneja Maček 
(BM). 5. Nina Šalej (MPT). 6. Maja 

j Zorčič (VV). 7. Vanja Žibret (AA). 8. 
I Alenka Pušnik ( W II.). 9. Tina Ahtik 
I (MPT). 10. Lucija Kodrun (XIV. divi-

zije). STAREJŠI P I O N I R J I — A (le-
tnik 1974) — 1000 m: I. Robi Kožar 
( W ) . 2. Robi Habjanič (AA). 3. Bošt-
jan Meh ( W ) . 4. Sebastjan Domanj-
ko (BM). 5. Janko Mazeji (BR). 6. Ser-
gej Juvan (BM). 7. Miran Glavnik 

Mali nogomet 

(KDK) , 8. Dejan Mlinar (MPT), 9. 
Ernest Kopitar (VV), 10. Borko Broz 
(AA) STAREJŠE P ION IRKE - A 
(letnik 1974) — 1000 m I . Melita 
Rant (BM), 2. Darja Šibanc (MPT). 3. 
Badama Djedovič (MPT), 4. Metka 
Kramberger, 5. Andreja Tišljarič (obe 
BM), 6. Alma Pajič (VV), 7. Vesna 
Skledar (MPT). 8. Mojca Praznik 
(BL), 9. Tanja Pogorevc (MPT). 10. 
Daliborka Grujičič (MPT). STAREJ-
ŠI P I O N I R J I — B (letnik 1973) — 
1000 m 1. Robi Podpečan (RŠC I ). 
2. Dušan Roš (CSŠ - družb ). 3. Se 
fer Zornič (Energ.), 4. Matjaž Vrhkar 
(Nar ), 5. Kristjan Slojko (RŠC II ). 
STAREJŠE P ION IRKE - B (letaik 
1973) — 1000 m: I. Simona Borovnik 
(CSŠ Trg ), 2. Nataša Raner (CSŠ 
Trg ), 3. Nina Rehar (Družb ). 4 Neli 
Gorogranc (Družb.). 5. Tea Založnik 
(Družb.) M l .AJŠ I M L A D I N C I (le-
tnik 1971—72) — 2000 m: I. Miha 
Pohar (Naravos.). 2. Dragan Kovače-
vič (Strojna), 3. Jože Gorjup (RŠC — 
Rud ), 4. Blaž Barborič (Narav. matA 

5. Luka KostrešlStrojna). STAREJŠI 

M L A D I N C I ( l en i l u 1969-70) — 
3000 m: I. Dejan Šrol (Narav ). 2. 
Boštjan Slrniša (Narav.). 3. Sebastjan 
Pistotnik (Strojna). 4. Samo Zabovnik 
(Narav ). ČLANI (letaik 1968 in sta-
rejši) — 5000 m: I. Branko Krajnc. 2. 
Dragan Anič. 3. Spasoje Tešanovič, 4. 
Sejad Baručič. 5. Obrad Lazič. 6. Ru-
di Ravljen. ČLAN ICE (letnik 1968 ia 
starejše) — 2000 m: I. Slavica Poznič-

EKIPNI VRSTNI RED: 1 SŠD U 
gnit, OŠ Miha Piniar-Toledo Velenje 
137 točk. 2. ŠŠD Bratov Mraii jakov 
Velenje 138 točk. 3. ŠŠD Borec. OŠ 
Veljko Vlahovič Velenje 167 točk. 4. 
ŠŠD Biba Ročk Šoštanj 259 točk. 5. 
ŠŠD Anton Aškerc Velenje 301 točka, 

6. ŠŠD Kajuh. OŠ Karel Destovnik-
Kajuh Šoštanj 351 ločk. 7. ŠŠD Bra-
tov Letonje Smaitno ob Paki 447. 
točk. 

ŠŠD Proieki. OŠ XIV . divizije Ve-
lenje —, ŠSD Borec. OŠ Veljko Vla-
hovič II. Velenje —. 

Motociklizem 

Prihodnji teden sklepni 

turnir 
Sklepni turnir letne sezone v ma-

lem nogometu, organizira ga komisija 
za mali nogomet pri ZTKO občine 
Velenje, bo 22. in 23. oktobra na igriš-

ču osnovne šole Bratov Mravljakov. 
Prijave s 25.000 dinarji prijavnine je 
treba poslati na sedež ZTKO na Foi-
tovi 2 do četrtka. 20. oktobra. Med 
osmimi ekipami sla po šestih turnirjih 
premočno na prvih dveh mestih ekipi 
Adidasa (Karaka) in Mušketirjev. 

Trojna zmaga 

Na dirki za državno prvenstvo na 
Grobniku so se za pokal bara Bay po-
merili tudi prikoličarji. Na tradicio-
nalnem tekmovanju so trojno zmago 

slavili tekmovalci iz Šaleške doline, 
kar dokazuje ponovni vzpon lega 
športa na našem področju. Zmagala 
sta Valentin in Alojz Kreuh. pred 
Remšetom in Bunderlo ler Novakom 
in Jakobom. r \j 

Kminar:Rudar 1:1 (I K)) 

Maribor — igrišče Kovinarja, gledalcev 300. sodnik Narobe iz Trzi-
na. 

STRELCA: 1:0 - Makragič (44). 1:1 — Brdžanovič (87.. Il-m). 
R t DAR : Cvijetkovič, Jalušič. Doler, Macura. Javornik. Cvikl, Brd-

žanovič. Mišetič. Goršek. Boškovič, Salija (Oblak). 

Ingrad — Kladivar:Elkroj 0:0 
Celje — igrišče na Skalni kleti, gledalcev 200. sodnik Karolv iz Mur-

ske Sobote. 
E L K R O J : Pusovnik. Knez. Remic. Ilič, Tratnik, Božičevič, Pranjič. 

Hren. Grobelšek. Eoršlner. Bolko (Marolt, Šimenc). 

ERA Šmartno:Dravinja 1:0(0:0) 
Šmartno — Igrišče Šmartnega. gledalcev 200, sodnik Novarlič iz 

Maribora. 
STRELEC: 1:0 — Tomažič (65). 
ERA Š M A R T N O : Magrič, Ma(ko, Maglica, Tomažič, Skrbinek. 

Oblak. Korber (Operčkal). Radivojevič, Laz.nik (Rudnik). Železnik. Ko-
pušar (Fajdiga). 

Prehodni pokal na Ljubno 

Ribiška družina iz Titovega Vele 
nja je v soboto na škalskem jezeru 
pripravila medobčinsko tekmovanje. 
V lovu na najtežjo ribo se je pomerilo 
70 ribičev iz velenjske občine in skup-
no 15 z Ljubnega. iz Mozirja. Šempe-
tra in Laškega. Tekmovanje ob občin-
skem prazniku je bilo letos na vrsti 
drugič in bo odslej tradicionalno, na 
njem pa lahko nastopijo vsi krajani, 
ne le ribiči. Tekmovalci so imeli na 

voljo tri ure časa. da bi ulovili kar 
najtežjo ribo, že vnaprej pa je bilo ja-
sno, da bodo trnki bolj prazni, saj je 
dopoldanski naliv močno povečal 
gladino škalskega jezera. Predsednik 
R D Titovo Velen je Alojz Suha je po-
vedal, da so poleg prehodnega pokala 
pripravili še 30 praktičnih nagrad v 
skupni vrednosti 700.000 dinarjev. 
Največ sreče je imel Slavko Jeraj z 
Ljubnega. ki je ulovil 175 gramov tež-
ko ribo, s tem zmagal in osvojil pre-
hodni pokal. 

B. M. 

Vel iko j ih je prišlo ob škalsko jezero in še več bi j ih bi lo. če ne bi do-

poldne tako deževalo 

Balinanje 

Prehodni pokal Trbovelj-
čanom 

Na balinišču pri bazenu v Titovem 
Velenju je bil preteklo nedeljo tradi-
cionalni regijski turnir, ki ga je pri-
pravilo velenisko balinarsko društvo 
v počastitev letošnjega občinskega 
praznika. 

Udeležilo se ga je 12 ekip. in sicer 
iz Cerknice, Ilirija Ljubljana. Parti-
zan Trbov Ije. ter devet domačih ekip. 

Zmagali in tako osvojili prehodni po-
kal so tekmovalci Trbovelj pred eki-
pama Ilirije Ljubljana in Cerknico. 

Na 4. mesto se je uvrstila ekipa dru-
štva upokojencev iz Titovega Velenja. 

Tradic ionalnega regijskega bal inarskega turnir ja v počastitev občinske-

ga prazn ika se je udeleži lo 12 ekip 
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Pismo komonistov RLV Centralnemu komiteju ZKS 

Dosledno spoštovanje Avnojskih načel 
Komunisti Rudnika lignita Velenje so na zadnji razširjeni 

seji konference osnovnih organizacij ZK odločno obsodili vse 
brezobzirne, demagoške in do skrajnosti žaljive napade na pred-
stavnike slovenske politične in državne oblasti. Dajejo jim neo-
majno podporo, so med drugim zapisali v pismu, ki so ga naslo-
vili na Centralni komite ZKS, tovariša Milana Kučana. 

V pismu so zavrnili vse 
ocene, ki govorijo o tem, da 
Slovenci rušijo bratstvo in 
enotnost, jugoslovansko 
skupnost enakopravnih naro-
dov in narodnosti. »V mno-
gonacionalni sestavi smo vsa 
minula desetletja v sožitju, 
medsebojnem tovarištvu in 
spoštovanju razlik, ustvarjali 
in še ustvarjamo enakopra-
vne pogoje za delo in življe-
nje,« so zapisali in tako bodo 
delali tudi naprej in se vse-
mu, kar bo temu nasprotova-
lo, uprli z vsemi razpoložlji-
vimi sredstvi. 

»Komunisti Rudnika ligni-
ta Velenje se bomo še naprej 
zavzemali za dosledno spo-
štovanje avnojskih načel, 
obenem pa ne pristajamo in 
ne bomo pristajali na nikakr-
šno barantanje s slovensko in 
jugoslovansko ustavo. Pri 
tem podpiramo v demokrati-
čni ustavi oblikovane usta-
vne spremembe ter argumen-
tirane razloge za zavrnitev 
dela predlaganih spre-
memb,« so zapisali v pismu 
in pri tem dali vso podporo 
slovenskim delegatom v or-
ganih za spremembo ustave, 

slovensko politično in drža-
vno vodstvo pa pooblastili, 
da prepreči vsakršne kom-
promise v zvezi s sprejema-
njem ustavnih amandmajev. 

»Podpiramo vse tiste oce-
ne iz katerih je razvidno, 
da bi nadaljevanje organizi-
ranja protestnih shodov Sr-
bov in Črnogorcev za ureja-
nje razmer na Kosovu prispe-
valo k dodatnemu ogrevanju 
že tako pregretega politične-
ga ozračja v Jugoslaviji,« so 
zapisali. Ker v teh akcijah vi-
dijo zgolj nadaljnje razpiho-
vanje nacionalnih strasti, ki 
se nekontrolirano prepuščajo 
emocijarh, komunisti rudnika 
shode razumejo kot neume-
stne in skrajno škodljive za 
vzpostavitev političnega rav-
notežja. Zato jih odločno za-
vračajo. 

Več kot 2400 
priključkov 

V mnog i h krajevnih skup-

nostih Šaleške do l i ne so iz-

gradn jo kabelsko razdelilne-

ga omrež ja uvrstili med pred-

nostne referendumske nalo-

ge. Z vel iko mero prizadev-

nosti in vol je s lednjo tud i 

uresničuje jo . 

Tako je b i lo d o konca 

prejšnjega tedna pr ik l jučen ih 

na kabelsko razdel i lno omre-

žje v naši obč in i že 2409 go-

spodinjstev. Na jveč v kraje-

vni skupnost i Edvarda Kar-

del ja , in sicer 980 priključ-

kov, v krajevni skupnost i 

Šma r t no s e j e za l oka l no tele-

viz i jo od loč i l o 450 gospodinj-

stev, v Pesju in na Konovem 

po 270, neko l i ko m a n j v kra-

jevni skupnost i Stara vas 

(205), v Starem Velenju ima j o 

175 pr ik l j učkov , v krajevni 

skupnost i Podkra j-Kavče pa 

60. 

KO RK Pesje 

Srečanje 
starejših 
krajanov 

Tudi letos, natančneje v soboto, 

je krajevna organizaci ja Rdečega 

križa Pesje organiz ira la v domu 

krajanov srečanje starejših kraja-

nov, starih več kot sedemdeset let. 

Udeleži lo se ga je preko 40 kraja-

nov iz Pesja in oskrbovancev do-

ma za varstvo odrasl ih, ki so prej 

živeli v tej krajevni skupnosti. 

Udeleženci srečanja so najprej 

z z an iman j em pr is luhni l i po-

zdravn im besedam predsednice 

te č loveko l jubne organizaci je v 

Pesju M i l k i Tamše, nato pa so 

j im novosprejet i č lani podmlad-

ka in Podkrajski fantje pr ipravi l i 

krajši ku l turn i program. Učenc i 

pod ru žn i čne šole Pesje pa so sta-

rejšim k ra j anom izročili ma j hne 

spom inke , ki so j i h izdelal i sami . 

Poleg udeležencev se je na tem 

srečanju veseli lo tud i 26 m lad i h 

iz Pesja, ki so bi l i ob tej pri ložno-

sti sprejeti v kra jevno organizaci-

jo Rdečega križa. 

B. M . 

Center srednjih šol 

15. srečanje z učenci iz pobratene 
Vrnjačke Banje 

Od četrtka do nedelje prejš-
njega tedna se je v Titovem 
Velenju mudilo 44 učencev 
srednješolskega centra iz po-
bratene Vrnjačke Banje. Bili 
so gostje dijakov Centra sred-
njih šol iz Titovega Velenja. 

Tako kot vsa prejšnja tovr-
stna srečanja je tudi tokrat že 
15. po vrsti povsem uspelo. 
Možnosti za medsebojno 
spoznavanje, izmenjavo izku-
šenj, mnenj, navezavo prija-
teljskih vezi in stikov je bilo 
namreč v treh dneh bivanja 
več kot dovolj. 

Da bi se gostje iz Vrnjačke 
Banje kar najbolje počutili 
ob obisku v Titovem Velenju, 
so jim vrstniki pripravili vr-
sto aktivnosti. Tako so jim 
med drugim razkazali zani-
mivosti Šaleške doline, ogle-
dali so si Kajuhovo spomin-
sko sobo v Šoštanju in spo-
minsko sobo v Topolšici, obi-
skali pa so tudi Gorenje. 

V soboto so si gostje iz po-
bratenega srednješolskega 
centra iz Vrnjačke Banje sku-

p a j 
dali 

s svojimi gostitelji ogle-
lepote Postojnske jame, 

zvečer pa so se zbrali še na 
družabnem večeru. 

Z lepimi vtisi in spomini 
so se v nedeljo zjutraj vrnili 
na svoje domove. Velenjčani 
jim bodo ta obisk vrnili maja 
prihodnje leto. 

Di j ak i Centra šol iz Titovega Velenja so 44 gostom iz pobratenega sred-

nješolskega centra Vrn jačka Banja pripravil i vrsto aktivnosti 

Sosedje praznujejo 

Konjiško občino je združil turizem 
Konjiška občina praznuje 

svoj občinski praznik (prazni-
čni dan je bil včeraj, 12. okto-
bra, osrednja prireditev pa bo 
v soboto, ko bo v Ločah slav-
nostna seja) letos vendarle še 
vedno skupaj. Ob koncu lan-
skega leta je namreč že resno 
kazalo, da bosta na tem ob-
močju nastali dve občini, saj 
so Zrečani dokazovali, da bi v 
samostojni občini laže uresni-
čevali svoj delovni zagon. Os-
novni očitek je letel na račun 

tega, da nekateri v samih Slo-
venskih Konjicah ne razumejo 
razvoja turizma; pa zato zdaj, 
ko so le delo na tem področju 
družno resno zastavili, nekate-
ri pravijo, da je prav turizem 
ohranil občino. 

M n o g i pa tud i men i jo , da lah-

ko prav hitrejši razvoj tur izma 

»reši« ob č i no tudi na drug ih po-

droč j ih . Potem ko so spozna l i , 

da k l j ub nače ln im p o d p o r a m 

d r obno gospodarstvo le ne bo 

mog l o posrkat i viška de lovne si-

le, so pri d oda t nem zapos lovan ju 

oči zda j uprte prav v tur izem. Se-

veda pa je prav tako jasno , d a sa-

m o Un i o r ne bo mogel vleči turi-

stičnega voza naprej . Z a t o je 

tembol j razveseljiv poda tek , da 

se proti Rog l i vendarle bo l j ozira 

tudi druga največja kon j i ška or-

ganizac i ja Konus . Le s s kupn im 

v lagan jem bodo namreč l ahko 

uresničil i amb i c i o zno zastavl jene 

turistične cilje. 

Kon j i ška obč ina , ki je bi la 

zadn ja leta nava jena vel ikih raz-

vo jn ih skokov, j e zda j m a l o za-

stala. Industr i jska p ro i zvodn ja se 

je ob polet ju precej zn i ž a l a : ob 

Jesen med nazarskimi lesarji 
Čas poč i tn ic in dopus tov je za nam i , leto se j e že krepko prevesi-

lo v d rugo polovico. 

Č l a n i Društva šaleških likov-
nikov po po le tnem o d d i h u za-
gnano nada l j u je jo z de lom in na-
logami , ki so sr j ih začrtali v SV9-
jem de lovnem načrtu za letošnje 
leto. 

V petek, 7. oktobra , j e b i lo v 
počastitev obč inskega prazn ika v 
ku l turnem d o m u v Šoštanju 
odprt je pregledne razstave likQV-
nih del , ki so j i h č lan i D Š L 
ustvarili v letošnjem letu. 

V soboto , 15. oktobra , pa b o v 
delovni organizaci j i Go ren j e 
G L I N v Nazar j ih odpr ta razsta-
va del, ki so p lod ustvarjanja v l i : 

kovni ko lon i j i ; potekala je prvi 
teden v ok tobru v Nazar j ih p o d 
nas lovom J E S E N M E D NA-
Z A R S K I M I L E S A R J I . 

Preden vas povab imo na odpr-
tje omen jene razstave v Nazar je 

pove jmo nekaj besed o sami li-
kovni ko lon i j i ! 

Č l a n i Društva šaleških likov-
nikov, Go ren j e G L I N Nazar je in 
č lani Druš tva l ikovn ih amater jev 
Moz i r je so se odloč i l i za prvo 
s kupno l i kovno ko lon i jo , ki so j o 
po imenova l i J E S E N M E D NA-
Z A R S K I M I L E S A R J I . N a m e n 
vseh treh organizator jev ie bil 
predvsem spodbu j an j e l ikovne 
dejavnost i v dveh " sosednj ih 
d ru žbenopo l i t i čn i h skupnost ih , 
spoznavan je ustvar ja ln ih poten-
cialov na omen j enem pod roč j u 
ku l turnega ustvarjanja in pogla-
bl jan je pristnosti odnosov kul-
turn ih ustvarjalcev z zd ru žen im 
de lom. 

In namesto da bi govori l i o 
t rudu in de lu , ki so ga l ikovnik i 
vloži l i vsak v svojo sl iko ali ris-

bo, nar i sano v tej l ikovni koloni-
j i , vas v a b imo v obrat D ru žbene 
prehrane Goren j a G L I N v Na-
zarje na otvoritev razstave del , ki 
b o — pove jmo še enkrat — v so-
boto, 15. oktobra 1988, ob 19. 
uri. — th — 

osmih mesecih se je sicer že ma-

lo poprav i la , nekateri pa le opti-

mis t i čno napovedu je jo , da b odo 

d o konca leta ujeli p lan . Še ved-

no pa v tej obč in i ne po zna j o iz-

gubarjev. Ž e do lgo le tno prizna-

vanje t ržn ih razmer ter vstrajanje 

pri izvozu j i m vendar le omogo-

čajo, da težave laže premaguje jo . 

Predvsem pa tud i v tistih organi-

zaci jah , kjer se še niso dovo l j 

spopad l i z i skan jem nov ih proiz-

vodov , to resno delajo. Drug i pa , 

pri tem predn jač i Un io r , pri ne-

m i rnem iskan ju novosti ne po-

zna jo poč i tka . 

O b letošnjem prazn iku so pri-

pravil i res obsežne prireditve, ki 

že tra ja jo precej časa, do lgo pa 

se še tudi b o d o vrstile. R a d i bi 

namreč , da bi s amo obč insko 

praznovan je spremeni l i v obdob-

je, ko se v obč in i nekaj doga ja . 

In to na najraz l ičnejš ih področ-

jih. Bil na j bi tud i neke vrste 

» o b r a č u n « dela v eno le tnem ob-

dob ju . 

(-fk) 

Rešitev nagradne križanke 
Pravilna rešitev: 

optant , vratar, čebela, Ara, rok, Pr imož , Ta, kamen , opart , An i na , 

k l junač , O R , Nedba l , mast, oboa , delta, Evr ip id , rja, g rman je , Asma-

ra, Nea l , stotak, Java , Ivko, s la lom, moa , anker 

Nagra jenc i : 

1. nagrada 7.500 d i n : l-anika Belak, Moz i r je 192, 63330 Moz i r je 

2. nagrada 5.000 d i n : J e l ka Iršič, Šaleška 16. 63320 Ti tovo Velenje 

3. nagrada 5.000 d i n : Dani je la Lipovšek, Goren j ska cesta 12, 63320 

Titovo Velenje 

Program 
Rad io Velenje oddaja na ultra-

kratkovalovnem območju na fre-

kvencah 88,9 (oddajn ik Velenje) 

in 97,2 megaherca (pretvornik 

Plešivec). 

Naroč i l a za vaše čestitke in 

pozdrave, obvesti la, reklame, 

sp re jemamo na upravi Cent ra za 

in formiran je , p ropagando in za-

ložništvo, na Foitovi 10 v 

Ti tovem Velenju vsak de lovn i 

dan od 8. d o 10. in od 11. d o 13. 

ure, ob sredah pa p o p o l d n e od 

13. d o 16. ure. Vse doda tne infor-

maci je dob i te po te lefonu 

855-450. 

P E T E K , 14. oktobra : 15.00 Za-

četek sporeda ; 15.15 O d H u d e 

lukn je d o R i n ke ; 15.30 Dogodk i 

in odmev i (prenos osrednje in-

format ivne odda je R ad i a Lju-

b l j ane) ; 16.15 Z a konec t edna ; 

16.30 lz delegatskih k l op i ; 17.00 

Vaše čestitke in pozdrav i ; 18.00 

Vi izbirate, mi vrt imo. 

N E D E L J A , 16. ok tobra : 1 1.00 

Začetek sporeda ; 11.15 O d H u d e 

lukn je d o R i n ke ; 11.25 Kda j , kje, 

ka j ; 11.30 Z m i k ro f onom med 

vam i ; 12.00 O d Vrat do vrat (to 

kontaktno oddajo smo ponovno 

uvrstili v spored, v njej pa bomo 

skušali najt i odgovore na vsa tista 

vaša vprašanja, na katera j ih sami 

niste mogl i dobit i . Vprašanja bo-

ste zastavljali v živo, po telefonu 

855-963). 12.30 Konec opoldan-

skega j av l j a n j a ; 14.45 Vaše če-

stitke in pozdrav i . 

P O N E D E L J E K , 17. oktobra: 

15.00 Začetek sporeda; 15.15 O d 

Hude lukn je do R i nke ; 15.30 

Dogodk i in odmev i ; 16.15 Kda j , 

kje, ka j ; 16.30 Obiska l i smo ; 

17.00 Šport , telesna kultura, re-

kreaci ja; 17.30 M l ad i m lad im 

(To je nova odda j a Rad i a Vele-

nje, namen jena pa bo m l ad im in 

n j ihovi dejavnost i ) ; 18.00 Lestvi-

ca diskoteke Super Li in Rad ia 

Velenje. 

S R E D A , 19. oktobra: 15.00 

Začetek sporeda ; 15.15 O d Hude 

luknje d o R i nke ; 15.30 Dogodk i 

in odmev i ; 16.15 Kda j , kje, ka j ; 

16.30 Naša krajevna skupnost ; 

17.00 Vi in M i (oddaja v živo, ki 

j o bomo nameni l i mesecu požarne 

varnosti — v ab imo vas k sodelo-

vanju , naš telefon je 855-963). 

R E D N I K I N O 

Četrtek, 13. 10. ob 18. in 20. 

uri Z V E Z D N E S T E Z E IV 

ameriški , znanstveno-fantast ični . 

Vloga: Vi l l i am Shutern 

Petek, 14. 10. ob 10., 18. in 20. 

uri P O L I C I J S K A A K A D E M I J A 

II — ameriški , akci jski . V loga : 

Steve Gut tenberg 

Sobota in nedel ja , 15. in 16. 

10. ob 17. in 19. uri K R O K O D I L 

D U N D E E II - amer.-avstral., 

avantur ist ični . V loga: Paul Ho-

gan 

Ponedel jek, 17. 10. ob 10. in 

18. uri A N G E L M A Š Č E V A N J A 

— amerišk i , k r im ina ln i . V loga : 

Z a c Tamar l is 

Torek, 18. 10. ob 18. in 20. uri 

V R O Č E N O Č I J O S E F I N E 

M U T Z E N B A C H E R I. D E L — 

nemški , erotski. V loga : Chr is t ine 

Schuberth 

Sreda, 19. 10. o b 10., 18. in 20. 

uri I Š Č E SE Ž I V A L I M R T E V 

— amerišk i , akci jski . V loga: Rat-

ger Haue r 

N O Č N I K I N O v tem tednu : 

E M A N U E L A — franc., erot-

ski. V loga : Sylvia Kristel 

P R E D S T A V E B O D O : 

— v četrtek, 13. 10. ob 22. uri v 

R E D N E M K I N U 

— v soboto, 15. 10. ob 20. uri v 

Š O Š T A N J U in 

— v nedel jo , 16. 10. ob 20. uri 

v Š M A R T N E M O B P A K I 

V I D E O K I N O v R E D N E M KI-

N U 

M 1 L I O N D O L L A R L A D Y — 

amerišk i , trda erotika. M L A D I -

N I D O 18. L E T A O G L E D A 

F I L M A N E D O V O L I M O ! 

— v petek, 14. 10. ob 22. uri 

— v soboto in nedel jo , 15. in 

16. 10. ob 21. uri 

O P R A V I Č I L O ! 

K inoob i skova l cem , ki so si v 

nedel jo , 9. 10. o b 21. uri želeli 

ogledat i n o č no predstavo se 

v l j udno oprav i ču jemo , ker po 

ugotovitvi s trokovnjaka , f i lma 

n i smo mogl i predvajat i vsled 

premočnega vpl iva de lovan ja ra-

d ioamater ja v b l i ž in i k ina . 

K I N O D O M K U L T U R E 

Četrtek, 13. 10. ob 20. uri PO-

L I C I J S K A A K A D E M I J A II — 

ameriški , akciiski 

Nede l ja , 16. 10. ob 10. uri 

O T R O Š K A M A T I N E J A : PA-

ST IRC1 — domač i , pr ipovedka 

F I L M S K O G L E D A L I Š Č E 

zaradi zasedenosti dvorane v 

D o m u kulture bo tokrat predsta-

va v R E D N E M K I N U ! 

Ponedel jek , 17. 10. ob 20. uri v 

rednem k inu P A R I Z T E X A S -

nemško-francoski . Rež i ja : W im 

Wenders . Vloge: Harrv Dean 

Stan ton , D e a n Stockvvell, Na-

stassja K insk i 

K I N O Š O Š T A N J 

Sobota , 15. 10. ob 16. uri 

O T R O Š K A M A T I N E J A : PA-

STI R C I , domač i , pr ipovedka , ob 

18. uri Z V E Z D N E S T E Z E IV -

ameriški , znanstveno-fantastični 

Nede l ja , 16. 10. ob 18. uri PO-

L I C I J S K A A K A D E M I J A II -

ameriški , akcijski 

Ponedel jek, 17. 10. ob 19.30 

uri A N G E L M A Š Č E V A N J A -

ameriški , k r im ina ln i 

Sreda, 19. 10. ob 19.30 uri 

V R O Č E N O Č I J O S E F I N E 

M U T Z E N B A C H E R I. D E L -

nemški , erotski 

K I N O Š M A R T N O O B P A K I 

Petek, 14. 10. ob 20. uri 

Z V E Z D N E S T E Z E IV - ameri-

ški, znanstveno-fantast ični 

Nedel ja , 16. 10. ob 13.30 uri 

O T R O Š K A M A T I N E J A : PA-

STI R C I — domač i , pr ipovedka 

Torek, 18. 10. ob 20. uri AN-

G E L M A Š Č E V A N J A — ameri-

ški, kr imina ln i 

K I N O Š K A L E 

V nedel jo, 16. 10. ob 16. uri 

Z V E Z D N E S T E Z E IV - ameri-

ški, znanstveno-fantastični 

K I N O V E L E N J E S I P R I D R Ž U -

J E P R A V I C O D O S P R E M E M -

BE P R O G R A M A ! 

K I N O T E Č N I PRO-

G R A M K I N A 16 
Torek, 18. oktobra ob 20. uri v 

S t i skam i : M o l k — režija Ingmar 

Bergman. 

Šport — rekreacija 

Šah: Goršek najbliže zmagi 
Na hitiopoteznem turnirju za prehodni pokal v mesecu oktobru je preprič-

ljivo zmagal Goršek in je tudi v skupnem seštevku najresnejši kandidat za prvo 
mesto in osvojitev prehodnega pokala. Vrstni red za oktober: 1. Goršek 11,5, 2. 
Stropnik 9, 3. Brešar 9,4. Kristan 8,5, 5. Plaskan 8 itd. Tudi skupno je v vodstvu 
Goršek s 73 točkami, za njim pa so uvrščeni Kristan 64, Matko 56, Stropnik 45, 
Brešar 40 točk itd. 

Ob prazniku občine Velenje sta se že 17. po vrsti pomerili sindikalni šahov-
ski ekipi sozdov Rek in Gorenje. Kot vsako leto so tudi tokrat igrali na 10 de-
skah, dvokrožno vsak z vsakim. Precej boljša je bila tokrat ekipa Gorenja, ki je 
zmagala s 115:85. Še postavi — Gorenje: Kristan, Goršek, Stropnik, Repše, 
Špeh, Culk, Džordževič, Godec, Podlipnik in Kovač; Rek: Matko, Car, Brešar, 
Rajkovie, Vedenik, Alič, Pečečnik, Čeiičkovič, Plaskan in Žrt. 

Š. C. 

KS Šmartno: Rekreacija za vse 

Komis i j a za šport in rekreacijo v kra jevni skupnost i Šmar tno je 

pr ipravi la bogat program rekreacije za vse krajane, stare in mlade. 

O d b o j k o , košarko in ma l i nogomet l ahko igrajo vsak četrtek od 19.30 

d o 21. ure v te lovadnic i R Š C , šahistom je na vo l jo čas od 17. d o 19. 

ure vsako sredo v prostor ih d o m a krajevne skupnost i , kegl jačem vsa-

ko sredo o b 20. uri na keglj išču d ružbene prehrane, za v adbo v telo-

vadnic i in p lavan je v Topolš ic i pa se l ahko kra jan i pr i jav i jo vsak po-

nedeljek in sredo od 18. d o 19. ure v d o m u kra janov. B. A. 



Dežurstva ••<:;• i •• v 

D E Ž U R N I Z D R A V N I K I 

Četrtek. 13. oktobra — dnevn i 

dežurn i dr. S. Popov, nočn i de-

žurn i dr. Kočevar. 

Petek. 14. oktobra — dnevn i 

dežurn i dr. Grošel j , nočn i dežur-

ni dr. Smonkar . 

Sobota , 15. oktobra in nedel ja , 

16. oktobra - glavni dežurn i dr. 

Renko Oskar , notranj i dežurn i 

dr. Kikec. 

Ponedel jek, 17. oktobra 

dnevni dežurn i dr. M i j i n , nočn i 

dežurni dr. S. Popov . 

D E Ž U R N I Z O B O Z D R A V N I K I 

15. oktobra in 16. oktobra je 

dežurni zobozdravn ik dr. Zo ra 

Kuharovič-Pavlovič , od 8. d o 12. 

ure v dežurn i ambu l an t i zdrav-

stvenega domu Velenje. 

MALI OGLAS/ 
S T A N O V A N J S K O H I Š O , dvoj-

ček v Titovem Velenju z mestn im 

ogrevanjem in te le fonom proda-

mo. Telefon 858-205 popo l dne 

ali 061-314-972 po I I . uri do-

po ldne 

R O L E T E , Ž A L U Z I J E , vertikal-

ne, lamelne zavese i zde lu jemo, 

mont i ramo. Telefon 27-225, 

27-742 popo l dan . 

O D D A M N O V O T R O S O B N O 

S T A N O V A N J E s te le fonom v 

najem. S a m o pisne in resne po-

nudbe pošlj ite na upravo tednika 

Naš čas Foitova 10 z o znako ši-

fre » Y U - I « . 

G O L E J X disel, garaž i ran , letnik 

86/12, prevoženih 32.000 km 

prodam za 3,4 mi l i jarde. Telefon 

888-132 popo ldan . 

J U G O 45 A, oktober 1986 pro-

dam. Telefon 721-364. 

Z A S T A V O 101 55 G T L , letnik 

1986, registriran d o j u n i j a 1989, 

22000 km, zaščiteno, garaž i rano, 

odl ično ohran jeno zelo u godno 

prodam. Kardel jev trg 1/18. 

DVE P O S T E I J I in p isa lno m i zo 

prodam. In formac i je po telefonu 

855-556 popo ldan . 

V Z A M E M D V A O T R O K A V 

V A R S T V O . Telefon 857-840. 

A K V I Z I T E R J I P O Z O R ! Se ved-

no iščemo sposobne fante in de-

kleta za proda jo »Gu innessove 

knjige rekordov«. Svoje ponud-

be pošljite na upravo tednika 

Naš čas z o znako šifre »Od l i č e n 

honorar!« 

K U H I N J S K E E L E M E N T E 

M A R L E S p rodam . Zorč ič , Kar-

deljev trg 2, Titovo Velenje. 

Z L O Ž L J I V O O T R O Š K O PO-

S T E L J I C O (za po tovan ja in le-

tovanja), nemške izdelave, 

130 x 55 p rodam . Telefon po-

poldne 857-930. 

V I D E O R E C O R D E R ITT v ga-

ranciji p rodam in j u g o — 45, le-

tnik 1983 p rodam za rezervne de-

le. Telefon 858-216. 

Z I D A N V I K E N D V B L I Ž I N I 

T I T O V E G A V E L E N J A P R O -

D A M . Sončna lega. Nas lov v 

uredništvu. 

BARVN I TV G O R E N J E , daljin-

ski upravl ja lec in av torad io pro-

dam. Telefon 853-884 zvečer. 

R-4 ugodno p r odam , letnik 1980. 

Telefon 882-705, zvečer po 7. uri. 

M I Z O S Š E S T I M I S T O L I in za-

mrzovalno oma ro p r odam . Tele-

fon 853-038 popo l d an . 

NAŠK R O P U E N A J A B O L K A 

Z A S T I S K A N J E po 250 d in za 

oz imnico po 600 d in p rodam . 

Sempr imožn ik . Skorno 7, Šmart-

no ob Paki. 

O S E B N I A V T O O P E L RE-

K O R D 190(1, neregistriran, v voz-

nem stanju p rodam za 450 S M 

ali z amen j am za manjš i avto. Te-

lefon 856-173. 

L A D O 1300 izrabl jeno, p r odam . 

Tel. (062) 811-155 (pos lovod ja ) 

Z A S T A V O 750 P R O D A M . In-

formacije — telefon: 856-711, in-

terna 85, d opo l d an . 

V I D E O R E C O R D E R V H S H Q 

prodam. Telefon 853-312/14-58. 

O S E B N I A V T O R-18 TL , letnik 

1983, prevoženih 57.000 km , ce-

na 17 M p rodam . Telefon 

888-140. 

R O L E T E P L A S T I Č N E IN LE-

SENE v vseh barvah in izvedbah 

izdelujemo in mon t i r amo . Tele-

fon 24-296. 

R A B L J E N J O G I V L O Ž E K veli-

kosti 200 x 160 cm u g o d n o pro-

dam. Telefon 853-275. 

Š T E D I L N I K , star 3 leta, hladil-

nik star 1 mesec p r o d a m o 10% 

ceneje. L jub l janska 2, T i tovo Ve-

lenje, Savič. 

D V O IN P O L S O B N O S T A N O -

V A N J E v Ža lcu p r odam . Telefon 

712-337, zvečer. 

R-4 letnik 1979, 54.000 km , regi-

striran d o avgusta 1989 in v ideo 

recorder Fisher u godno p rodam . 

Telefon 855-285. 

K O T N O S E D E Ž N O G A R N I -

T U R O , staro I leto in pol pro-

dam. Telefon 858-817 od 15. d o 

17. ure. 

S P A L N I C O , Š T E D I L N I K . 

P R A L N I S T R O J , pomiva ln i 

stroj Goren je u g o d n o p rodam . 

Telefon 857-274. 

A V T O R-4, letnik 1980 p rodam . 

Telefon 853-615 ali 855-165. 

J U G O — 55 A u g o d n o p r odam . 

1987. Telefon 855-451. 

H I Š N I R A Č U N A L N I K P R O -

D A M . Z X spectrum 48 K z TV 

in l iteraturo. Telefon 857-772. 

L A D O 1200, obnov l j eno , dodat-

no opreml jeno , letnik 1974 pro-

dam za 2.000.000. d in . Telefon 

062-842-349 popo l d an . 

T R A J N O G O R E Č O P E Č na tr 

da goriva p rodam . Telefon 

882-467. 

D V O AL I T R I S O B N O S T A N O -

V A N J E v Titovem Velenju ali 

S loven j G r a d cu kup im . Telefon 

062-849-367. 

V L E T U Š l P R O D A M KMET I-

J O Z G O S P O D A R S K I M PO-

S L O P J E M , v izmeri 4 ha. Vse 

I in formac i je dob i te vsak dan od 

6. d o 8. ure z jutraj po„te lefonu 

! 881-265, Urbane . 

OBČINSKA SKUPNOST ZA ZAPOSLOVANJE VELENJE 

Objava potreb po delavcih v občinah Velenje 
in Mozirje 
DELOVNA ORGANIZACIJA POKLIC IZ ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE Dl NČ 

DČ 
ROK 

P OD 
ŠT. 

DEL 

OBČINA VELENJE 

GORENJE COMMERCE profesor italijanskega in an- — samostojni prevajalec italijanskega in 
gleškega jezika angleškega jezika 3 nč 8 900.000 1 

ZDRAVSTVENI CENTER DSSS ekonomist — koordinator posebne finančne službe 2 nč '8 930.000 1 
OŠ KAREL DESTOVNIK PU knjižničarstva ali sloven-
KAJUH ŠOŠTANJ skega jezika — knjižničar X nč 8 720.000 1 
OŠ KAREL DESTOVNIK 
KAJUH ŠOŠTANJ učitelj razrednega pouka — učitelj v oddelku podaljšanega bivanja X dč 8 720.000 1 
OŠ KAREL DESTOVNIK — učitelj razrednega pouka (polovičen de-
KAJUH ŠOŠTANJ učitelj razrednega pouka lovni čas) X dč 8 360.000 1 
GORENJE ELEKTRONIKA delavec brez poklica — transporter 6m nč 8 450.000 1 
ESO rezkalec rezkalec 2 nč 6 680.000 2 

pleskar avtoličar, antikorozist 1 nč 6 680.000 2 

r i 
i Turistično društvo Titovo Velenje 

Turistično društvo Titovo Velenje in Restavracija 
| Nama prirejata i 

I 6. tradicionalni Turistični ples | 
I z bogatim programom v soboto, dne 22. 10. 1988 s 

pričetkom ob 20. uri v restavraciji Nama Titovo 
Velenje. 

Za prijetno vzdušje bo skrbel ansambel Jožeta 
Šumaha in gost večera Alberto Gregorič. 

L 
Rezervacija vstopnic v restavraciji Nama. 
Vljudno vabljeni! 

B R A N K O P E T E L I N Š E K iz Pod-

kraju 77 v Titovem Velenju opo-

zar jam, da nisem p lačn ik dolgov 

mo je žene Ane Petelinšek. 

R A B I M O Č I S T I L K O , za čišče-

nje lokala v dopo l danskem času. 

Gra jsk i h ram . L jub l j anska 54, 

854-627 ali 855-999. 

Uspešni gobarji Kavč 
Za letošnje leto marsikdo 

pravi, da je bolj sušno tudi za 
nabiralce gob, toda v nedeljo, 
9. oktobra so gobarji Kavč do-

Z V E Z A S O C I A L I S T I Č N E M L A D I N E S L O V E N I J E - O B Č I N S K A K O N F E R E N C A V E L E N J E 

Objavlja prosta dela in naloge 

TAJNICE 

(za d o l o č e n čas — n a d o m e š č a n j e d e l a v k e na po-
r o d n i š k e m dopus tu ) 

Pogoj: končana srednja ekonomska šola, zaželene de-
lovne izkušnje. 

Pismene prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev spre-
jema Občinska konferenca ZSMS Velenje, Prešernova 1, 
8 dni po objavi. 

O izbiri bodo kandidati obveščeni 8 dni po opravljeni iz-
biri. 

kazali, da za njih to ne velja. 
Z društvom trintarjev Kavče 
so spet pripravili gobarski 
piknik. 

V domu krajanov so prire-
dili bogato gobarsko razsta-
vo. Za najboljšega gobarja so 
tudi letos proglasili Štefana 
Dovečarja. K prireditvi pa je 
veliko pripomogel tudi dr. 
Pavle Grošelj, ki je s strokov-
nim predavanjem o poznava-
nju gob vse poučil, da se s 
strupenimi gobami ni dobro 
šaliti. 

Da je bila nedelja res go-
barska dokazuje to, da so se 
vsi, ki so se piknika udeležili, 
lahko najedli gob, poskusili 
so mošt, peli domače pesmi, 
ob zvokih harmonike pa so 
se tudi zavrteli. 

To nedeljo pa trim društvo 
Kavče že pripravlja novo pri-
reditev — kostanjev piknik s 
poskušnjo mošta. Ob tej pri-
ložnosti vabi krajane Kavče, 
da pridejo v čim večjem šte-
vilu. Kostanjev piknik pri-
čnejo ob 13. uri. B. M. 

ZAHVALA 

Ob nenadomestljivi in boleči izgubi našega dragega moža 
in očeta 

Ivana Blatnika 
iz Belih vod 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam v teh najtežjih trenutkih stali ob strani in 
nam pomagali. 

Še posebna hvala dr. Pirtovšku za pomoč in lajšanje bolečin, gospodu kaplanu za 
opravljeni obred, tovarišu Melhacu za poslovilne besede ter vsem sosedom, prijate-
ljem in znancem. Iskrena hvala TOZD Jamska mehanizacija Titovo Velenje, Cest-
nemu podjetju Celje TOZD VVC, sodelavcem TOZD Transport, kolektivu Merx 

Gorica Titovo Velenje, častni straži in godbi RLV. 
VSEM ŠE ENKRAT HVALA! 

Žalujoči: žena Marija, sinovi Ivan, Silvo z družino, Marinka z družino in Franci. 

gorenje 
p.o., 63320 Titovo Velenje. Partizanska cesta 12 
Komisija za delovna razmerja razpisuje dela in naloge s poseb-

nimi pooblastil i in odgovornostmi 

1. v o d j a s e k t o r j a s k u p n i h s p l o š n i h z a d e v 
Z. v o d j a s e k t o r j a t r a n s p o r t a 
Poleg splošnih pogojev določenih z z akonom morajo kandidati 

izpolnjevati š e naslednje pogo je : 

pod 1. 

Visoka ali višja šolska izobrazba organizatorja ali pravnika, ali z 

delom pridobl jene delovne zmožnos t i na ustreznem področ ju 

dela in najmanj 5 let delovnih izkušenj na enakem ali sorodnem 

področ ju dela. 

pod 2. 

Visoka ali višja šolska izobrazba ekonomis ta (logistika), strojne-

ga ali elektro inženirja ali z de lom pridobl jene delovne zmožno-

sti na ustreznem področ ju dela in najmanj 5 let delovnih izku-

šenj na enakem ali sorodnem področ ju dela. 

Za opravljanje navedenih del oz iroma nalog bo delavce s po-

sebnimi pooblastili in odgovornostmi imenoval delavski svet za 

4 leta. 

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju splošnih in posebn ih po-

gojev naj kandidati pošl jejo pr iporočeno v 15 dneh po objavi 

razpisa na naslov: 

G O R E N J E — SERVIS, p. o., Titovo Velenje, Part izanska 12 z 

oznako »ZA RAZPIS« 

Nepravilnih in nepravočasnih prijav ne b o m o upoštevali. Kandi-

date b o m o o izidu razpisa obvestili na jkasneje v 60 dneh po 

končanem zbiranju prijav. 

zastopstvo tujih firm 
p. o. Ijubljana tehnounion 

61001 Ljubljana 
Vošnjakova 2, p. p. 347 
poštni predal 01-347 
Predstavništvo 
Zagreb, Zelinska 7 
telefon 512-688, 519-684 
N u d i m o v a m , da pos tane te naš sode lavec za p ro -
da jo AMC p o s o d e na p o d r o č j u c e l j s k e , k o r o š k e 
in š a l e š k e r e g i j e . 
— Zaželen je lasten osebni avtomobil, starost od 25 do 

45 let in veselje do dela z ljudmi. 
I n f o r m a c i j e o s e b n o v p o n e d e l j e k , dne 17. 10. 1988 
ob 16.30 u r i v GOSTIŠČU ZAJC, Tat jana Zav ršn i k , 
T i tovo V e l e n j e . 

ZDRAVSTVENI CENTER VELENJE 
o ' sub. o. , Ti tovo Velenje, Vodnikova 1, tel. : (063) 856-711 

ZDRAVSTVENI CENTER VELENJE 
Delovna s k u p n o s t s k u p n i h s l užb 
Izvršilni odbor delavskega sveta delovne skupnosti 
skupnih služb 

objavlja prosta dela in naloge 

1. KOORDINATORJA PLANSKO-ANALITSKE 
SLUŽBE 
Pogoji: 
— diplomiran ekonomist 
— delovne izkušnje 
— poskusno delo 90 dni 

2. KOORDINATORJA POSEBNE FINANČNE SLUŽ-
BE 
Pogoji: 
— ekonomist 
— delovne izkušnje 2 leti 
— poskusno delo 90 dni. 
Delovno razmerje se sklene za nedoločen čas s polnim 
delovnim časom. 
Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kan-
didati pošljejo v osmih dneh po objavi na naslov: Zdrav-' 
stveni center Velenje, kadrovska služba, 63320 Titovo 
Velenje, Vodnikova 1. 
Kandidate bomo o izbiri obvestili v 30 dneh po konča-
nem zbiranju prijav. 



Včeraj podelili nagrade najuspešnejšim inovatorjem občine Velenje 

Dosežki na ogled v avli Kulturnega doma 
V organizaciji Odborov za invetivno dejavnost pri Občinskih 

svetih Zveze sindikatov Velenja in Mozir ja , Odborov za inventivno 

dejavnost pri Občinskih raziskovalnih skupnosti Velenja in Mozir ja 

ter v sodelovanju s Savinjsko — Šaleško gospodarsko zbornico, smo 

včeraj v Titovem Velenju odprli razstavo dosežkov na področju in-

ventivne dejavnosti obeh občin. Razstava, ki jo imenujemo ŽETEV 

I N O V A C I J Š A L E Š K O - S A V I N J S K E G A G O S P O D A R S T V A , 

je postavljena ob dnevu inovatorjev, 12. oktobru, in bo na ogled vse 

do 19. oktobra, vsak dan, razen nedelje, od 8. do 18. ure. Letos so 

dosežki razstavljeni v avli Doma kulture. 

Pred otvoritvijo razstave pa 

so včeraj oh 17. uri na prilož-

nostni slovesnosti v Knj ižnici 

Kulturnega centra Ivana Na-

potnika podelil i priznanja in 

nagrade letošnjim najuspešnej-

šim inovatorjem občine Vele-

nje. 

Na nagradni natečaj, obja-

vljen v junijski številki Našega 

časa, je letos prispelo devet pri-

jav s področja razvojno-razi-

skovalne dejavnosti, enajst s 

področja množične inventivne 

dejavnosti, tri prijave so bile s 

področja dejavnosti društev in 

posameznikov, dve inovaciji 

sta na nagradni natečaj prispeli 

s področja ustvarjalnosti samo-

stojnega osebnega dela, tri pri-

jave pa so prišle tudi za naju-

spešnejšo temeljno organizaci-

j o na področju inventivne de-

javnosti. 

Kdo so letošnji nagrajenci? 

Ne področju razvojno razisko-

valne dejavnosti je prvo nagra-

do prejela skupina avtorjev: 

(Boris Stropnik, Peter Klemen-

šek oba sozd R E K DSSS, 

Žan Pižorn, D O ESO, Srečko 

Meh, Jožica Rovšnik in Branko 

Pohar — vsi iz Rudn ika lignita 

Velenje za inovacijo »Odpepe-

Ijevanje v Termoelektrarnah«; 

2, nagrado je prejel Tomislav 

Panič, Gorenje E K O za »Tečaj 

K — 180 (za strešno okno) , po-

delili pa so tudi dve enako-

vredni 3. nagradi, za »Ranž i rn i 

vlak« so j o prejeli avtorji Elek-

trostrojne opreme: Vinko Grm, 

Tomaž Štancar in Stane Bric; 

za »Hlad i ln ik s termoelektri-

čnim hla jenjem« pa jo je prejel 

Mar jan Penšek iz Gorenja Go-

spodinjski aparati. 

Množična inventivna dejav-

nost: I. nagrado je za tehnično 

izboljšavo »Vodenje kapilare 

skozi povratno cev pri zamrzo-

valnih skrinjah tipov 210, 310, 

410« prejel M i l an Krevzel iz 

Gorenja G A ; podeli l i so dve 

drugi nagradi in sicer sta eno 

prejela Mi lena Pfeifer in Dar-

ko Bujan tozd Ga lvana Gore-

nje G A za tehnično izboljšavo 

»Sprememba tehnološkega po-

stopka kromiranja Fe polizdel-

kov — ukinitev aktiviranja v 

10% K C N in uvedba dekopira-

nja v 5 - 1 0 % H 2 S O . « ; ter 

Branko Fošner, Ma tko Poto-

čnik, Ivo Kac, Mi l an Forštner, 

Jože Krk in Janko Meh iz Rud-

nika lignita Velenje za tehni-

čno izboljšavo »Rekonstrukci-

ja frekvenčnega pretvornika 

»Victor«. Podelili so tudi dve 

tretji nagradi — Miran Lužar, 

Janez Pajk in Peter Rezman iz 

Rudn ika lignita Velenje so j o 

prejeli za tehnično izboljšavo 

»Naprava za d inamičn i ali sta-

tični preizkus hidravl ičnih ele-

mentov« ; Jože Goršek in Mar-

jan Lipičnik prav tako iz Rud-

nika lignita Velenje pa za teh-

nično izboljšavo »Pr ipomoček 

za menjavo valjčkov na tran-

sporterjih z gumijastim tra-

kom« . 

Ustvarjalnost društev in posa-

meznikov izven organizacij 

združenega dela: 1. nagrado sta 

za »Rotaci jski manipu la tor za 

dodajan je etiket s centralnim 

programom« prejela Zvone Zi-

mic in Branko Mol ičn ik , 2. na-

grado pa za »Mikroprocesor-

sko napravo T E K O 86« Stane 

Tepej in Boris Krofi. 

Na področju ustvarjalnosti v 

samostojnem osebnem delu je 

bila podeljena le ena nagrada, 

prejel j o je Stane Kaiser za 

»Avtomatsko etiketirko«. 

Najuspešnejša temeljna orga-

nizacija na področju inventivne 

dejavnosti pa je bila temeljna 

organizacija Zamrzovalno — 

hladilna tehnika Gorenje Go-

spodinjski aparati. 

M . Krstič-Planinc 

Praznik KS Rečica ob Savinji 

4. avto rally Titovih mest 

Letošnji prehodni pokal Velenjčanom 
Člani Avto-moto društva Titovo Velenje so bili organizatorji letoš-

njega, četrtega avto rallvja Titovih mest. Prijateljsko in športno sreča-

nje voznikov in voznic sedmih jugoslovanskih mest s Titovim imenom, 

manjkal i so le tekmovalci i/. Titove Korenice, so tokratni organizatorji 

namenili slavju ob prazniku občine Velenje. 

Ponovno so dokazali svoje or-

ganizacijske sposobnosti, znova 

so se izkazali kot gostoljubni do-

mačini . zagotovitev lepega vre-

mena pa seveda ni bila v njiho-

vih močeh. Od l i čno organizaci jo 

je namreč moti lo le deževno in 

h ladno vreme, ki pa ni vplivalo 

na tekmovalni in tovariški duh 

vseh nastopajočih. Nastopi lo je 

25 posadk, moških in ženskih, v 

treh kategorijah, največ uspeha 

pa so imeli domač in i , če med 

drugim upoštevamo skupno 

zmago in osvojitev lepega pre-

hodnega pokala. 

Tekmovalci so na pot krenili 

izpred Rdeče dvorane, kjer je bi-

la na vrsti prva spretnostmi pre-

izkušnja, druga je bila pred gasil-

skim domom v Šoštanju in tretja 

ter najbol j zanimiva na letališču 

v Lajšah. Udeleženci so vmes 

obiskali spominsko sobo v To-

polšici, muzej na Graški gori, 

kjer so se pomeril i v streljanju in 

se okrepčali , tekmovanje pa skle-

nili na Trebeliškem. Tu so podpi-

sali tudi sporazum o nadal jnjem 

sodelovanju, ki med drugim 

predvideva, da organizator vsa-

koletnega rallvja Titovih mest 

naslednje leto poskrbi za pro-

gram bivanja tekmovalcev 

Titovih mest na rallyju Sutjeska. 

Ta naloga bo torej pr ihodnje leto 

v rokah članov A M D Titovo Ve-

lenje. 

Poglejmo še rezultate. Skupn i 

vrstni red: I. Titovo Velenje 60 

točk, 2. Titograd 49, 3. Titova 

Mitrovica 38, 4. Titov Vrbas 36, 

5. Titovo Užice 24, 6. Titov Dr-

var 10 in 7. Titov Veles 5: v kate-

goriji dt> 1.200 cem sta prvo in 

drugo mesto osvojili posadki iz 

Titove Mitrovice, četrta pa je bi-

la velenjska posadka Dete la-

Na pot so v dežju in mrazu krenili izpred Rdeče dvorane 

Najzahtevnejša in obenem najbolj zanimiva spretnostna preizkušnja je 

bila na letališču v Lajšah 

Detela: nad 1.200 ccm sta bila 

najboljša predstavnika Titovega 

Vrbasa, drugo mesto pa sta osvo-

jila Sojč in Ivančevič iz Titovega 

Velenja: pri ženskah sta bili naj-

boljši Zdenka in Alenka Kavšek 

iz Titovega Velenja pred klubski-

ma tovarišicama Jelenkovo in 

Velerjevo. Prehodni pokal bo to-

rej vsaj leto dni krasil vitrine ve-

lenjskega Avto-moto društva. 

J . P., foto: B. M . 

»en smo!« 

Mičo Kneževič, Dragan Denovič, Danica Begovič, Trajko Petkov in Zdenka Kavšek 

M I Č O K N E Ž E V I Č iz Titove-

ga Užica: » N e bi rad izgubljal 

časa s preobil ico besed o pome-

nu rallvja Titovih mest. Prav mi 

iz Titovega Užica smo bili na-

mreč pobudnik i za to tekmova-

nje in predvsem za tovariška in 

prijateljska srečanja prebivalcev 

mest s Titovim imenom. Udeležil 

sem se vseh 4. rallyjev in se bom 

vseh naslednjih, v Titovem Vele-

nju sem prvič in moram reči, da 

je zelo lepo tukaj, veseli smo go-

stoljubja. dobre organizacije, na-

ši vtisi so izredni.« 

D R A G A N D E N O V I Č iz 

Titove Mitrovice: »Naš i vtisi o 

mestu in dolini so najlepši, še 

bolj smo navdušeni nad gosto-

ljubnostjo domačinov. Ze lo lepo 

so nas sprejeli, tekmovanje je 

mot i lo slabo vreme, sicer pa je 

pomembnejše tovariško srečanje 

kot., tekmovanje. Koma j že ča-

kam, da bomo v Titovi Mitrovici 

znova organizatorji rallyja, ki ga 

bomo pripravili na Tjentištu in 

še enkrat najlepša hvala vsem 

domač inom.« 

D A N I C A B E G O V I Č iz Tito-

grada: »Vseh rallvjev doslej sem 

se udeležila in se jih z moj imi ko-

legicami še bom. Ne glede na 

dejstvo, da nam je ponagaja lo 

vreme, je vse v redu. všeč mi je 

vaša dežela, organizacija je odli-

čna, še posebej me je navdušila 

lepota Titovega Velenja, o tem 

kako pri jetno je med znanci , sta-

rimi in novimi iz Titovih mest, 

pa tako ni treba posebej razpra-

vljati.« 

T R A J K O P E T K O V iz Titove-

ga Velesa: » O d daleč pr iha jamo 

zato še posebej poudar jam kako 

zelo smo veseli in zadovol jni s 

sprejemom in vašim gostoljub-

jem. Vse nam je tukaj všeč, tudi 

organizacija, slabo vreme pa na 

rezultate in vzdušje med tekmo-

valci in spremljevalci ne more 

vplivati. In tako je prav. Več od 

tekmovalnih dosežkov je po-

membno srečanje nas vseh, prija-

teljstvo in športno vzdušje.« 

Z D E N K A KAVŠEK iz Titove-

ga Velenja: »Ral ly ja Titovih 

mest se tokrat udeležujem tretjič, 

prej sem bila že v Titovem Dr-

varju in Titovem Vrbasu. Zame 

to pomeni predvsem športni uži-

tek, rada vozim in tekmujem, ve-

liko pa seveda pomeni jo snide-

nja z vozniki in voznicami iz 

ostalih mest, kar je danes še po-

sebej pomembno . Tega bi se mo-

rali vsi še zlasti zavedati, naj bo 

še naprej tako prijetno kot je bi-

lo.« 

j . p., foto: b. m. 

Ponosni na svoj kraj, 
na vse vasi in zaselke 

V soboto so praznik svoje krajevne skupnosti proslavili prebivalci 

Rečice ob Savinji. Slavili so v večini zaselkov in vasi ter v središču te 

ozemeljsko močno razprostranjene krajevne skupnosti. Tudi letos so bili 

ponosni ob številnih manjših in večjih pridobitvah, ki so plod dela in pri-

zadevanj krajanov ter pomoči širše družbene skupnosti. 

Med letošnje pomembnejše 

pridobitve vsekakor sodi jo poso-

dobljena cesta med Renekom in 

Rečico, dokončno zgrajen zbiral-

nik za zdravo pi tno vodo s pro-

stornino 240 kubičn ih metrov, 

obnova ceste in izgradnja kanali-

pravljajo na ponovitev, program 

so že izdelali in prepričani so. da 

bo ponovna odločitev krajanov 

uspešna. Zavedajo se, da je to 

predpogoj nadaljnjega razvoja te 

krajevne skupnosti, ki mora na-

prej v korak s časom in tudi vse 

V prijetnem zaselku Dol so upravičeno veseli in srečni 

Krajani Konovega so do zadnjega kotička napolnili dvorano tamkajšnje-

ga doma krajanov in se upravičeno veselili nove pridobitve 

zacije v zaselku Dol . razsvetljava 

v posameznih vaseh in zaselkih 

ter na teniškem igrišču na Rečici, 

kabelska televizija, pa še veliko 

manjših akcij in uspehov bi lah-

ko našteli. Vse skupaj je seveda 

porok za boljše počutje vseh pre-

bivalcev, za hitrejši razvoj celot-

ne krajevne skupnosti, končno 

tudi za lepši videz vseh vasi in 

zaselkov. Vsekakor ne smemo 

pozabiti na pozornost do najml-

ajših. Krajevna skupnost in dru-

štva so namreč osnovni šoli na 

Rečici podari la barvni televizij-

ski sprejemnik, ki je otroke mo-

čno razveselil. O b vseh pridobit-

vah ne kaže pozabiti marljivega 

delovanja društev in družbenih 

organizacij, ki so pobudn ik i šte-

vilnih akcij in goni lna sila pri 

uresničevanju prepotrebnih na-

log vsakdanjega življenjskega in 

delovnega utripa te krajevne 

skupnosti. 

O b vsem tem se seveda poja-

vljajo tudi težave. Prva in najpo-

membnejša je seveda referen-

dum za 4. samoprispevek, ki ma-

ja edino na Rečici ob Savinji ni 

uspel. Temeljito se seveda pri-

ožje in širše težave ne smejo biti 

prehuda ovira za nadaljnj i na-

predek. Kakor so namreč pono-

sni na svoj kraj, na vasi in zasel-

ke, tako se zavedajo nujnosti 

sovlaganj, ki j im edina lahko 

omogoči jo lepši jutrišnji dan. 

Posebej veseli so bili ob praz-

niku prebivalci zaselka Dol na 

čudovitem mestu pod vznožjem 

Mozirskih planin. Stoletja je za-

selek štel štiri kmetije in štiri hi-

še, danes je hiš že šest in prebi-

valcev 26, pa ob tem veliko mla-

dih. Vsi skupaj in vsak po svojih 

močeh so poprijeli za delo, ure-

dili kanal izaci jo in posodobil i 

cesto. V veliko pomoč jim je bila 

krajevna skupnost, ki je prispe-

vala še za j avno razsvetljavo, pa 

Gozdno gospodarstvo Nazarje in 

drugi. Povsod so torej naleteli na 

razumevanje, veliko so delali, 

skupna akcija pa je rodila bogate 

sadove. S pri ložnostnimi sloves-

nostmi so obeležili tudi ostale le-

tošnje pridobitve, vse skupaj pa 

sklenili s slavnostno sejo skup-

ščine krajevne skupnosti Rečica 

in z bogatim kulturnim spore-

dom. 

Krajevna skupnost Konovo 

Dejanja, ne besede! 
Prejšnja sobota je bila za krajane Konovega znova radostna. Ne sa-

mo zaradi praznovanja občinskega praznika in novih pridobitev, ampak 

zaradi njihove nove delovne zmage. Na sobotni popoldanski krajši sve-

čanosti so namreč zaključil i dela pri izgradnji kabelsko razdelilnega si-

stema in ga predali svojemu namenu. Tako so se, kot že pred leti, znova 

delovno vključili v praznovanje občinskega praznika in dali svoj prispe-

vek k vrsti razlogov za veselje in radost. 

Krajani , ki so do zadnjega ko-

tička napolni l i dvorano tamkajš-

njega doma krajanov, veselja ob 

novi pridobitvi niso mogli skriti. 

Pozabljeni so bili vsi napori , vse 

težave, s katerimi so se srečevali 

pri uresničevanju prednostne na-

loge - izgradnja kabelskega TV 

sistema. Za te nerožnate čase so 

velik zalogaj »spravili pod stre-

ho« z veliko mero odgovornosti , 

prizadevnosti. O d lanskega no-

vembra dalje ko so se lotili iz-

gradnje, pa vse do konca prejš-

njega tedna so se namreč še pre-

dobro zavedali, da so merilo nji-

hove ustvarjalnosti dejanja in ne 

besede. Konovčani malodušja ne 

poznajo. Zavzeto delo in vredno-

te so j ih doslej vedno vodile do 

željnega cilja. To pa je lepše ži-

vljenje vseh. Zato so se na sobo-

tni svečanosti ob predaji kabel-

sko— distribucijskega sistema 

upravljalcu Gorenju D O Servis 

upravičeno veselili in bili na pri-

dobitev ponosni . O b tem pa je 

poleg krajanov treba pohvalit i še 

nadvse vestno delo 45-članskega 

gradbenega odbora ter odgovor-

nih v delovnih organizacijah Go-

renje Servis in PTT Celje, ki so 

pr ipomogl i pri uspešni izgradnji 

kabelskega T v sistema. 

Na ložba je krajane Lemptove-

ga in Ocepkovega vrha ter Sela 

in Šembrica veljala več kot 312 

mi l i jonov 730 tisoč dinarjev. S 

samoprispevkom so krajani za 

uresničitev te zahtevne naloge 

zbrali okrog 36 mi l i jonov, opra-

vljeno udarniško defo so ocenili 

na pr ib l ižno 160 mi l i jonov, več 

kot 116 mi l i jonov dinarjev pa so 

zbrali naročniki sami. 

Karli Stropnik, predsednik 

gradbenega odbora za izgradnjo 

kabelskega TV sistema na Kano-

vem, je svoj govor o poteku akci-

je in prizadevanjih vrlih kraja-

nov, končal z naslednjimi bese-

dami : »Zavedamo se, da so pred 

nami nove naloge, nove obvez-

nosti. Toda , v slogi je moč že 

dolgo vemo. Udarniško delo nas 

je zbliževalo in tako bo tudi v 

prihodnje. Porok za to so naša 

skupna hotenja, volja, pripravlje-

nost, česar nam v 15-letnem ob-

stoju krajevne skupnosti ni niko-

li manjkalo .« 

S telegramom in prisrčnimi že-

ljami je krajanom Konovega ob 

tej priložnosti čestital tudi Franc 

Šetinc, ki se sobotne slovesnosti 

zaradi službenih obveznosti ni 

mogel udeležiti. 

Brez podelitve priznanj ob 

takšnih priložnostih seveda ne 

gre. Za vestno delo in trud so j ih 

prejeli: Gorenje D O Servis, 

predsednik občinskega gradbe-

nega odbora za izgradnjo kabel-

sko razdelilnega sistema Igor Si-

mončič , Mar jan Tofal, PTT Celje 

— Tehnično investicijske službe, 

Štefan Zidanšek, Rafl<o Blatnik, 

Geodetska uprava občine Vele-

nje. Povsem odveč pa so za ob-

razložitev bile vsake besede, ko 

je na oder stopil predsednik 

gradbenega odbora za izgradnjo 

kabelsko razdelilnega sistema na 

Konovem Karli Stropnik, ki je 

ob tej priložnosti prejel posebno 

spominsko darilo. 


